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Interview of Former Grayson Fund Vice President of Investor Relations
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October 2, 2015

We will go ahead and get started with interview. This is October 2, 2015. We are
joined by video conference with the Former Grayson Fund Vice President of
Investor Relations (the “Witness™). I am here at the Office of Congressional
Ethics. This is Helen Eisner speaking with Annie Cho and Paul Solis. We have
given the Witness a copy of the False Statements Act. He has signed the
acknowledgement form. We have informed him that we will be recording the
interview, and with that we will go ahead and get started.

Just some basic background information first. Where are you currently
employed?

I am currently employed with the US Department of State . . . .
We lost that in the recording. At the US Department of State at -
At the consulate, the House of General, in Sao Paulo, Brazil.

The consulate in Sao Paulo.

Sao Paulo.

And how long have you been employed by the State Department?
Just less than two years. I started in January of 2014.

Okay, so January of 2014, and I am probably going to go ahead and repeat some
things that I wouldn't typically repeat, just for our connection here and translation
for the transcript. Before January 2014, where were you employed?

I was employed by the Grayson Fund.

By the Grayson Fund. And what was your position at Grayson Fund?
I was the Vice President of Investor Relations.

That ended in approximately January 2014?

That's correct.

When you say your employer was Grayson Fund, was it called Grayson Fund or
was it any specific entity?
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Specifically, I was paid by Grayson Fund Management Company, but the
Grayson Fund Management Company, which was the global management entity
of the Grayson Fund.

When you left in January 2014, who took over your position?

I believe Carla Coleman specifically, but I don't know if she’s actually on the
payroll of the management company or not. I don't know anything about the
finances after I had left.

Do you know if her position would have been the same? Vice President? Or did
she have a different title?

I don't know, but I don't.

Let's work a little further backwards. Before your employment at the Grayson
Fund, where were you employed?

I was the Communications Director for the congressional office of Congressman
Alan Grayson.

Now, going into that employment and your employment with his campaign and
with his political office, did you also have a position with his campaign?

At one point, yes. | worked as the Communications Director from roughly,
February 10th of 2009 through the end of 2010, and then I started to work — 1
worked for one month for the campaign. During that time, I took a leave of
absence from the congressional office immediately prior to the election. Then,
when the election was over, [ went back to the congressional office for the last
month and a half or so of his time in office. I became a paid consultant of the
campaign, I believe in June or July of 2011, which would have been when he
started to look into the possibility of running again for the 2012 election.

You said you were a paid consultant? Did you have a title?

I used in, technical terms, communications director, but I was a consultant who
consulted for the campaign.

Just to repeat that Former Grayson Fund Vice President of Investor Relations,
you used the title of Communications Director, but you had another position?

No, I didn’t have another position, but I wasn't a full-time employee. My title
was Communications Director, but I was effectively a consultant because it was
not full-time work.

So you were effectively a paid — and this is because we are losing a few words.
We're trying to piece it together. You were effectively a paid consultant, but you
identified yourself as Communications Director?
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Yes. That's correct. So I may have actually used the word Communications
Director, when in fact I was a paid consultant is probably a better way of putting
it.

When did you meet Representative Grayson?

The first time I met Congressman Grayson was Election Day of 2010, no, excuse
me 2008. I was working as a journalist at that point, and I actually was assigned
to cover his campaign for that day. I met him that morning, and I covered his
election party that night, and that was the first time I met him.

Okay. You joined his office you said about February 10, 2009. What was your
position before then and where were you working?

When [ first started, I was the press secretary and then [ was promoted to
Communications Director over the period. I was only with the office for his first
term in February of ‘09 through the end of 2010 after he lost his. . . I don't
remember exactly when I was promoted from press secretary to Communications
Director.

You mentioned that you working as a journalist before then. Can you tell us who
you worked for before February 10 of 2009?

Before February 10 of 2009, I worked for WKFU which was a CBS affiliate in
Orlando, Florida. I was a reporter in a political group.

In your work in Representative Grayson's office as press secretary and
communications director, what responsibilities did you have related to financial
disclosure statements?

None. I wasn't involved at all financial disclosures with the exception of
answering questions from the media, but I don't recall ever actually being part of
the assembly of them, the reviewing of them, the creation of them or anything
along those lines.

Who would have been responsible for financial disclosures statements?

It would have been I think one of three people that would be Matt Stoller, who
would be senior policy advisor. Ayesha House-Moshi, who was the legislative
director, and Julie Tagen was the chief of staff, and I mean the Congressman also
was very involved in the creation of his own reports.

Let me just go over that because we lost a few pieces. There was Matt Stoller,
who was the senior policy director. You said the Congressman, and then the
other individual was the chief of staff?

The chief of staff and there was also the legislative director, but I believe she is
the least likely to be involved. Understand that I was based in the Orlando office
not in the Washington office, so I didn't work on a day-to-day basis in person
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with those people. I did go up and work for a week at a time a year, so if I had to
tell you who I thought worked on it, it would be one of those three or a
combination of those three along with the Congressman, but [ don't know
specifically who did the work on any given report.

Can you repeat the name of the chief of staff you were referring to?
Julie Tagen.

We want to ask you a number of questions about Grayson Fund and just starting
with some general questions. What is the Grayson Fund?

The Grayson Fund, excuse my daughter is coming home from school. The
Grayson Fund is a small hedge fund that is based out of Florida. It is named after
or named just around Alan Grayson, who is a congressman and a very successful
investor. It was started in 2011, and I left employment in the beginning of 2014
when I joined the State Department.

Why was the Grayson Fund formed?

The congressman is a very successful investor, so right before the election on
2010, he approached me about the idea of starting a hedge fund. It was something
that he's been interested in for a long time, and there was no doubt seeing his
financial brokerage, he's a very savvy investor. He had been ... and decided it
would be the next best venture for him. It was something that he would be good
at, and so he wanted to start one and made me a part of the team.

And the conversation you said in 2010, when did that conversation occur?

It was late September of 2010. It was near the election. The election was still in
question about six weeks out from election, we were dead even in the polls, but
in the end he lost by a sizeable margin. But he was pragmatic.. He said,

“I’m not sure how this is going to turn out, but if it doesn’t come out the right
way, I'm thinking about doing this hedge fund and if so [ would like for you to
be a part of it.” It was I would say September of 2011, yes. No, I'm sorry I'm get
all my dates alternated. It would have been September of 2010. Excuse me.

Why did the Congressman approach you?
Why did he approach me?
Yeah, with this idea why did he approach you to join the hedge fund?

At the risk of sounding arrogant, he thought I would be a good person to be a part
of it. He thought I did a good job as a Communications Director. He knew I was
capable of taking a lot of different responsibilities covering a wide-range of
topics, and he thought I was capable at helping him create this entity. It helped
that [ was living in Orlando. We lived about two miles apart, so I was accessible.
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I was close-by. I didn't really have to worry about transferring, but I'd like to
think that it was because he thought I was capable.

Helen Eisner: You said your position was Vice President of Investor Relations.
Witness: That's correct.

Helen Eisner: When did you start that position?

Witness: Well, the hedge fund started to be formed early in 2011 after I left the

congressional office. It was kind of seamless. The congressional office ended
and he said he would start working out the hedge fund. It wasn’t physically
incorporated until a few months later, [ don’t know the exact date that would be
part of the documents that was submitted, but those are with the documents that
submitted. There was a date when it was incorporated in Delaware. There was a
date when it was incorporated in The Cayman Islands...I don't know if
incorporated is the correct term, but formed and legally registered in those
jurisdictions.

I was the Vice President of Investor Relations in the original law firm document
drafted by the attorneys, so I guess from the start you might consider it that way.

Helen Eisner: Again, kind of some general questions. If you could just tell us, at that point
when it first started and then after that, which entity paid you? At the beginning
and then throughout?

Witness: At the very beginning I was paid by an entity called Grayson Consulting, which
is one of the Congressman's side businesses. I really don't know all the ins-and-
outs of that to be honest. Because the Grayson Fund itself didn't have bank
accounts, didn't have all the incorporation documents and all that, I was paid by
Grayson Consulting. When the fund was actually physically created and had the
bank accounts and could put the money into the accounts, I was then paid from
the Grayson Fund Management Company. The Grayson Fund Management
Company then repaid or paid back Grayson Consulting for the payments, the
salaries that I was paid as we were setting up the hedge fund itself.

Helen Eisner: As Vice President of Investor Relations, who did you report to?
Witness: Congressman Grayson.

Helen Eisner: Was there anyone else?

Witness: No.

Helen Eisner: During this time, you were also receiving payment in your position, the

consultant position to the campaign?

Witness: Not at the beginning. I would have to look at my records as to when I started
drawing a monthly stipend from the campaign. I was $1,000 or $1,500 a month. I
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believe it was in mid-to-late-2011 that I started getting that. But, I was paid as an
employee of the Grayson Fund starting effectively in January or February of
2011, when my current congressional office . . .

Helen Eisner: Who else worked for the fund?
Witness: No one.
Helen Eisner: We've seen some other names, people communicating about the fund. Did Rep.

Grayson Congressional Office Manager and Business Director (“Office
Manager”) work for the fund?

Witness: At that point, no.

Paul Solis: When you say at that point, Former Grayson Fund Vice President of Investor
Relations, do you mean the entire time you were working for the fund?

Witness: That's correct. I was the only paid employee for the entire time that [ was there.

Paul Solis: Were there any other individuals who may not have been paid who were
affiliated with the fund? Who performed services?

Witness: The paid service providers, the attorney, the accountant, the fund administrators,
those types of people. There wasn't any other employee that, or anyone else that
was doing work for the fund on the side, in an official capacity or on a regular
basis.

Paul Solis: When you talk about lawyers and accountants and other individuals, these are
outside entities who performed services that the fund paid for?

Witness: That's correct.

Paul Solis: Okay, thank you.

Helen Eisner: Was this a full-time position?

Witness: Yes, it was.

Helen Eisner: How many hours a week would you say you worked for the fund?

Witness: I was able to keep pretty regular hours. The official fund office hours were 8:30

to 5:00. I was the only one in the office, but I would come in after I dropped my
daughter off at school . . . I'd turn the lights on and I would leave to have her
picked up from school, which was around 4:30 or 5:00 every day.

Helen Eisner: Where was your office?

Witness: Our office was in the building called Aristot Building, which was close to the
Congressman’s house and close to my house. The address is 4705 South Apopka-
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Vineland Road I think. It's in the documents. It's been a long time. I can't
remember anymore what the address was.

Helen Eisner: There was some discussion in documents about hiring an individual named
Kevin Hedges.

Witness: Correct.

Helen Eisner: Was Kevin Hedges hired?

Witness: No.

Helen Eisner: Was anyone else hired to fill that position?

Witness: No. Again, I can’t speak to today. When I was at the fund, there was no one else
hired.

Helen Eisner: Sure we understand that. We're asking you to speak to what you know so we

can't ask for any more than that. What was the process of establishing the fund?

Witness: We reached out to several contacts. I think I remember reaching out to a
company called HedgeCo, which is an entity based in Miami and they work with
a lot of hedge funds. We reached out to them. They in turn referred us to several
different law firms and we spoke with them, interviewed them for lack of a better
term. Once we decided on an attorney, we decided on a law firm, a fund
administrator who initiated the process of interviewing different companies,
different attorneys, service providers, decided on those, and then with those
service providers create the document, getting incorporated in areas that we want
to get incorporated based on their legal advice or accounting advice, and then
buying an office and doing everything that deals with a business startup.

Helen Eisner: You told us earlier about this conversation you had in late-2010 with the
Congressman, where he came to you with this idea for the fund. I understand that
he seemed to go to talk to lawyers and to a number of other service providers at a
later point in time.

What about just initial conversations? You knew about the congressman's interest
in starting the fund. Who was having the initial conversations as far as what this
fund would be and how it would be structured before you went to the service

providers?

Witness: Myself and the Congressman.

Helen Eisner: Just the two of you?

Witness: I remember discussing it, but I don't know anyone else that knew about it to be
honest.
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Okay. Once you started...you described to us the process that you started to go
through. Who made decisions about establishing and structuring the fund?

Congressman Grayson --on all parts of it.

Going to move on to go through quickly through some documents here. Are these
coming through clearly for you?

Yes.

Some of the document might be a little cut off, but hopefully this works out.
Welll just read the Bates number for the record, which is TJ_3204. You talked to
us about this hedge fund and the Grayson Fund in general. Let's talk about these
entities. What is the Grayson Fund LP?

The Grayson Fund LP is the domestic, what is called a feed, domestic part of the
Grayson Master Fund LP, which is a Cayman-based umbrella organization.

What was the purpose of the Grayson Fund LP?

That is where all of the US investors would be able to invest their funds into the
hedge fund. That's just the way it needed to be according to the attorneys.

I'm going to go through these different entities. What is the Grayson Master Fund
LP? Limited partnership.

The Grayson Master Fund is the umbrella organization. It's the master of the
entire hedge fund. It was made offshore, following the advice of the attorneys
based on what we were hoping to accomplish. The Master Fund had two feeders,
the Grayson Fund LP and the Grayson Fund Ltd. Effectively the same thing, but
serving different purposes based on the investors.

To clarify, you're saying that Grayson Fund Cayman Ltd., this was the same
thing as? Did you say that was technically the same thing?

Yes. They followed the advice of the attorney. There are a lot of different ways
to set up. Some are just US-based hedge funds. Some are offshore hedge funds
from the Caymans, the Bahamas, from Bermuda. The Grayson Fund Ltd. was set
up with the intention of allowing foreign investors, if we ever got any, to legally
invest in the Grayson Fund, or for tax purposes--non-profits, union pension
funds, University endowments, those types of things, would have to invest in
offshore fund. My understanding was for tax purposes. I don't know the ins-and-
outs of that. Again, it was based on what attorneys who know a lot more about it
than I or even Congressman Grayson knew. That was their advice on the best
way to set up a hedge fund.

Just those three in particular. When were they established? The Grayson Fund
LP, The Master Fund, and the offshore feeder?
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Witness: I don't have an exact date. [ know it's certainly in the documents that I provided
you. I would guess the Delaware fund was set up in the summer of 2011, maybe
August. I'm guessing here. It was sometime in 2011. I think the latter half of
2011 because by that point we had already figured out what the fund would be,
and how the documents were going to work, and . . . purposes.

Helen Eisner: Just continuing with some of these entities again. Some additional questions here.
What is the Grayson Fund Management Company?

Witness: The Grayson Fund Management Company is effectively the office of the hedge
fund. It is where any employee would work. It is the one that produced the
monthly statements, that work with the service providers for the ---, for the
monthly reports, for the bank accounts, for the lease of the office, the purchase of
the equipment, the website maintenance, the communication with investors. It's
the working arm of the hedge fund.

Helen Eisner: What is the Grayson Fund General Partner?

Witness: The Grayson Fund General Partner is a money-making entity of the fund. It has
no active purpose. In other words, there's no employee. It doesn't do a lot of
work. The General Partner gets incentive allocation from the Master Fund. In
other words, if the Master Fund made money for investors, the way our contracts
were set up is 2% of the incentive that we earned for making money for the
investors would go to the General Partner. Then the General Partner and that
would be divvied up among the owners of the entity.

Helen Eisner: Okay. Can you similarly ... so that's the incentive allocation with which we see
towards the bottom of that chart. Can you ...

Witness: Yes.
Helen Eisner: What is the management fee?
Witness: The management fee is the 2% fee... It's probably best to give you an example. If

someone invests a million dollars in funds, two percent per year would be taken
then quarterly. Half a percent over four quarters to the management company
regardless of whether the hedge fund makes money or not, and that pays for the
management. It pays for the staff. It pays for the service providers. It pays for the
work that goes into running the hedge fund.

The 20%, that allocation is profit. It is the profit that the hedge fund makes for
doing a good job, investing money and making money for the investors. If it
doesn't make money it doesn't get allocated. If it does make money, that money
then goes to the general partner and that money is split up among the owners of

the hedge fund.
Helen Eisner: Okay.
Paul Solis: Do hedge funds in general get, this is to the best of your knowledge, do hedge

funds in general have to have a general partner in order to divvy up those profits?
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I mean, is there another mechanism that owners could receive profits from the
hedge fund?

Witness: I don't know of any other hedge fund structure. From my understanding, my
research of hedge funds and it's going to be the advice of counsel that this is kind
of a standard set up of a hedge fund of this type. In other words, one that would
have an offshore and onshore component that, but I believe even in domestic
components, hedge funds that are only paid domestically, also have some sort of
similar structure.

Paul Solis: Okay, and then the owners, in this case, would have received the profits out of
the general partner LLC, would have been represented Grayson and his family?

Witness: Yes, it was that the general partner was owned by seven entities, if you will. The
Congressman, the trusts of the five kids, and a trust of the mother, of his mother.
There were seven trusts and Alan Grayson individuals.

Helen Eisner: Start up fees? Where did they come from?

Witness: They were paid by, in equal parts, by the Congressman, by each of the trusts of
the kids, and by the trust of Dorothy Grayson, his mother.

Helen Eisner: Are you talking about start up fees for the general partner? Are you talking about
start up fees for this entire structure of entities?

Witness: No, the way it works is the management company paid all of the costs of creating
them. Those costs can be amortized over a 5 year period, legally. Congressman
Grayson, for example, I can’t remember the exact numbers but he probably spent
somewhere upwards of $300,000 starting it. Congressman Grayson could
contribute ....if $100,000 was deposited to start covering costs. Congressman
Grayson individually would contribute $50,000, each of the UTMAs, the trusts
for the kids, 9.9% individually would contribute $9,900 and the Dorothy trust —
the Dorothy Grayson trust is the more formal name, would contribute $500. We
did that a couple of times, that we . . . send in or either had to contribute a
significant amount of money to keep the lights on, basically. Pay the lawyers fee,
pay the accountants, the management company, pay my salary. It was all done in
proportion to the ownership stake of each of the entities.

Helen Eisner: Okay. Why was it set up that way? Why did Mr. Grayson have 50% of the share
and then, as you mentioned, there were separate shares for the children?

Witness: It could be set up any number of ways. It could have been set up that
Congressman Grayson owned 50% and his wife owned 50%, or that
Congressman Grayson owned 50% and his Mom owned the other half. It's just
his wisdom that he rather, and the estate planner. He has an attorney who is
advising him how to do this, an estate guy. That's how he decided to set it up.

Helen Eisner: Okay. We're going to get into more specifics as we go along, here. You have
talked a little bit about your role. What role did Representative Grayson play in
the operations of the fund?
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He gave the marching orders. I did the work. I was the one that he most often or
at least most often would meet with the administrator, the accountant, the people
that were helping with the website and so on so forth ... I assured ... the
Congressman, if [ needed something, any question I needed answered, I asked
him what he wanted us to do. How he wanted us to do it, and I did it.

How often did you interact with the Congressman during your time with the
fund?

Multiple times every day.

I'm sorry, we lost that. Can you say that one more time?

Multiple times every day.

Okay.

Generally speaking, I mean, if he was on vacation, no. You get my point.

When you talk about marching orders, is this ... how specific would he get? How
much did he entrust in you to make decisions on a daily basis?

If you're talking about the physical structure of the fund? He made the decision.
Talking about the, what we were investing, and how, he made those decisions. If
you're asking me if he decided if I would pay something today or tomorrow, I did
those things. I handled the administration of things. He didn't micromanage, but
...he was, it was his stuff, I mean he was the person that was making the big
decisions because it was his money. He was the owner, and his name on the door.

Right. I think you just said the word administration and I was going to ask you, is
it a fair characterization to say then that he did the, he made the substantive
decisions with regard to the hedge fund and you made the administrative

decisions with regard to the hedge fund?

That's fair. He made the administrative decisions as well. Then I carried them
out. He made most of the decisions.

Alright. Thank you.

How did the fund attract investors?
How did it?

Yes.

To be honest, we had one investor, outside of the Congressman, during my
tenure. That was because of the personal relationship he had with the
Congressman. The Congressman had with the investor.
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As I think you remember, there were some restrictions that we had, that all hedge
funds have. At least when I was there. They may have eased up over time. We
can't just put out an ad in the New York Times to attract investors. It has to be,
you have to target specific people that are accredited investors. They have a
certain amount of net worth overall. Laws that are set up, or regulations that are
set up by federal law and SEC regulations.

We attempted, on various occasions, to ... I went to a couple of conferences. |
met with willing investors. We didn't get any of those investors. The
Congressman, for better or for worse, did not have a lot of time, or did not devote
as much time certainly as I would have liked, actually meeting with the people
that could be investors. Even getting his own family members involved, or
extended family members, or his best friends involved. He just never really
asked. That's fine. That's his choice. It was his money. I certainly would have
wished that we would have been able to attract more investors during my time
with the fund.

Helen Eisner: What was the strategy then? Was there a strategy, a particular strategy for
gaining investors for the fund?

Witness: Not really. What we really wanted to do, what he really wanted to do ... I think
we had to do, was we had to build a track record. This is, we got this information
from when we went to conferences and I asked questions. We got this from our
fund administrator and whatnot. Most people aren’t going to invest 500 or a
million dollars getting ... into a fund that opened up the door a few weeks ago.

I happened to get there where it was starting. We had to build a track record. We
had to show that the things that we were doing ... when I say we, meaning the
fund ... what we were going to do worked. We were going to make money. We
were going to pick the right stocks at the right time, and buy the right things at
the right time so that people would say, "Okay, I put my money in the Grayson
fund. I'm going to make 10% a year. I want to invest with them."

I was there when the fund was basically creating the track record. The
Congressman was not in any big hurry to market to the world because he wanted
to build a track record, and quite frankly, early on we didn't have a great track
record.

The strategy was, build a great track record that was worth selling and then try to
attract investors. That was starting to happen and I got an opportunity that I
couldn't pass up. I left before we really started to build a track record.

Helen Eisner: Okay. I'm going to skip forward to a few documents quickly.
Witness: Sure.
Helen Eisner: We'll go back. I want to show you right here, which is TJ0456 through 0457. I'll

leave it on this page right here where it says, we should, and this is an email |
believe from you to Congressman Grayson. "I think we should focus on getting
all the money invested, building that track record, and selling it to family and
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friends. We can worry about selling it to different strategies, or about selling
different strategies to outside investors."

Yes.

Does that accurately reflect the strategy that you're describing to us?

Yeabh, that's kind of what I think I would just try to - is that we had to build a
track record. Then we can get the family and friends, the people that trust him
most, to invest money. Then when you have those people already invested, the
low lying fruits, so to speak. I think this is pretty standard with most hedge funds.
Once you get those, then you sell, and yet we're not a $10 million hedge fund.
That $50 million hedge fund has a track record of 10%, or 12% or 15 or 20%.
Then you can start going to conferences, doling your information for accredited
investors, meeting with them, and saying, "Hey, you want to put your money

with us, not with Hedge Fund X."

Okay. Let me, I'm going to backtrack with some other documents here, just skip
by. I'm sorry that this is sideways. We ...

That's okay. I'm familiar with the document.

We'll test you out here. This is the slide show that you provided TJ1597. Who
would have prepared this slide show?

I did along with the group and the Congressman.

Who was the audience for the slide show?

Any potential investors in the fund.

How many times would you say you presented this slide show?

I never presented the slide show. We never actually made a print with the Power
Point. I made hard copies of it, that I was required to keep track of, a log of, but |
don't have because it's in funds that are all archived that I don't have access to,
but less than a hundred that I gave out.

One of the slides here in the PowerPoint, TJ 1601, and again, sorry for the
sideways, but it says, "traded $200 million for personal account." Where did that
figure come from?

The Congressman.
The Congressman provided the content for this PowerPoint presentation?

Yes. I generated some of it, but yes, this was very much collaborative, and he
kind of told me what his vision was and I started creating and then we tweaked it
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and talked about it. All of this information is stuff we talked specifically about,
so [ included it in the PowerPoint.

Were individuals who you were reaching out to aware that Representative
Grayson had served in Congress?

Certainly. Yes, that's true. The people that I would have met, if they didn't know,
I would have told them.

Just going to move on to some specific questions now. One of the things that
we’ve seen ... I'm sorry. I'm moving through here. This is TJ0636. It seems to
indicate that you were the contact person for, sorry, wire transfer information for
the fund?

Yes.

Is it fair to say that during your time at The Grayson Fund you would have
known or been familiar with any investors in the fund?

Yes.
Who were the investors in The Grayson Fund LP?

Outside of Alan Grayson or what eventually became the Family Partnership,
there was only really one other investor, and that was a gentleman by the name of

I want to show you and just start here so you can see what the form is. This is an
SEC Form D here, THAG0203 through -206. This is just for completeness so
you can see what we're looking at. I want to show you on page 205 here where it
says that the total number of investors who've invested in the offering is three?

Mm-hmm (affirmative).
Is that accurate?

Again, if you look at the reports I sent in the second submission, I sent and made
a monthly payment. One of those pages of who the investments are for . . . The
Grayson Fund general partner was an investor in the fund, but that was what the
attorneys told us to do. I don't believe the management company was an investor
in the fund. Alan Grayson was an investor in the fund. Which Form D is this?
Was it the original one that we filed or was this the one from 2011? I don’t know
which one it is, but if you look at the documents that I provided to you, it would
be the monthly report, it was a December of 2013. I provided those documents.
One of those pages has a list of the investors. One of them is a general partner,
one of them is Alan Grayson, one of them is i They're entities of the
fund or Alan Grayson, I think what you're getting at is you're wondering are there
any other people outside of Congressman Grayson. There was one, |||} j
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Former Grayson Fund Vice President of Investor Relations, we lost you a little
bit there. Just want to clarify that you said as far as individuals go outside of
Representative Grayson, it's only one person, which is ||| | | | I

That's correct.

I think this will be helpful. Just go forward to this document. Let me see if I can
rotate this for us.

It's okay. I can make it out; it’s a little blurry, but if you could please tell me what
it says on that paper, I'll look for it.

I can do that. I think you were referring to a document that listed the different
partners/investors of the fund that you had provided to us. This is TJ3415. I can
see that it says Alan Grayson, Grayson Family Partnership, ||| | |  EINEE
Revocable Trust, and The Grayson Fund General Partner.

Correct. That's the only investors that I am ever familiar with.

The Grayson Family Partnership. Here it indicates that there was an initial
beginning equity of $6 million. When did that investment occur? When did the
Grayson Family Partnership invest?

What happened was, Alan Grayson invested his individual money, and when the
family partnership was created, a portion of his investment was transferred into
the partnership as a new investor. [ don't remember specifically. I'm going to say
it would have been sometime in early 2012. I believe the partnership was created
in late 2011. It was created right before the end of the year. After that is when we
were able to make the transfers with the fund administrator, the accountants, and
we had everything and make sure that it was supposed to.

Same question for Representative Grayson. Again, small print. I apologize. It
indicates that he invested 3.9 million into the fund. Do you know when that
would have occurred?

Well, that was the original investment. It was originally $10 million. That would
have been in mid-to-late 2011. Right after when the fund was established and
everything was ready to go, the Congressman invested his own money in the
fund, and then we started trading/buying stocks for him and doing the things that
we wanted to do to try to create a track record, but it was with his money.

What happened to that $10 million?

Six of it became what moved to the family partnership, and the rest of it is right
there, 3.9 million or whatever. By this time, though, the fund had lost some
money. In other words, some of the investment went down. When the
investments go down, these numbers automatically slide.
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Just so I understand, what you're saying is that initial investment of $10 million
invested sometime in late 2011 is reflected in this chart from December 2013. It
just has been apportioned into the Family Partnership and then separately into the
general partnership.

No, the general partner made its investment very early on. It was, I think, about
the same time that the Congressman would have made his investment. As soon as
the fund was ready to actually accept these things, the general partner made its
$1,000 investment and the Congressman made his investment. At some point
later, I believe again in early 2012, the Congressman's $10 million investment
was effectively split into a $4 million investment by Congressman Grayson and a
$6 million investment by the Family Partnership, and then i is different.

Let's get into that. What is the ||| [rrevocable Trust?
It's | trust. [ don't know enough about his personal finances. He wanted

to invest in the fund. I don't know if he has all the assets in the trust, but it's him.
I mean he sat in front of me and wrote a check, but it was a check from the

_ Irrevocable Trust.

When did you receive that check?

I don't remember. It would have been sometime in 20127 I really don't remember.
I don't think it was in 2011. I think it was in 2012 because ... I mean it certainly
was nice to have [inaudible].

We lost you for a second. You're coming in a little clearer now. Can you hear us?
Is everything okay?

I hear you fine.

I think we've got a slight delay working. We'll keep moving forward. That initial
check, how much was that for?

I'm almost positive it was $100,000.
We're losing you a little bit. We lost sound there again. If you could-
One hundred thousand dollars.

One hundred thousand dollars. Okay, we did hear that. Who is ||| | NN’

I s 2 prominent Democratic operative. Again, I was under

the impression he's an artist. He supports a lot of Democratic candidates. He's a
supporter of the congressman. He's a Democratic supporter.

How did |l first meet Representative Grayson?

I don't know. They knew each other before I met them.
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Who reached out to_ to become an investor in the fund?
The Congressman.
What was that process?

A phone call? I really don't know specifically. I wasn't there. I mean, again, he
knows this man very well. This is one of the friends and family that I was
referring to earlier. I mean he’s a person that the Congressman could say, "Hey,
I'm doing this. I'm interested in having you invest. Are you willing to sit down
and talk to us?" [Jjjjj at some point, said yes. They had conversations that [
wasn't actually really a part of. The only time, [ was a part of the process was the
day we went and sat down, the three of us, at house. We went over
documents, the agreement, we answered any questions that he had. He signed the
documents and gave us the check.

After that, once he had become a limited partner, what was his involvement in

the fund —-?

Nothing besides getting monthly reports from the results that we were generating.

I want to show you — actually let’s flip the screen back here. Just one moment
here.

We won't challenge you that much to have you read it upside down. We'll try not
to. Okay. Actually, not this. I'm sorry. We're going to skip a little bit here. Okay,
so this is TJ 3404 to 3406.

Yep.

And, on that first page, 3404, there is an email from_ Is it
safe to assume that's Representative Grayson?

Yes, | can see where you are seeing the address. Oh here they go, I'm sorry.
Yeah. That was his personal log or his personal address, the one he used at the
time.

Okay. So, he indicates that[Jjjj is staying in the fund. A little further down, the
next communication there, there is a discussion. I think this is the email from you
where you say that the statements reflect |jjilij rcdemption from the fund.
What happened there?

The fund was not doing well early on, really, after Jjjj invested. As you can see,
he invested 100,000 dollars, and based on January 8 2014 redemption, that would
have been 93. So, he would have lost 7,000 dollars, or something like, that on
paper. And, so[Jjjj was talking about, you know, withdrawing from the fund,
which he had a right to do based on subscription agreements and whatnot. And, I
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talked with him, our Congressman spoke with him, and JJjjj decided to stay in
the fund.

Okay, and do you know why he decided to stay?

I think he just needed to have a conversation and understand a little bit more
about the strategy. Why we were down. What happened that caused the fund to
drop when it did. And after our conversation, I wasn't a part of those
conversations. I mean, the Congressman spoke with Jjjjj I also spoke with JJjjjj a
little bit, but certainly it would have been a conversation that the Congressman
had with JJjjjj] that explained in detail specifically what was going on with the
strategy and the fund. And, JJjjjj made a decision to stay in. I don't know why or
how he made that decision specifically, but he decided to stay in the fund.

Okay. I'm going to show you another document. This is a balance sheet. It is TJ
3413. I think you can see in line 212, it says, "redemption payable" with a line
item for about 93,000 dollars. Was that amount paid to |’

At that point, no. He decided to stay in the fund, and so, that's the fund
administrators who re-compute the savings based on the fact that he was not

going to withdraw.

Okay. So, you left the fund, like you described, in January 2014. Have you
continued to receive statements or any information about the Grayson Fund, LP.

I'm sorry, I missed part of that question.

Sure. Since you left the fund, do you still receive statements or at least financial
records related to Grayson Fund, LP?

No.

Okay. Do you know who the fund's current investors are?

No.

Who would know?

The Congressman. Carla Coleman might know if she's still involved or is
involved with the Fund. My understanding was she was going to be taking care
of the simple administration things, the writing the checks, the keeping the lights
on, but I don't know if that ever happened. I don't know if she was actually a paid
employee. I don't know what she specifically was doing. I don't even know if

they had many other employees. But certainly the Congressman would know.

I want to keep your attention on this page, this balance sheet here. Under number
102 portfolio, and then 102-1 just towards the top.

Yep.
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It says Grayson Master Fund. Was the Grayson Master Fund the only investment
for the Grayson Fund, LP?

I don't know. You're saying was it the only investment. We didn't invest in the
Master Fund. The Master Fund held the feeder.

For the feeder structure ...
So ...
... the investments that ...

... the asset ... again, I can't tell ... this is the balance sheet for which entity. I can't
tell by this.

Sorry. Up towards the top, it's Grayson Fund, LP.

Well no. That's the ... oh no, okay, you're right. I see the name. No, the Grayson
Fund, LP fed into the Master Fund. So, if you would have seen, for example, if
there would have been money in the offshore feeder which there never was but if
there would have been then, you would have seen both entities under that
portfolio making up the total amount that the Master Fund had invested. So, the
Grayson Fund, LP didn't invest in Master Fund. I mean, it wasn't ... they weren't

the stocks that it was buying. That was just the umbrella organization of which
the Grayson Fund was a part.

Let me ask this way then. Did the Grayson Fund feed into any other entities or
did it only feed into the Grayson Master Fund?

It only fed into the Grayson Master Fund (Cayman), LTD.

Okay. A few more questions about this balance sheet. Number 200 says,
"liabilities.” A few questions about that. So number 203, it says, "due to
investment manager.” Who was the investment manager?

The Management Company.

And, that would have been Grayson Fund Management Company.
That is correct.

Line 210 says, "management fee payable."

Yes

Who was that payable to?

The Grayson Fund Management Company.
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So, this 1700, I guess almost 1800 dollars under 210 ...
Mm-hmm (affirmative)
How was that paid? What was the mechanism?

If we decided to redeem it, which we didn't redeem the Master, the main payable,
or the due to investment manager on a weekly basis. We redeemed it as needed,
when we needed money in Master or the Management Company account to pay
bills, including my salary. So when that happened, the money from the fund
would have been kept with JP Morgan, or another entity, another custodian, and
we would do a wider transfer from JP Morgan to SunTrust, which is where the
Grayson Fund Management Company based account was held.

Okay. Line 206 says, "incentive fee payable."
Yes.

Who was that payable to?

The Grayson Fund General Partner.

Okay, and same question, really. What was the mechanism of payment for that
fee?

The same. When we had a big fee payable to the General Partner, and we either
needed the money or wanted the money, we would implement or issue wire
transfers from the custodian, which was holding the 10 million dollars, if you
want to just kind of speak in general terms, and we would wire it from JP
Morgan to the General Partner account, which was also held at SunTrust.

So, I just want to make sure I understand this because earlier we talked a little bit
about these fees, and it seemed like the management fee, as you were describing
it, had a lot to do with operations and salaries and the start-up fees and general
costs of operating the fund. Incentive fee seems closer to payment or profit as
you described it earlier. So, when were decisions made as far as when these
would be paid out? Specifically, the incentive fee. I guess I should clarify. When
would that have been paid?

I don't have the dates of when we actually made the transfer. Remember, we
only got the incentive fee if the fund made money. If the fund profited, and we
also not only profited, but had a profit above what is called the high-water mark.
So, if we lost 40% one quarter, and then we gained 10% the next quarter, we
didn't get an incentive fee. We only got an incentive fee if we got that above the
original investment, the original high-water mark.

So, in this case, like I said, we got a nice come-back at the end of 2013. So, there
were fees payable ... there was an incentive fee that was due to the General
Partner made by the Congressman, the kids Trust, and the Dorothy Trust - the
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Mom’s trust, and those would have been wired. I don't remember when we did it.
I can't remember when we did it to be honest.

Helen Eisner: So, if we're looking at this balance sheet, and it says 15,083 dollars, would that
money have been paid in December 2013? If it's on this sheet, does it reflect a
payment that was actually made?

Witness: No, I believe that it would say this money is ready to be paid. In other words,
that's what is due to the investment manager or to the General Partner. I believe
there ... well, let's see ... 2013 ... I left in early 2014. I don't know ... I don't
remember if that wire transfer would have been made in January before I left or
not. I don't remember to be honest. But, it won't reflect that it was already done.
My understanding is it reflects that it can be done because it is due to the General

Partner.
Helen Eisner: What documents would reflect whether or not the payment was actually made?
Witness: Follow-up monthly reports. Or, certainly the bank documents of the General
Partner.
Helen Eisner: And who would have access ...
Witness: They'll show if there was a deposit or a wire transfer of that amount, or roughly

that amount.
Helen Eisner: Who would have access to those documents?

Witness: Whoever has access to the hedge-funds accounts or the hedge-fund office.
There's been ... I know Carla has permission to access the general fund or the
General Partner accounts on SunTrust or with SunTrust. I don't know. I mean,
I'm assuming that it was transferred at some point. I just don't know when.

Helen Eisner: Okay. So, in your time at the Grayson Fund, were any incentive payments not
just indicated on the balance sheets, but actually paid?

Witness: Yes, but I don't recall the amounts or the names.
Helen Eisner: Okay, same question for management fees. Were any management fees paid?
Witness: Yes, both. Those payables were made. The management company ones were

made several times because there was a lot more money due to the investment
manager, and when I say the investment manager, I mean the Management
Company. There was a lot more money due to the Management Company
because, as I mentioned earlier, the start-up costs... you take money from the
hedge-fund and paid the basics back to the Management Company in addition to
the management fees or whatever. Those were done on a much more regular
basis. [ mean, I did those, I don't know, 4 or 5 times over the course of that year
and a half or so. The General Partner, I believe, once, maybe twice. And, it
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wasn't a substantial amount of money because the fund just didn't make that
much money in the time I was there.

Helen Eisner: Just a few more questions there. So, you told us earlier, that the investment
manager would have been Grayson Fund Management Company. That $43,000
listed, approximately 43,000, in line 205, what would that money have been?

Witness: It would have been almost ... the vast majority of it would have been money due
to investment, to the Management Company, for the start-up costs, the amortized
start-up costs, in addition to any ... expenses which are legally permitted to be
paid for by the fund. In other words, the management company paid, I don't
know fifteen thousand dollars to do the taxes for ... That is a legitimate fund
expense that the Fund is legally permitted to pay for those fees, but the
Management Company was one that actually wrote the check. So the Fund paid
back the Management Company for expenses made on behalf of the Fund if that
makes sense.

Helen Eisner: Okay. In line 103, organizational costs, what would those costs have been?

Witness: The organizational costs would have been the costs, the money that it cost to
draft the subscription documents, the license, limited partner agreement, all the
legal documents for the Cayman entities, you know I mentioned earlier, it was
two to three hundred thousand dollars between our US counsel and Maples &
Calder our offshore counsel, as well as the ... The website design, the office
furniture, yeah so we've got a variety of things to be considered that are legally
categorized as start up costs as opposed to for example salary is not a something
that the Fund could reimburse. That would have to come out of the Management
Company bank account every month and the Fund doesn't get, the Fund doesn't
pay that back that's what that Management was supposed to cover. So rent for the
apart- all of that, the electricity bill, the cable bill, the phone bill. Those kind of
things are regular expenses that the Fund does not pay for but, there are certain
expenses that are legally considered Fund expenses not Management company

expenses.
Helen Eisner: Okay.
Paul Solis: What line items on this balance sheet would be representative of payments made

to the Congressman for any work he performed as a manager?

Witness: Congressman Grayson never received any compensation for work he did.

Paul Solis: Okay so ...

Witness: He was never an employee if that’s what you're asking.

Paul Solis: Okay so not necessarily where he got a paycheck but what line item would have

gone for example to the Management Company that he could have drawn from
for managing the funds?
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Witness: He ... He never, none of the, I mean so the money due to the investment manager
would go to Sun Trust, the management company at Sun Trust and from that I
would write back to the landlord, to the company that hosts our website online, to
whatever it might be, the attorney for regular legal advice regarding the Fund.
The Congressman had a fifty percent ownership stake in the Management
Company and a fifty percent ownership stake in a General Partnership. The
General partner, excuse me, but he never to my knowledge, received any money

from them.
Helen Eisner: Okay so we're trying to understand this. The General Partnership. . .
Paul Solis: And as you told us the General Partnership sort of reaps the profits made from

the investments of the Fund right?

Witness: Reaps, the general partner ... twenty percent if the fund made money.

Paul Solis: Right so that's the, as you put it, the money making arm.

Witness: Correct.

Paul Solis: And that goes to the owners of the Fund, which is the seven entities including

Representative Grayson.

Witness: That is correct.

Paul Solis: Okay. So that has nothing to do with management, that's just profit of the Fund.
Witness: Correct.

Paul Solis: So the fifty percent stake in the Management Company that Representative

Grayson is entitled to, I guess what I'm asking is, of that fifty percent, is that
reflected on this balance sheet, here, that fifty percent he would have received?

Witness: It's not reflected, he never received it. During my time at the Fund, the
Management Company, I was the one, I had check signing privileges, permission
if you will. The Management Company never wrote a check or gave proceeds to
Congressman Grayson or the ownership entities during my time there.

The Management Company bled money while I was there. The Congressman and
the other entities had to continue to contribute loan the Management Company
money to keep the lights on until the hedge fund manager generated enough
money through management fees or incentive allocations to pay the bills on their
own.

Paul Solis: All right I'm understanding a little bit better now. So, during the entire time you
were at the Fund, the, I just want to be very clear, Representative Grayson never
received a payment from the management company of that fifty percent he's
entitled to.
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Witness: He never received a payment from the management company for any money due
in fact he continued to contribute, the management company owes him a lot of
money.

Helen Eisner: Oh let me jump in here if it's ... We recognize the management company from the
forms that we've been provided did have some significant loss. But it seems that
the General Partnership did have gain over this time period when you were at the
company, so separate from, you said payments from the management company,
payments to the general partnership from the Master Fund based on those
incentive fee payments which according to the structure, would not have gone
through the management company, were those payments made directly to
Representative Grayson?

Witness: Okay so, yes there was, I don't really know the amount or the dates, there was
one, one series of checks that I remember writing in and I'm sorry I don't
remember the date, but I would've wrote a check to Congressman Grayson and to
each of the trusts that are the ownership entity and have the other for their
respective portion of the incentive allocation. I believe the money was
immediately turned back around and sent to the Management Company because
it needed money, but I can't, I'm not a hundred percent sure of that but there was
one occasion that [ can vaguely recall, that the General Partner paid out money
that it had due to the ownership, to owners of the general partnership, yes. So |
can think of one time, I don't remember the amount, it would have been, you'd be
disappointed, it was this number. He would have gotten, 35 hundred dollars and
the kids accounts, the kids trust and the mom’s trust would've split the other
7500, but I don't remember the exact amounts.

Helen Eisner: All right. To move on a little bit, just one more ... and this is very detailed so we
do appreciate that. Moving on to this income statement which is TJ3414 and ...

Witness: And this is for the LP yep.

Helen Eisner: This is for the LP again. There's a line here that says ‘expense’ under the expense
section.

Witness: Yes.

Helen Eisner: What was that?

Witness: I don't remember specifically. It ... I don't remember it could have been an

administration fee to the fund administrator, I just don't remember.
Helen Eisner: Who would have created these terms?

Witness: The Fund administrator created the ... The Fund administrator generally makes
the statements, I just, I don't remember, I don't particularly know the details of
that expense, I'm sorry I don't remember.

Helen Eisner: Okay and when you say Fund administrator, who are you referring to?
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Helen Eisner:

The company is called G&S Fund Services.
G-N-8?

G-&-5S.

G and S okay.

Fund services.

Okay. All right. I want to ask you some questions now about the Grayson Master
Fund.

Okay.
So who were the investors in that fund?
The two feeders.

Okay. So, just going to move down here to this another SEC form D which is,
THAG 215 through 218, so on page 217 here, it lists two investors ...

Yeah. Okay.
Okay. So was that, that reflects the two feeders?

Yeah I believe the flow chart that I sent to you shows that it’s owned by or
whatever, it’s owned by the feeders or something like that and that's what I was
referring to.

If you compare that to this next document, again sorry, it's sideways, TJ3409 I'll
try to ...

It's okay.
This indicates, this shows just one entity here, the Grayson Fund LP.

Yes, because the Grayson Fund LP is the one that had about the nine million
deposit, I can’t speak exactly to what those numbers say. But the other entity, the
offshore feeder, never had money in it, never had an investor so that's why it
would look like that, there's nothing for it, it had no stake in it besides the name.

Okay that's helpful. So what were the holdings of the Master fund?

The holdings of the Master fund would have been whatever the feeder owned, or
bought, or invested in.

So let me understand that, it's what the feeder bought, or was it what the master
fund did with the funds that were fed into the Master?

15-6530_0026



Witness:

Helen Eisner:

Witness:

Helen Eisner:

Witness:

Helen Eisner:

Witness:

Helen Eisner:

Witness:

Helen Eisner:

Witness:

Helen Eisner:

Witness:

Helen Eisner:

Witness:

Okay let me. I'm sorry, let me clarify, the Grayson Master Fund was the name of
the account at like the brokerage account, the Grayson Fund LP or the Grayson
Fund Cayman Ltd. or whatever its name was, that was where the monies were
held that fed into the master fund. I think technically the master fund is the owner
of the investments but that's kind of, it's semantics.

All right, well let’s look at, let’s look at some of these specific holdings. This is a
balance sheet for the master fund and it's TJ 3407. So I don't think you, can you
see that okay?

Yeah I can see it.

Okay so, the first of all, who managed these activities? We're looking at these
different holdings, who managed these holdings?

What do you mean by managed?

Who was responsible for ... For tracking, and making decisions about these
holdings?

About how the money was invested?
Yes.
Congressman Grayson.

Okay, so, it seems to indicate that there are at least two major holdings, there's
Convergex and then there's Interactive Brokers.

Yes.
What is Convergex?

Okay. Let me be clear. Convergex was not the investor. Convergex was the
brokerage firm from which we bought the investment. Convergex was not ... We
didn't invest in Convergex. Convergex was just ... We didn't invest in Interactive
Brokers. Interactive Brokers was the one ... It would be like Ameritrade. Our
money is with TD Ameritrade and within our TD Ameritrade account, we have,
hold stock in X company, X company, X company, X company. That's what this
is. This is saying that at Convergex, we had our money and that money was cash
or with one particular stock or another, and the rest of our money was being held
by Interactive Brokers. Within that portfolio were all our other investments.

For that brokerage company. Where was that brokerage company located?
Convergex?

Convergex is in Atlanta, I believe.
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That individual brokerage account. Whose name was on that account? Was it an
individual, was it the master fund?

No, it would have been a fund account. I believe it would have been the Grayson
Master Fund or the Grayson Fund LP, or one of those types of ... Whatever the
legal title they needed to create the account.

Okay. Who would have access to that account, to the account statements?

Myself, and the Congressman, the fund administrator, and the people at the
respective brokerages.

How often would you monitor the portfolio for that account?

Monitor in so much as . . . several times a day for how we were doing. Were our
stocks that we were invested in making money or losing money. I think
specifically at this point, just to be clear, that Convergex account, I think at this
point only had cash, and all the investments were with IB, interactive brokers. I'm
not 100% sure of that, but I believe that's true. With that being [ would monitor
daily, several times a day as to how our stocks were doing and how the markets
were doing. That was part of my job.

Did the Congressmen also monitor daily?
Sure. Of course.

Let me just move down to TJ 3412. In this document, and like you said, cash was
a large part of the holding. This VMS Ventures. What was that?

VMS is a company in Canada. A mining company, I believe. This specifically is
what it is.

OK. Why was that the only holding?
For Convergex?
For Convergex.

We were originally with Convergex, but the other things that the company
wanted to invest in, he preferred the platform, the training platform of IB and IB
brokers better, so we moved the stuff from Convergex over to interactive brokers,
but we had the stuff with the VMS stuff was already purchased and we had the
agreement with them. We couldn't sell it at that time. It made no sense to move
that over to Interactive Brokers so it stayed with Convergex and the cash stayed
with Convergex and the rest of the money that was over with IB was invested in
other position.

Okay. For IB, again, I'm assuming it’s brokerage account. Where was that
located?
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I'really don't know. It’s a ... I don't know where their offices are. It’s a brokerage
that specializes in small investors that want to do it by the internet. They want to
do it on their own computers and all of that. The Congressman liked to make his
own trades quite frankly. That's what we went with. We were ... I don't remember
exactly who gave us the referral, but I don't even know specifically where their
bank was. I could tell by their area code, and by the other documents ['ve seen
with the area code, I just don't know.

Okay. Do you remember meeting with any representatives from IB?

No. I talked on the phone with them if we had a technical problem a couple of
times, but it was ... [ spoke hardly ever with them. I spoke more with Convergex.

For this account, how actively was it monitored and managed?

Again, daily. We were ... He was on it almost always, almost every day, even if
he were traveling . . . . That was our trading account. The vast majority of our
trades were being conducted at that time. It would have been . . . [inaudible].

We can see again, continuing to look at this document 3412 that there were these
long positions

Yes.
How were decisions made as far as the ...specifically for these long holdings?

The Congressman was responsible for the decisions, the long and short positions.
I've had virtually no involvement in the investment of any of these positions.

Was there a particular interest that you were aware of in the precious metal sector
at all with regard to these long holdings?

The Congressman thought they were good investments. It turned out not to be.
But he liked ... they were undervalued. They were in ... There were bad market
conditions existing. He thought they were more valuable than the market
capitalization at that time. He bought them, hoping the goal was to buy them low
and wait until the market recovered. There was one company, [ don't remember
which one, was investigating about a new gold mine and if that gold mine
would've hit, the stock would've been worth exponentially more. So, he would
buy these with the intention of holding them for a long period of time until the
market rebounded in those sectors and the company was a lot more prosperous,
then sell them and make his money, which is kind of how he made his money
over the 25 years.

That was the strategy for the longs, for the shorts I guess there would be a
different trajectory for the entities over time, but was there a similar interest in
the precious metal sector in gold, similar sectors?
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The shorts were incredibly complex. I quite honestly still don't understand them.
They were market ... They didn't just have market ... XIV, VIX, these kinds of
things, were based on the mood of the market and stuff, it was very weird, very
strange stuff. I believe there were short about gold ...I don't even know, that's
right, I don’t think they were shorting any mineral companies. I don't believe he
did any of that. All the long and shorts were these very obscure market indexes
that all functioned in similar ways the he did hours and hours of research, and
figured out what he thought was a strategy that would be profitable, investing in
these and betting that they would go down based on analysis of what they did in
the past.

Okay. So, these are sort of the principals, as you explained to us he liked
interactive brokers as a company. Convergex was the other one. Were there any
other brokerage companies that the Master Fund worked with? It seems like these
are the principal ones on the documents you provided.

I don't think there were any others. There was J.P Morgan, but that was the ...
what’s called the custodian. They were the ones that held all the money. We
started with Convergex, bought out IB, I believe that was it.

Okay. Moving on now to TJ 3407. Looking at line 103 where it says
organizational costs. You explained this to us a bit, for the Fund LP. Can you tell
us what the organizational costs were there?

The same thing. The Management Company, for the fund ... The organizational
costs were amortized over time and the Master Fund bore a different percentage
of responsibility than LP or the offshore feeder based on whatever the fund
administrator told us were the right percentages. The organizational costs are
similar. The organizational costs, I believe this is correct. The organizational
costs at $75,000, 1 believe would have included the organizational costs we saw
because the fund was part of a master fund.

So it would have included the costs that we saw previously recorded for the Fund
LP?

I believe that is correct.
Okay. What would the additional cost have been over that amount?
Over what amount? The final...

The organizational. Yes, the organizational costs that represent the difference
between those for the Grayson Fund and LP?

It’s the same thing, it’s just that the Master Fund was also responsible for a
portion of it. The Master Fund was responsible for a portion. LP would have been
responsible for a smaller portion, but within [inaudible].

Okay. I see. For line 203 there, it says investment manager. Is the investment
manager Grayson Fund management company?
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Witness: Yes, this is the same setup.

Helen Eisner: Okay. In 204 where it says accrued liabilities, can you explain that to us?

Witness: I have no idea. It could be ... I don't remember what those are. I'm sorry, I don't
know if there's more details in the statement, I don't think so. I don't know what
those were.

Helen Eisner: Can you think of any liabilities that the Master Fund would have had that

could've contributed to that? Any expenditures that would've created that?

Witness: No, There weren't any ... I'm just reading this again. The liability, for example,
one of the liabilities would be ... They forecast what the costs for the taxes would
be, that we would have to pay at the end of the year. If you would've seen, I'm
assuming that you would've looked over other statements from prior months, you
would've seen that slowly going up. The accrued liabilities could be money that
was set aside to pay the taxes at the end of 2013 in 2014. That would be an
example of something that would come to mind we did. It was considered a
liability that they accounted for monthly instead of having it all paid in one
month for the purposes of making sure the returns look appropriate.

Helen Eisner: All right. Going to continue to ask you about some line items here. Actually I'm
going to jump forward a second to TJ 3408, which is an income statement for the
Master Fund. There's a section on expenses and, again, I want to ask you about
where is says expense and $55,000, which is three down from the expense
heading. Do you know what that would have been?

Witness: Actually, you know what I do think it was. I believe it was . . . I'll just see this.
this? So some of the investments that the Congressman did, the fund did, carried
with them fees. There were, I'm not a market guru, but when you short something
there's a fee that comes along with shorting based on the amount you're shorting
and time and all of that kind of stuff. Those fees are considered expenses. They're
not considered losses. Theyre not considered necessarily overall performance.
The fund administrator certainly could explain more about this. Any fund
administrator could explain more about this or someone in the markets, but the
shorts come with them, certain fees and you've got how much you invest, when
you invest, how much you're borrowing over, what's the word, not margin ...
There's a phrase, I'm sorry and I'm not a market guru, but you can borrow more
than ... You can work with more than you have and you pay interest or something
on what you're working with above what you actually have.

Helen Eisner: Right.

Witness: That's why you see like $17 million. The fund didn't have $17 million. The fund
had like nine but they were permitted to use up to seventeen or whatever it was
and you had to pay interest on it. Again, there's a phrase, there's a simple term [
just can’t remember it, that could have been considered part of this expense
report.
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Okay, that's actually a perfect segue, because I wanted to ask you some questions
about that. Looking at 3408 here, we see the margin interest expense there for
over $300,000.

Margin, margin, thank you.

I think you said it. We understood what you were saying. Then looking back at
3407, TJ 3407, you can see that it lists about $18 million in assets. We know that
looks like what was coming in was about $9 million and it says there's this
Interactive Broker's liability under section 200 there, lists the liability for about
$8.3 million.

Yeah.

That leads to ... With that background and understanding that leads to my
question of how was the fund leveraged?

How was the fund leveraged? Interactive Brokers allowed a certain amount of
leverage based on whatever the laws were. I don't know. I don't know how it was
done. These were very complex investments that the Congressman knew what he
was doing in that regard, but interactive brokers allowed us to invest X number
of dollars based on the amount of money we had in our account and the
Congressman decided when to use that leverage and when to you know, use
more, use less, reduce, expand, whatever.

The margin alone itself was from Interactive Brokers?
Looking at this I would say ...

I'm just trying to understand if there was any other entity that was the source of
margin loans for the fund?

I'm not aware of any others. We were only dealing with Convergex and
Interactive Brokers, I don't know who else would have given margins because we
had money as I recall.

The loan, I mean this is a significant loan we're talking about here, this was given
to the master fund?

No, no, no. Let me be clear. It's not a loan. It's not like it was $10 million as a
loan and that we signed documents for, it's just the way the markets work. You
can leverage ... I don't know how it's done. I'll be honest, the Congressman does.
He can answer those questions. Any good stockbroker could tell you that. When
you have a certain amount of money, you're allowed to do more than you ...
Depending on what you're investing in, you can leverage more than you would
actually have and, based on how much you're using, you have to pay interest on it
and there's fees that go along with it. Interactive brokers, based on their
algorithms or whatever . . . we can use more that $9 million or $10 million or $8
million and the Congressman decided how much of that to use and when.
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We definitely, we have an understanding of the impact of the margin trading that
was going on here, just trying to get a sense of, for Interactive Brokers, that was
the source of the ... There was no separate agreement that had to do with this
leveraging approach. This was a part of your initial understanding with
Interactive Brokers? Was there any separate agreement or ...

I'm not aware of any separate agreement. The Congressman liked to work with
Interactive Brokers, when I say allowed him to do, I don't mean that in a sinister
way, I'm saying that he liked the way the interface worked. He liked the way that
he could fund, the way he found what he was looking for. He liked how they
computed and what their fees were. Interactive brokers was the one that
permitted us to do the things that he wanted to do.

Was there ...

I don't know how else to describe it. You like, TD Ameritrade over Merrill
Lynch, you like the way Ameritrade does it more than Merrill Lynch. I just don't
know how it came to that but I'm not aware of any other entity besides IB and
Convergex that we were working with on any, at all, to handle investments in the
fund, besides JP Morgan which was the custodian.

What collateral existed for that approach? For the margins, was there any
collateral for the margin?

The $10 million that was originally invested, for ... $10 million, $100,000 if you
consider | money-

Moving on to TJ3410 here. The fund started the year with about $9.6 million in
equity and it went down to just over $8 million at the start of the fourth quarter,
so that was a 17% loss during that time period, about nine months. Do you know
what happened?

The investments, that we made, they died. I mean, the gold mine, do you
remember the investments in minerals tanked. The price of silver plummeted.
Something that hadn't happened in 30 years, that type of depression in gold and
silver prices. We just got walloped.

Then we can see that there was ultimately a profit for the year. Do you know
which specific investments results that upward swing?

No but I believe the documents that I included in here show the returns of each of
the individual investments which is why I wanted to make sure that they were
protected by confidentiality. That would certain ... the snapshot as to what
happened and when.

I want to move on now for the Grayson Fund Cayman, the off-shore feeder, just
to sort of complete those three there, central entities. You've mentioned this
already but the forms, and I'll scroll down, SEC forms which is THAGO0196
through 99, specifically we're going to look at 0198 here. Indicates that zero was
sold. Who were the investors in this fund?
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There were no investors. We never had any money in the Grayson Fund Cayman.
It was set up in the hopes that someday there would be investors but we never
had any investors.

Did you reach to foreign investors?

No.

Okay.

We couldn't even reach ... We didn't even reach out to domestic investors. It just
wasn't the priority for him, unfortunately. I wanted it to be a priority but he was
... There were a lot of things going on. He's a very busy man. He's got a lot of
responsibilities and other things and the answer is no. Never reached out to any
foreign entities to become investors.

Okay, do you know who the current investors are in the fund?

I don't know. No, I don't know if they didn't have any when I left and [ would be
shocked if they had any now.

We're going to ... I'm going to ask you some questions about the general partner.
Sure.

Move on here a little bit. Actually, here we are at TJ_0072, which is a K-1 form
for the general partner. Were you involved in the beginning stages in the creation

of this particular entity? The General Partner?

Yeabh, it was part of the structure that I gave you the flowchart. Yes, in the
creation of all of them.

Okay, so from this form it looks like in 2012 ... Let's make sure that ... it derived
over $180,000 in income and I'm getting that by looking at the percentage
interest for this individual partner and doubling that. You can see, I think you
provided the K-1 forms for all the individual partners, for this time period.
Okay.

What was the source of that income?

The source of the general partner income is the incentive allocations.

Okay, so in 2012 there were approximately, the payout was approximately
$180,000 in incentive fee allocation?

I don't remember specifically. That seems reasonable based on ... this, as I was
saying, I can't make out exactly what those lines are saying, there's 93,000,
there's 92,000, so that to me means that if that was the total amount of incentive
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allocations due to the general partner. I don't believe they actually drew out that
money, all of that money, but that was the amount.

When it says, in box 19, which is towards the right-hand bottom corner there,
distributions.

Right-hand corner?
Toward . ..
Oh distributions.

Yes, box 19, it says 92,000, so distributions, would that reflect what was actually
paid out?

I would think so. I don't remember distributing that much money but that seems
right.

Box 14, a little further down, it says self-employment earnings about 93,000.
What does that mean? Self-employment earnings?

This was actually, I believe this was redone because ... The Congressman was
very clear about this, he didn't actually receive money ... And this was created ...
Understand that this was done by a local accountant, Jerry [inaudible] was his
name, but Alan Grayson, this wasn't employment earnings. The IRS would
certainly have the final documents. I don't. I gave you what I had. This is money
that would have been distributed, but it was originally, I do remember it being
originally miscategorized as earnings because the Congressman wasn't paid for
his work. He was an owner of a general partner, but he wasn't actually paid for
anything he did, whether the fund made money or lost money. He just made
money when, if, the general partner made money, in the same way the kids and
the mom's trust did.

So if this was miscategorized, were there updated forms?

I'm almost positive there were. [ don't have them because if [ did I would have
supplied them, but I'm almost positive that the final K-1 from 2012 did not
include the self-employment earnings because the Congressman was not
employed, he was not paid, by the General Partner, or by any entity involved in
the fund.

Do you recall the Congressman seeing that and then asking for that correction?

I remember the Congressman seeing that and wanting clarification as to whether
that should be categorized that way. I believe I reached out to the accountant,
both the fund accountant, meaning McGadrey, and the local accountant.
Ultimately, I'm almost positive that the final K-1 did not have that listed as self-
employment earnings, and rightly so, because he was not employed by the
General Partner.

15-6530_0035



Helen Eisner: Is there a reason why you would have this form but not the final form?

Witness: Probably because most of the time, the Congressman and or the accountant or
whatnot emailed me at the correct email address, which was
I | belicve if you look at these threads, the
Congressman may have sent this to me, or I may have sent this to him, but he
responded to my [l account. This makes sense in my own head that when
you're going to send an email, and you start typing Former Grayson Fund Vice
President of Investor Relations, and the first address that pops up might be the
personal address versus the business address. I'm sure that's happened to you at
one point or another. That's what happened, which is how, quite frankly, I have a
lot of these documents. All of these, to be with the Grayson Fund, not with
I | 2o vc you what was from
I b cause you guys have a right to it under the rules
of the OCE.

Helen Eisner: Sure, sure. No, we appreciate that. Just trying to get a sense of the completeness
of these documents and understanding what's out there. I know there were
partnership forms for the other limited partners here. Would the same change
have been made? Was there considered any type of mischaracterization for the
children or for the separate trust, as far as this section, self-employment earnings?

Witness: I'd have to see them. I don't remember. I don't recall that, but I don't remember.

Helen Eisner: Okay, and just so ... We understand, and we appreciate that you've given us these
K-1s for 2012. Do you have them for 2013 or for any of the other years?

Witness: No, because I was not employed in 2014 when they would have been generated,
and they’re not in my account. I did a billion different ways of searching for
everything that [ had. That's an exaggeration of course, but I searched for what I
had in the best way that I could, and I did have 2011, but I didn't have 2012.

Helen Eisner: Okay. We understand that. Some questions about the Grayson Fund Management
Company. | know we've talked about it quite a bit. I just want to understand.
We've talked about the funding that came from the Grayson Fund LP and from
the Master Fund to the Management Company, but if you could just help us
understand how the Management Company was funded in general.

Witness: The Management Company was funded in equal, not equal, by the Congressman,
by the trust of the kids and the trust of the mother, in relation to their ownership
positions. The Congressman owned 50% of the Management Company, so when
the Management Company needed money, if they needed to contribute $100,000
in the next three months, the Congressman contributed fifty percent of that, each
of the trusts contributed 9,900 of it, and the Dorothy Trust contributed 500 of it
because that is the ownership percentage of the management. They were loaned
by them to the management company. I have no idea [inaudible].

Paul Solis: That's how you were paid, right?

Witness: I was paid by the Management Company, that's correct.
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Paul Solis: Did you ever miss a payment because the Management Company didn't have
enough funds?

Witness: No.

Helen Eisner: Let me show you this next document, which is related to the Management
Company, which you provided, which is TJ_0086. This is a K-1 form for the
Management Company. I'll give you a quick second to look at that.

Witness: Okay.

Helen Eisner: I want to ask you, again, about that same box, fourteen, just towards the bottom,
where it says, "self-employment earnings." There's a loss there, but we talked
about that characterization. Can you explain what these self-employment
earnings were?

Witness: Again, I think it's the same situation. I'm not 100% sure of it, I would have to see
the actual returns from the accountant. I don't know. If you look at this, between
minus 140,000 and 92,000, there was actually a net loss, but I'm almost positive
that, again, this was also corrected because there were no employment earnings
because he wasn't employed. They would have gone for the Trust where the
owners were, instead of Alan Grayson, it would have been whatever the official
title of the kids' trust were, or the Dorothy Trust.

Helen Eisner: Okay. You touched on this earlier. You talked about Grayson Consulting
initially, being the source of your paycheck, before Grayson Management
Company was established.

Witness: Yes.

Helen Eisner: What's your understanding of the role that Grayson Consulting played in Grayson
Management Company, and in Grayson, the entire hedge fund structure?

Witness: There was really no relationship, no involvement. Grayson Consulting entity that,
I quite frankly didn't know existed before I started working to create the hedge
fund. In other words, working after the Congressional office. When the time
came for me to start getting paid for the work I was doing with the Congressman
to start the hedge fund, he informed Carla Coleman that I should be paid by
Grayson Consulting until the fund got started. Grayson Consulting, I don't know
if there's an employee. I don't know what the structure is, I know nothing about
it besides the fact that it gave me a paycheck for, I don't know, six months or
something, until the fund got up and running, and I started getting my paycheck
from the Grayson Fund Management Group.

Helen Eisner: Understood. Grayson Family Partnership LLP, we've looked at this chart
previously, but this is an entity that does not appear on that chart. What is the

Family Partnership?

Witness: I think I submitted the documents. The Grayson Family Partnership was created,
again, I think we talked about this earlier, in late 2011 I believe, and it's a tax-
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planning device that the Congressman has his estate planners, and if I remember
correctly, there was a lot of uncertainty about how estate taxes were going to
work in the future, with the new Congress and the President and all that. There
was a large push among a lot of people from what I remember, to create new
estate planning entities, and figure out how they're going to . . . He created, with
legal advice, this, and then it became part of the owner of the hedge fund.

So who were the partners in the -

I'm sorry, it became an investor in the hedge fund, not an owner in the hedge
fund.

Who were the partners in this family partnership?

I don't remember all of them. I believe it was the Congressman and his now ex-
wife, but I don't remember specifically the ownership structure. I just don't
remember. I think he owned like a small part and she owned a large part, but I
don't remember specifically.

As we understand it, the ownership broke down to about 2% of the Congressman,
and 98% for the Lolita Grayson Carson Irrevocable Family Trust.

That sounds right.
What was that family trust?

The family trust was something that he created with the advice of his estate
attorneys, to help begin the process of the family ... had back to 30 million
dollars or whatever it was. He was getting to a point where he wanted to start
trying to figure out the best ways to distribute that money among his family over
a long period of time, so that death taxes, estate taxes, all that, would be less of
an impact if he passed away. It was just created as an estate planning tool. I don't
know what more about it than that. He just wanted to make sure this was created
so that he could start ... This didn’t all have to do with the hedge fund. They
owned houses and the houses were a part of it. Of course it had money, it had ...
It was an estate planning tool.

Do you know when it was created?

I'm almost positive it was physically created, the documents were signed, in late
December 2011. I kind of remember a frenzy getting all the documents singed,
getting people to sign things, and getting notarized and all of that kind of stuff.
So late 2011, if I remember correctly.

You talked about it as estate planning. Do you know what the value was of the
family partnership?

Uh ... I think there was about six million in cash, and properties. They had
houses, their house in Virginia, their house in Orlando, there's a house in West
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Virginia. I believe they were all part of it, but I'm not 100% sure of the dollar
amount, and the properties. I remember the Virginia house and the West Virginia
house. I can't remember if the Orlando house was part of it at all.

I want to ask you some specifics about that. We understand, and I'll just scroll
down to, these were documents you provided ... I'll go further. Here we are.
TJ_3445, 3446, that at some point in late 2012 you became the trustee of the
Lolita Carson Trust here.

I'm sorry, I'm sorry. I said 2011. I looked and it was 2012, it was not 2011, for
the . . . I'm sorry.

We can see that you became the trustee in 2012, but-
End of 2012.

It could have been created before then, so I don't know if you are basing that new
... the date on the fact that this says 2012, or is it still your understanding that it
was created in 20117

No, it was 2012. Sorry, I misspoke. It was 2012 when all that frenzy I talked
about. It was in late 2012, not 2011.

Do you know why it was created at that point in time, specifically?

That's what [ was talking about earlier. You could probably pull news articles
about it, but there was a lot of uncertainty as far as how the tax future for estate
planning for estate taxes and benefits and all that were going on, and so there was
this push to reallocate money within wealthy families so that the tax burden upon
death would be less.

There was emphasis on making sure it was created before 2013. That was part of
the process?

Yes. There was ... He was doing a lot of what [ remember a lot of people doing
which was reorganizing their estate as a tool, so that the tax burden would be
lower in the long run.

And why did you become ...
I don't know the short run, but certainly in the long.
And how did you become the trustee of this trust?

He trusted me. There weren't other people that he trusted to do this, he didn' ...
his mom was elderly. He didn’t have strong family relationships with his
immediate family. Again, I worked with him for a long time. He trusted me. He
knew I was level-headed and I would do a good job taking care of the family if it
ever came to that. That's why he asked me. And I spoke about it with my wife
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and, there is consideration because in the long run could be a very important
decision, and in the end we decided to do it.

Are you still the trustee?

No.

Do you know who is currently is the trustee?

I believe Carla Coleman, but don’t know that for a fact.

And, as trustee, did you have access to information about the value or
investments of the trust?

Yes.
Okay, and that's what you were basing the $6 million estimate on?

That's correct. I submitted ... I gave you documents, I think, that had to do with
the trust, or I don't know if it was the trust or trust return, or something on that
lines. I really didn't do that much once I was actually the trustee, but there was a
limited block of cash and there were houses, that's what was the trust when I
became trustee.

Did the ... so beyond the houses, but did the trust invest in anything besides the
fund?

Not that I'm aware of.

Okay. And you would have been aware of that?

Well, yeah, I was an authorized signature, so yeah.

The trust; who does it benefit?

It benefits the five kids. Between Lolita and Alan Grayson.

Anyone else? Does it benefit Lolita?

I don't think Lolita gets any of it, and I don't think his mom gets any of it.
Okay. So, the property that we were talking about ... Actually, I'll just scroll
down to THAG 0404 here, and it mentions these two different contribution
properties. This is a document related to the family partnership, but there's this

discussion here of these two properties that would be gifted to Lolita Carson
Grayson, and then contributed to the partnership?

Yes. Yeabh, it was quite confusing as far as who owned what because the family
partnership - I think, if I remember correctly - the family partnership was 98%
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owned by the Lolita Carson Grayson Irrevocable Trust, and 2% was owned by
Alan Grayson. Even at 98%, there was this $6 million in houses, so I can
remember having conversations: "who pays the real estate taxes? Is it the family
partnership, is it the irrevocable trust?" It was quite confusing. A lot of things he
did were quite confusing.

Helen Eisner: Do you know what the value was, ultimately, of these ... because it says "value to
be determined by appraisal,” under that subsection 2 there. Do you know what
the value was approximately?

Witness: I don't remember the value of those houses. I just don't remember specifically
what they were. I'm sorry.

Helen Eisner: Understood. Understood. One more ... well, a few small questions about the
family partnership here. So, this is a tax form for the family partnership. It's
THAG2070, actually, through 74. I'll just give you a second to look at that, but
the relevant page I want to look at is 74. So, basically, this is a 2012 form, and
I'll show you that on ... here we are, on page THAG 2074 - and it might be very
fine print there - but it says at the bottom under 9, it says "list income," and this
would be income for the family partnership totaling about $322,000.

Witness: Yes.
Helen Eisner: So, what was the source of that income?
Witness: I don't know. I wasn't involved ... I didn't get involved in the family partnership. I

did the trust, but ... Congressman Grayson was the general partner of the family
partnership, and so I was the trustee of the trust. I don't remember specifically,
but I think, ... the family ... well, I'd have to look at the Grayson Fund accounts
as to whether the family partnership took over ownership of the fund at the end
of November before the end of December ... in income ... with appreciation of the
holdings. That may have been what it is, but I don't know that for a fact.

Helen Eisner: So, if the trust, the Lolita Carson Grayson trust had about 98% interest in the
family partnership, presumably a large percentage of this $322,000 would have
been reflected as far as income to the trust. I know that you had just taken over
the trust at this point at the end of 2012, but for 2013 accounting purposes, does
that $322.,000 reflect income that came to the trust?

Witness: I don't know. This was on paper. The only account I had was a bank account for
the irrevocable trust that had like $10,000.00 in it or something. Money to cover
attorney, to cover accounting, to cover frankly my, but I don't remember, or |
wasn't aware if money from the partnership physically went to the trust where ...
there wasn't a bank account with the trust that I had access to that had $6 million
in it. That's not what it is. The trust was signed over to the family partnership. So,
this is all on paper. It never actually was stroking a check for $322,000 or
something like that.

Helen Eisner: Okay. So, the trust was signed over to the family ... well, the trust made the $6
million investment, or, I'm sorry. The trust made investment in the family
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partnership. The family partnership, in turn, made a $6 million investment into

the fund.
Witness: In the fund. That's correct.
Helen Eisner: So, what you're saying is, legally, the trust was subsumed by the family

partnership? Or, are you saying that there were no separate accounts? I'm trying
to understand this account statement idea, that there wouldn't be a separate record
of the trust itself.

Witness: You said "legally," and all of a sudden I have no idea. Please understand. These
were incredibly complex structures. I, as I mentioned earlier, they had trouble
just saying [ was proxy of the trust. I had to ...to the estate planner to get
clarification on things. I don't know specifically what it required to do, or what
they had to do, or what they didn't. All I know is that I was the trustee and there
was a bank account at some trust that had a nominal, in relation to these numbers,
a nominal amount of money from which I paid the taxes, the property taxes for
the house, or an attorney's fee, or something along lines.

Helen Eisner: Let me ask you ...

Witness: I looked at 10 checks at the time that I was the trustee.

Helen Eisner: Let me ask you ...

Witness: And the account did not have $322,000.00 in it, or anything even close to that.
Helen Eisner: One final question about the trust then. What access did Representative Grayson

have to financial information about the trust?
Witness: About the trust?

Helen Eisner: To those accounts that you had, to any of its investment information in the family
partnership. Would he have had access?

Witness: He was the general partner of the partnership, so knew what was happening to
that money because he was the one ... he was the general partner of it. So, he
knew ... that $6 million, he knew exactly what was happening to it, because that
$6 million was invested in hedge fund and he was the one making decisions
about what to do with the money in the hedge fund. He knew exactly what was
happening with the houses because he was an owner, well he was the owner of
the house and now it's owned by the trust, which is now signed over to the family
partnership, and he's the general partner of that partnership. So, he knew about all
of it.

Helen Eisner: Okay. For the purposes of time, I want to let you know that we're moving ...
we've got, just ['ve got about two pages left in my outline here. So, I'd be very ...
we appreciate it and I know that you just want to fit it all in today so that you can
go off on your travels, so we'll just continue to move through if that's okay?
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Witness: Sure. Thanks.

Helen Eisner: So, I'll go to TJ 3323, and I'll give you a second to look at this and just
familiarize yourself with the document.

Witness: Okay.

Helen Eisner: So, this relates to these UTMA accounts. And you had talked about this a little
earlier and I wanted to ask some questions about these gifts of $9,900.00. So,
why were these gifts given to the children?

Witness: Okay, so for tax planning purposes, I believe the IRS limit that parents can give
to their kids every year, tax free, is $13,000, like maybe $14,000. And so, the
Congressman set up the UTMAs for each of the kids so that those entities could
be part owners of the fund, and the general partner and of the management
companies, with the intention of long term, the money that the fund was making
would in end not go to the Congressman, but to the kids, and then there'd be tax
implications, so on and so forth. So the Congressman set up the UTMAs, he was
legally permitted to give whatever the amount was, $13,000 a year or what not.

The UTMAs, and along with the Congressman and the Dorothy Trust, the mom's
trust, which was set up for a similar purpose, would then loan a portion or all of
that $13,000 to the management company for operational expenses with the
intention of when the fund became much more profitable, the UI'MAs would be
paid back. That money eventually would grow and grow and grow and grow and
...would become the kids' money, as opposed to having him die with $30 million
dollars in the bank and then having to pay estate taxes.

Helen Eisner: One point of clarification-you keep saying the Dorothy Trust. Do you mean
the...what's the name of that trust?

Witness: It's in the documents I sent. The Dorothy Grayson Revocable Trust or the
Revocable Trust of Dorothy M. Grayson or something like that. It's the minority
owner, it’s the 1/2 of 1% owner in both the management company and the
general partner.

Helen Eisner: Thank you for that. I just wanted to make sure we're on the same page there. In
this email here you can see that there was first this gift of the $9,900, and then
moving on there's a second check made to each of the children for $990. Why
were they separated? Why wasn't it just one single payment?

Witness: You remember I...about the money that was needed to be sent to the management
company for it to operate. One time it was $100,000 for, well in this case the
$9900. Yes, that's right. One time it was $100,000, so the Congressman put
$50,000 dollars in, each of the UTMAs put $9,900 in, and the Dorothy Trust
$500. That's a $100,000 total broken by their respective ownership percentages.
Another time they did $50,000, or $10,000. In this case, the $10,000 would have
been $5,000 from the Congressman, $9,900 each from each of the kids, or $990
each from each of the kids and $50 from the Dorothy Trust. One time they loaned

15-6530_0043



Paul Solis:

Witness:

Helen Eisner:

Witness:

Helen Eisner:

Witness:

Helen Eisner:

Witness:

Helen Eisner:

Witness:

Helen Eisner:

Witness:

$100,000. One time they loaned $10,000. One time they loaned $50,000
depending on how much it needed at that time.

Could you say that one more time? Depending on how much what?

Depending on how much the management company needed at that particular
time and how much money was liquid in the Congressman's account, the kids'
account, the Dorothy account.

I want to ask you some questions about...you were involved until January 2014.
As we understand it, the Congressman was re-elected in late 2012 to serve a
second term in Congress.

Correct.
How did this re-election affect the funds?
The funds? The fund or the funds? What do you mean by funds?

How about the operations of the fund. Were there any changes...I'll say that in
plural, the funds, the operations of the funds in general. How did the re-election
impact operations for the funds? Was there any impact?

There's only one fund, just to be clear. There's only one fund. There are two
feeders and then there is the management company and the general partner.
There is only one fund. The practical implication was he just didn’t pay as much
attention. We didn't have the opportunity to sell to investors or present to
investors, sells not the right word, but present the fund to investors to try and get
investors in the fund.

He trade like he was before, but he also traded from his personal account. Let's
remember, this is all his money. He had a vested interest in all this ...because this
was his money. A very very small percentage, that $100,000, was someone else's
money. He would pay attention, he would trade and all that, but it was quite
slow, quite frankly, for me.

One of the documents I'll go to right now...this is a section, TJ 0510, the private
placement memo from February 26, 2013. This final paragraph here includes
some information about conflicts of interest and obligations as a Member of
Congress. I'll let you quickly look at that.

Okay.
These obligations particularly with reference to the STOCK Act and certain
requirements that the STOCK Act may impose...what conversations did you have

with the Congressman about those obligations?

There was communication between our attorneys, the brokers, the fund
administrator, the accountant and the Congressman, SEC attorneys about this.
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There were a lot of people discussing this and making sure that it was done by
the book. You've got the SEC attorney, you've got Holland & Knight, you've got
Maples and Calder, you've got Akerman, you've got the fund administrator and
the Congressman. There were a lot of people talking because they wanted to
make sure they got it right. I think they did from what I can glean. I shared these
documents with the attorneys as I was legally permitted to do so that they could
understand the phrasing, the terminology.

The fund attorneys were working and speaking with the congressional attorneys
to make sure that the people that are experts in federal election law and federal
congressional disclosure law, to make sure that they knew what we did and didn’t
have to legally disclose, and how we would disclose it. There were conversations
on the financial disclosure forms and what that would look like and how specific
they had to be. It was very well covered.

Helen Eisner: It was very well covered. Were there particular policies or practices that were put
in place?

Witness: From the fund perspective?

Helen Eisner: From the fund perspective, yes.

Witness: There were these types of disclosures. Fortunately, the fund was restricted from

providing a lot of information anyway. As I told you in our emails when I was
originally withholding documents, we can't hold the fund out. We can't just
advertise it to anyone. We were bound by certain obligations according to federal
law and SEC regulations to keep things private, for lack of a better word. We
also knew that there were going to be requirements that the Congressman had in
place once he got re-elected that we didn't have when we first started drafting the
documents.

They were not drafted, I don't believe they were drafted with this contingency. I
think as the introductory says, it says it's in effect in January 2013. This was
revamped after we went and spent $100,000 drafting these documents. We spent
a lot more money redrafting the documents so that they included the disclosures
that were required legally, so that investors knew exactly what the situation was
with the responsibility the Congressman had under the STOCK Act and financial
disclosure.

Helen Eisner: Let me be specific. I appreciate that there are certain requirements with regards to
investors and fund documents and what would be held out or kept confidential as
far as these types of documents, documents produced by a fund for investors; for
the SEC. I'm wondering what practices were put in place to comply with the
STOCK Act and reporting requirements that might apply to the Congressman,
because when he entered Congress for his second term, specifically, not with
regards to fund documents, but separate reporting requirements imposed as a
Member of Congress.
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Witness: I was not involved in the congressional office during the second term. Ireally
can't answer that. [ don't even think I saw financial disclosures from his second
term. I just don't know because I wasn't part of the congressional office.

Paul Solis: I guess what we're trying to get at is, we understand you're not part of the
congressional office. You didn't have responsibilities of filing STOCK Act forms
or financial disclosure forms. We totally understand that, but because you were in
this position with the Fund...did you have to provide information to those lawyers
who were helping prepare Representative Grayson to disclose under the STOCK
Act or disclose under congressional rules? Did they ask you for information so
that they could go about that?

Witness: If memory serves, the Congressman actually did all the financial disclosures
himself. They may have been handwritten. I don't remember. I remember some
handwritten ones when he was in office first time.

Paul Solis: They are handwritten.

Witness: I don't know if they are more complex because of the fund the second term. He
had access to all those. I don't remember specifically having to provide
additional information to the Congressman or the FEC attorneys, or whoever was
handling it because he had access to all that. He was the one that, as I remember,
normally he was the one doing them in the first place.

Paul Solis: Okay.

Helen Eisner: Moving on to a few more entities. The entity AMG Trust...do you know what
that entity is?

Witness: I have no idea.
Helen Eisner: Does it ring a bell if we say it was based in the Cook Islands?
Witness: In the Cook Islands? I know that he visited the Cook Islands. I don't remember

what businesses he had there or what entities he had. It doesn't surprise me that
it's in the Cook Islands, but it could have been in the Isle of Man. I don't know
anything about what he did or the structure or who's a part of it.

Helen Eisner: Okay that's fine. Trying to see if you have any knowledge here about these.
Another one GSA Telecommunications Trust.

Witness: Again, that was something that I got introduced to briefly in 2013 maybe,
because he had a bank account for it, but I don't know what it is really.

Helen Eisner: United Mobile Technologies, Incorporated?
Witness: No idea.
Helen Eisner: What was your involvement in Mr. Grayson's law firms?
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I had no official involvement. I know that he was a partner with Victor Kubli. I
know that he had another associate named Allison...I can't remember her name. |
know before the firm closed eventually, the firm was involved in some big court
cases involving government contractors and whistle blowers. I had no official
role and I never received a paycheck from it. I know that Grayson and Kubli
existed, and that became Grayson Law Center which I think eventually closed.

Okay, this email here, if I can scroll down, this is TJ 0024-25. I'll give you a
second to look at it.

Yeah, this was ... Yeah, I put out a news release about the award or whatnot the
judgment.

Okay, I want to make sure I understand. Did you put out a news release?
I wrote a news release about that. That's correct.

Okay, and why was the judgment or the settlement related to your work for the
fund?

It wasn't related to the work for the fund. It was at this point when I was working
as the consultant, the media consultant, communications director of the
campaign. We put out a campaign news release about it.

I see. Okay, so it was related to the campaign?

Correct.

The entity, Florida Save Our Shores, what is Florida Save Our Shores?

Yeah. It's a entity that, the thing never really got off the ground. It was created in
12 or '13 with the intention of becoming a charity to raise money for

environmental causes, and in turn, be able to use those to protect the
environment. Never happened.

Why . ..

It happened, it got formed, but it's dormant, as far as I know. It was dormant
when I was involved with it. I don't know if it's still dormant.

Why did it never take off?

Probably for the same reason that we never got investors. The Congressman was
very busy, and he focused on other things.

And whose idea was it to create the entity?

As far as I know it was his.
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Helen Eisner: What was his role in Florida Save Our Shores?

Witness: He was one of the officers, I believe. The filing, which I don’t know if I received
the filing. I don't even have a copy of filing, but I believe ... He was considered
one of the officers, as was I. I think there were three of us. It's Carla, or ... and I
don't remember, because again, we really didn't do much with it.

Helen Eisner: Did the entity ever have any events or raise money?

Witness: No. We registered it, so it was a legal entity, but we never actually did anything
with it. We never raised money. We never opened a bank account. We never did
anything. I would equate to it to securing a domain name and never opening a
website. You grab it because you want it. You intended to use it someday, but
you never actually did anything with it.

Helen Eisner: Do you know, did it have a bank account? Did it have any money associated with
it?

Witness: No. To my knowledge there was not.

Helen Eisner: Let me quickly show you this ... Actually, you know what, I'm sorry. This is a

filing that you made on behalf of Florida Save our Shores, but I, before speaking
with you, I pulled something, which I realize does not have a Bates number, but
the question is simply that there's an entity named AMG TR PC, so not AMG
Trust, AMG TR PC, that seems to be acting as President of and Vice President of
the company of Florida Save Our Shores, and this same ... This is a Florida
corporate filing that I'm looking at. It's from the Florida Secretary of State that
has recently been pulled... Do you know what AMGTRPC was, and why it held
that position with Florida Save Our Shores?

Witness: Yes. Thank you for pointing that out. I said the Congressman was an officer. It
was actually these two entities, and it was basically for ... The Congressman, a lot
of people search for information about him a lot. The intention was to create
these entities, and he wouldn’t want to be involved with them, but he also didn't
want a lot of attention or distraction about it or negative publicity about it or
whatnot. The decision was made ... His decision, not mine. He asked me to be a
part of it, and I said yes. That these two peop-, this entity would be officers along
with me. People aren't necessary for the Former Grayson Fund Vice President of
Investor Relations, no one cares what [ was doing, or very few, and AMG,
whatever those letters are, would not raise red flags for somebody that was trying
to troll for dirt on the Congressman.

It was a decision to try to minimize the problems for this entity if it had gotten

off the ground.
Helen Eisner: Why would there be dirt associated with a non-profit, Florida Save Our Shores?
Witness: Not dirt, but anything affiliated with the Congressman, would be a lightning rod,

and again, it could generate unnecessary attention, or potentially, negative
publicity or negative attention, to the entity as it did its work. Come on, you work
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for Congress, you have to know that are political enemies of the Congressman
that would love for anything to try to impact anything that he was involved in,
which is probably why we're sitting here. Respectfully.

We're certainly aware of that. I'm wondering if that was a concern that he
frequently raised about entities or businesses he was involved in.

I can't say frequently he did it. It was a fact of life. It was understood.
Okay. Similar question. What is Small Friends?

In the interest of time, I'll tell you that the exact same things I've said about Small
Friends are true about Save Our Shores.

So everything ...
It was the exact same situation.

... and the same ... It was created. Were there ever any events or fundraising
activities ...

No.

... for Small Friends?

No.

Okay, AMG TR PC also played the same role, as President?

I will take your word for that. It sounds absolutely correct, but I can't say for
100% because I didn't remember the acronym, the specific name of the entity.

Right. And was it created at the same time as Florida Save Our Shores?
Yes. Yeah.

At some point, let's look down to ... We are getting close. | appreciate your
patience here.

It's fine.

TJ 0210, this is, and I think it's through ... that’s correct, a communication with
Office Manager discussing whether or not to keep these active? What was the
intent in keeping Small Friends and Florida Save Our Shores active, if they
effectively had not done anything during the time period since they were created?

Helen, you have to understand that the Congressman has millions of ideas
running through his head that he will never have the time to do in the rest of the
time he has on this earth. Also, when he gets the idea, he wants to hold onto it.
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For a guy that has the money that he has, it's a relatively small investment to keep
whatever vision he had of that entity alive. It was already established, it cost,
what was it? 57 ... I don't even know what the cost. I don't remember. He wanted
to keep it alive because he, I think it was his heart believed that someday he
would do something with it, and in reality he probably never will. It's just the
way Alan Grayson ...

Helen Eisner: What about, what is the Alan Grayson Foundation?
Witness: I have no idea.
Helen Eisner: Okay. We were talking a little bit earlier about the press release you wrote about

the settlement in the legal cases. Were you aware, in your capacity for the fund,
your capacity working on the reelection campaign, of the status of cases that he
was involved in, in his law practice?

Witness: Not all of them. Some of them. There were some big ones that were part of that
generated media, Derivium is one of them. The one that I put out the release
about, there were a couple of others that he really made his political, he built his
political career on, which were the government contract and whistleblower
programs, Custer Battles was another one. Yes, | was aware of some of them.

Helen, I worked with him for four years? 9, 10, 11, 12, so five years, and |
probably know 5% of what that man is involved in. [ don't mean that in a sinister
way. I mean that he has so much going on. He works ungodly hours and has so
many different things happening, it does not surprise me at all that [ don't know
that he has these entities that [ never heard of. There were probably more out
there that neither you nor I have heard of. It doesn't surprise me at all.

Helen Eisner: We can appreciate that, and we appreciate that background. I guess one question
from that description is, it seems like you and Office Manager were involved in a
lot of these different activities, the hedge funds, these non-profits. Why were the
two of you so involved in different aspects of his businesses and his professional
life?

Witness: He does not have a very big circle, or a very big inner circle. Carla has worked
with him for 20 years? I don't know exactly. I worked with him for five and like
to think I did a great job. When he finds someone that he trusts that does the job
that needs to get done without having to be told, I think he keeps them close to
him and gives them the responsibilities. I don't know why there weren't more. I
can't say I'm such a unique human being that I'm capable of doing all these things
that no one else can do, but he knew me. I earned his trust. I showed that I was
capable of doing the things that need to get done, and so he trusted me and I think
Carla. I don't think, I don't know why there weren't more, but I ... he didn't have a
lot of people in his inner circle, he doesn't have a lot of close friends. He doesn't
have a big family outside of his kids and his wife. I don't know why.

Helen Eisner: Are you still involved in any of these entities, in the fund, the trust, any of these
non-profits?
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No.

Okay. We saw that there was some communication recently in the emails you
produced, looks like 2014-2015, some emails with Office Manager. What was
the nature of that contact as far as your continued role in the companies or in the
funding?

I think the emails speak for themselves. Usually, it was Carla reaching out
saying, "Hey, I have a question. I don't understand how this works," and because
I had the basis of knowledge, I would steer her in the right direction.

Just background.

It was nothing more than that.

Got it, okay. We have a few final questions here. Actually, you know what I'm
going to do, I'm going to put us back on the screen, so that ...

Okay. Oh, we missed one, we left one.

Can you see us now?

No, I see me.

Oh. That was the wrong button. Okay, we're back.
There you go.

All right. I guess one thing we want to know is, is there anyone that you have
discussed our review with?

I contacted the Chief of Staff shortly after getting your letter, or yeah, about that
time, because I didn't understand the process. I haven't spoken to her since. |
wanted to find out what was, how it was being handled? How do I handle it? And
whatnot. I haven't spoken to the Congressman about this. I did also speak to the
person I believe that you spoke with. I can't remember his name. He's the State
Department liaison on the Hill. I spoke to him about it because I wanted to make
sure that [ was heard from the State Department's standpoint, using the State
Department computer to send emails, or to scan things, or whatever, but those are
the only conversations I had about this. My wife knows because I'm sitting here
talking about it, but that's it.

The Chief of Staff, that is Julie ...
Julie Tagen.

You asked her questions about the process? Did you discuss anything else?
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No, I contacted her, saying, "This is going on. Are you, is this, from your end, is
this just from my end?" And she said, "Yeah, they had to do stuff. They had to
grab all their stuff already and send it." I was like, "Okay. That makes sense. I'm
doing the exact same thing."

Okay. I know you said that you haven't spoken with Representative Grayson. Has
he tried to reach out to you?

No. I, quite frankly ... I would love to talk to him about it, but I, quite frankly,
don't think it's appropriate.

Well, we appreciate that. We do ask third-party witnesses to keep it confidential.
Of course, we understand making sure that you can ethically use State
Department facilities and different equipment, and your wife, but we do try to
keep this confidential, because, of course, it protects ... It protects the subject,
ultimately. So, we appreciate that.

Yeah, and if it should so, if it should happen that Representative Grayson reaches
out to you, yeah, I think that your position on it is appropriate for the time-being,
that it's best that you don't speak about the review with him.

That's fine I have no problem ...

I think you have a sense of the types of questions we have. Is there anything else
that we should know?

I know that we talked about this briefly on the phone, about this. I'm only, I can
glean as much as I can from the type of questions, what are the . . . subject of
your complaint. I hope that the Committee, and in turn, if the House, if he ever
gets this, understands that to my knowledge, and in the . . .

We're losing you a little bit at this last moment here.
Okay. Can you still hear me?

Yeah, let me wait for it to resolve itself, which it has, and I think we'll let you go
ahead and make that statement again.

Okay.
From your perspective, I think that's where it's cut off.

Okay, from my perspective, we, I think we tried to do everything right. When I
say, "right," I mean legally, I mean ethically, when it comes to the House ethics,
the Stock Act, we had, as I said earlier. For there to have been anything illegal
going on, there would have to have been a massive conspiracy between myself,
the Congressman, Maples and Calder, Howell, Akerman Senterfitt, a fund
administrator, a massive conspiracy, to get all these entities to do something
illegal, to do something even unethical.
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I tried to approach this with a respect for the process, with respect for your office,
that [ commend this investigation so far, at least from my perspective. But in the
end, I'm cynical about the purpose and the nature of the complaint. I don't believe
there was anything illegal. I don't even believe there was anything unethical. I
believe this is politically motivated. That might come as a shock or not, but I am
very interested in hearing the results of this when it comes out, because I think
it's a witch hunt. [ don't mean that as, I'm not impugning your work. You're doing
a very important job, but I think eventually you'll conclude that there was nothing
illegal, there was nothing even unethical- at least not to my knowledge in what
was going on. | hope I gave the [inaudible]

Helen Eisner: We're again ...
Witness: But ...
Helen Eisner: We appreciate it. I think we ... I'll say we lost a few words at the end there, but |

think we got the, we do understand exactly what you're saying, and appreciate
your cooperation, and certainly, this sort of marathon session here, we appreciate
your time. Thanks for ...

Witness: No problem.

Helen Eisner: For coming, I guess, videoing in, and I think we can conclude there. We will get
you a transcript when it is ready.

Witness: Okay. Thank you. All the best to you.

Helen Eisner: All right, thank you very much.
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Interview of Representative Grayson
October 21, 2015

Okay, speaking is Helen Eisner from the office of Congressional Ethics joined by
my colleague Paul Solis. This is October 21, 2015. We're here with
Representative Alan Grayson, his counsel Brett Kappel, and Ildefonso Mas. We
gave Representative Grayson a copy of the False Statements Act and he has
signed an acknowledgment form. We have let him know that we will be
recording the interview. I think we will go ahead and get started.

I know you're familiar with Financial Disclosure forms that you're required to file
as a member of congress. Who prepares your financial disclosure statements?

I do.

Your periodic transaction reports?

Me.

Okay, does anyone help you in that process?

Not really, no.

When you say, "Not really," is there anyone else who-
I hand it off to somebody to file it.

Okay, and who do you hand it off to?

It varies. Generally it's Carla Coleman.

Filing is simply turning it in, going through that process.
Right.

Nothing substantive?

Correct.

Okay, and when you're going through the process of preparing your financial
disclosure statements, what information do you review?

Information about the previous disclosure to make sure that I've carried over
information properly that existed that did involve, for instance, any trades or
investment activity during the year, or during the period in question. Then in
addition to that records of investment activities during the period in question. I'm
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saying period in question because you’re referring both to the annual report and
the 30-day report. Correct?

Yes.

So that's the answer to your question. I look at the previous activities, carry over
what needs to be carried over, then look at the current periods of activity as well.

Okay, do you look at ... You talked about transaction reports. Do you look at
bank statements?

The answer to your question is, I do when it's necessary. I have a general sense of
what's in the bank accounts at any given time. I don't always need to look at the
bank accounts. That's not necessary for the periodic transaction reports. That
doesn't involve bank accounts. For the annual reports, I do that as I believe
necessary. Typically it's a relatively small part of the disclosure.

Okay, and when you say, "In the situations where you would look at bank
accounts, bank statements," how do you access those?

I ask Carla to give them to me.

Representative Grayson Congressional Office Manager and Business Director
(“Office Manager”) has access to those materials?

Yes.
Through what means?

She keeps the files. When you're talking about those kinds of files, she keeps
those kinds of files.

When she's accessing them these are paper statements, are they online
statements?

I don't know, she just gives them to me.

Do you have access to them if you want them? Do you have to go through Office
Manager?

I have to go through Carla.

If you have a bank account, you wanted to see what the current balance was in
that bank account. Would you go through Office Manager?

Yes.
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Okay, are these electronic accounts? Some of them I guess would be maintained
through their online websites where you can look at statements, you can look at
information about the accounts?

I'm going to try ... There was a whole bunch of questions there. I'm going to try
to answer the thrust of what you're asking. The answer is [ don't know because |
don't do it.

Right. Whenever you want to look at a bank statement you would go through
Office Manager?

Correct.

What about tax statements, and I'm talking about annual reports. Do you have
access to those?

I have access to those through Carla. When you're talking about tax statements
I'm not sure what you mean. Do you mean my tax returns?

Tax returns, any filing that would be related to your annual financial disclosures.
I would ask Carla for that.

Why does Office Manager maintain all these files?

It's part of her responsibilities as someone who works for the fund..

Okay, let me make sure I understand this; someone who works for the fund-

She works one-day a week for the fund.

If these are personal tax statements, your annual filings, your annual return,
Office Manager director maintains those as well?

Yes, because they're intertwined. The fund is an investment partnership and the
partnership is structured in such a way in that the investment information flows
through to the investors. You couldn't do one without the other. It wouldn't make
any sense. You'd end up with something that wasn't functional.

How long has Office Manager maintained these records?

For as long as we've worked together.

Okay. Do you have access to bank statements for family members of yours?
I don't think that my family members have any bank statements.

For your children, if they have financial records?
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I mean, if you're talking about my 20 year old, she may or may not have a bank
account. I don't know about it.

For your children who are minors, do they have financial records or any-
I don't think that have any bank accounts.

Okay. Do they have any investments?

Mm-hmm (affirmative). Yes they do.

For those investments, what type of records do you have access to?
Through Carla I guess I have access to brokerage records.

Again, for anything related to dependent children, Office Manager would
maintain those records?

I'm not sure maintain is the right words to use. She would have access to those
records I assume, because she gives them to me when I ask for them.

Again, access to those records through what? What means?
You'd have to ask her. I don't know how she does that.
Okay, have you seen paper statements?

In a sense that they're print out yes, but if you're talking about ... I'm not sure
what you're talking about. Print outs. ['ve seen print outs.

Print outs to those accounts? Okay. When you're filling out these annual forms,
and the periodic transaction reports, do you review materials from the Committee
on Ethics related to how to fill out these reports? These disclosures?

I have.
Okay, and how often do you review those instructions?

Whenever something comes up that seems to require some attention or some kind
of check. That's when I look back, otherwise I don't.

Can you give us an example of when you might have reviewed those materials;
the instructions from the Committee on Ethics?

Nothing comes to mind.

How often would you say you review them?
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It's really hard to say. I've been filing these things since 2006. I can't really
generally characterize that.

What conversations do you have with the Committee on Ethics about your annual
disclosures?

From time to time ... I'm not sure that the Committee on Ethics is the one who
does this. From time to time we've received suggestions that there might of been
inadvertent omissions from either the PTR's or the annual reports. We often find
that that's a misunderstanding, that they were actually correct as filed. On rare
occasions we have found that there have been inadvertent omissions, and we
promptly correct them.

When you say, "We," who are you referring to?

Me.

Okay.

The royal we.

I see. When you, as you said, sometimes you think there's been a
misunderstanding, how do you communicate that?

To whom?
If there's a misunderstanding as far as-
Oh, we-

Committee on Ethics has reached out to you about a annual report and you
believe there's a misunderstanding, how do you communicate that?

All right again, I'm not sure it's the Committee on Ethics with whom we
communicate, but the answer to your question is we write a letter. When there's a
misunderstanding on their part, we point it out to them and explain to them why
it's a misunderstanding on their part. If there's an amendment we go ahead and do
the amendment. That has been very rare.

Okay.
Over the course of nine years it has happened.
Okay.

Our disclosures tend to be long. We're talking about ... I would estimate less than
one percent of the content.
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One percent of the content where there might be a communication with either the
Committee on Ethics, or another entity that wants to clarify an aspect of your
statement?

Probably well under one percent.
Well under one percent. Okay. I know that you've worked for numerous law
firms, you've been associated with different legal practices. I want to go through

some of that starting with Grayson and Kubli. What is Grayson and Kubli?

Grayson and Kubli was the successor to Grayson and Associates in the terms of a
name change. It was also either the successor or predecessor to Grayson, Kubli,
and Hoffman as result to the name change. It was a legal entity created to reflect
my practice in law with other people who I chose to practice law with from
roughly the early 90's to my elections to Congress.

What was your position at Grayson and Kubli?

I would have to check the records, but I would guess that I was both the director
and an officer. I think that was likely, but again to be sure about that I'd have to
check.

What type of work did Grayson and Kubli perform?
General practice of law.

General practice of law?

Yes.

You were there for a long time at this entity. Can you tell us about the categories
of cases that the law firm worked on?

We did government contracts work, we did some patent work, we did whistle
blower work, we did general litigation, civil litigation. Those were the largest
categories. There were some other smaller categories as well.

What was your ownership interest in Grayson and Kubli?
I owned it.

100 percent?

Yes.

Is Grayson and Kubli still active?

No.
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Is it practicing under any type of name? Other name?

Well, the name has changed, but it's not practicing under any name.
The legal entity itself under any other type of name; is that still active?
No.

Okay. AMG TR PC; what is that entity?

I don't remember which of the two legal entities under which I practiced law
became AMG TR PC but I'm guessing that it was the later of the two. I'm not
sure I should guess, but I hope you all allow me that latitude.

As we understand it, if it's helpful, AMG TR PC is the same legal entity as
Grayson and Kubli. If you could help us understand that I think at some point
there might of been a name change.

There definitely was a name change. It's no longer called Grayson and Kubli PC.

Your understanding of AMG TR PC and its relationship with Grayson and
Kubli?

I'm going to have to rely on you for that one. Like I said, I think thatitis a
successor by name change to one of the two legal entities that under which I
practiced law since the early 90's, but I can't be sure which.

When you say, "One of the two," One is Grayson and Kubli. What's the other?
Grayson Law Center.

Grayson Law center. Okay. Just focusing on Grayson and Kubli for now, you
told us what you believed your title to be there. What was your role at the law
firm?

I was in charge.

Did you practice law?

Yes.

Did you represent clients?

Yes.

When you represented clients, did you bill hours for those clients?

In some cases yes, in some cases no, we had some contingent fee cases and we
had some pro bono cases.

15-6530_0061



Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Grayson and Kubli. Second name of course Kubli. Who is Kubli?
That refers to Victor Kubli.

What was Victor Kubli's role at Grayson and Kubli?

He was an attorney who was an employee of the firm.

Did he have any type of any management role?

Generally, no.

Okay

I'm not sure what you mean by management, but I ran the firm.
Okay. I guess by management I mean, did he supervise work?

Yeah...Yes from time to time he would supervise junior attorneys working at the
firm. That was not a big part of his responsibilities.

In addition to, I guess, supervising work, management might include making
administrative decisions?

No.
S0, no, as in Victor Kubli, did he make any administrative decisions.
He did not make any administrative decisions. As I understand that term.

You told us a little bit about how clients were billed, different payment
structures. What was your awareness of client billing and payment process for
clients at Grayson and Kubli?

I did it.

And can you elaborate on that a little bit more, "I did it..."?

For those clients who received monthly bills, I prepared a monthly bill and I
looked it over and I mailed it to them.

For other attorneys at the firm, were you aware of their billing?

I decided on their billing rates, but they simply recorded their time on a regular
basis. Their time records came to me and I issued bills for those clients who
received monthly bills. And when we had a fee application I would prepare a fee
application.

What was you awareness of the finances for Grayson and Kubli?
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I was partially in charge of that.

Did you have access to financial records for Grayson and Kubli?
Yes.

Okay.

Through Carla.

Through Office Manager Okay, so, again, | know we talked about this with
regards to the financial statements, but just explain that as far as Office
Manager’s access to records and your accessed records?

It's what I said. I'm not sure what exactly know what you mean by that.

Well, what I mean is, as you described earlier when you wanted financial records
related to your statements it seems that you asked Office Manager for these
records. Is that the same in this situation when you wanted records related to the
finances of Grayson and Kubli?

Well, it's not the same, because in the case of financial disclosures there's a
regular periodic requirement. There's no regular periodic requirement that
corresponds to that when we talk about law firm billings

Okay. So, it's not the same in the time period when you might access these
records, but if at some point during the time period when Grayson and Kubli was
in existence, if you wanted to access financial records, how would you access
them?

I don't remember that happening. I don't know what you mean by accessing their
records. There was no disclosure requirement. There's no periodic requirement of
the kind that you were referring to. It's not analogous.

Okay. I understand that situation is not analogous. If you wanted to view the
finances for this entity which you had a 100% ownership stake in and I'm not
talking about any type of reporting requirement, how would you do that?

I don't think we did that. I mean, if you're saying did I want to see a profit and
loss statement? Or if [ wanted to see a balance sheet. What I would do? [ don't
recall ever doing that for the law firm.

Were you aware of the profits for the law firm?
Only when they filed their taxes each year.

Okay. When you filed your taxes, how would you access information so that you
could understand the profits of the law firm?
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I would ask Carla.

Okay. So, at some point whether it was preparing tax statements, you did have
access to information, through Office Manager perhaps, but it seems that you
were aware of profits for the firm as you just described to us. Can you explain to
us what the profits for the firm were in 2009?

I think it's safe to say that the firm was inactive in 2009, so I think whatever
financial activity of any kind there was, was minimal and probably involved an
effort to shut the firm down. But the firm was not ... If you are referring to the

entity of Grayson and Kubli was not active in 2009.

Okay. I'm going to start showing you some documents so we can start talking
about them.

Sure.

Unfortunately, we have very large sacks here so...

Oh I don't know if that's unfortunate. Go ahead.

The large binder clips this is.... okay, I'm going to start by showing you ... this is
your 2009 financial disclosure statement. It's dated August 13th, 2010. I have a
copy for everyone here.

Thank you.

And if I could direct your attention towards page 4 of that statement.

I could do that.

So if ... halfway through here it says, and maybe you can help us read
this..."G+K" I believe? Do you see that notation?

I do.

Okay. And G+K stock book. What is that?

Well it's under the heading of "asset and/or income source” G+K refers to
Grayson and Kubli. Stock refers to my ownership of Grayson and Kubli and
book refers to book value.

Okay. So what I'm going to do is also show you is "T.H.A.G. 0922." The
document that you provided to our office. And this is a document for

"AM.G.T.R.P.C.".

I see that.
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We were discussing that entity earlier and it's possible legal relationship with
Grayson and Kubli as potentially the same entity. I can tell you that we've looked
at filings that do indicate that it's the same legal entity with a name change. You
can see towards the top, it indicates the ordinary business income of $855,075.
This is a scheduled K-1 form, tax form, in your name.

Yes, I see that.

So can you explain to us how that is accounted for on this financial disclosure
statement that I showed you which is the 2009 Financial Disclosure Statement?

To do that, I would have to actually see the tax return that I was associated with
this. This is a K-1 that is Form 1120s. You would have to show me the Form
1040 for the same year in order for me to be able to do that.

So, if you saw that particular form, what would you be looking for that would
differentiate this $855,000 in ordinary business income?

Well, this could be wrong. It could also be a loss rather than a gain. And you
would have to show me how this actually appeared in the 1040 in order to be able
to judge what it is that I'm seeing here.

Is this form wrong?

I don't know. You would have to give me the 1040 , so that I can look and
schedule E and other parts of the form in order for me to judge that properly.

Did this entity experience a loss during that year?

It may have.

Okay, it may have? This form says that you were a 100% shareholder?
That's correct.

Seems like a pretty significant loss...eight hundred thousand dollars...

Respectfully, I've had tax returns that were in eight figures and again it's a simple
matter if it was produced to you, the 1040, that corresponds to this. If you would
like to show me that I could answer your question in context. Then I would be
better able to do that. And I would be happy to do that, but you are going to have
to be able to give me the right form. You haven't given me the right form here.

Helen asked you if this could have been a loss. You said it was possible.
Yup.

It was possible that it was a gain?
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Again, I wouldn't speculate about that. You're going to have to give me the form.
I don't think you are being fair at this point. You have the form. You're not giving
it to me.

Well, again, respectfully, this is a form that you are discussing that you provided
to our office.

This is one page. One page out of a document that was at least twenty pages long.
You're giving me one isolated page. You're playing games here. Just give me the
whole document.

The form that you are referring to.
The 1040.

Yes. The 1040.

The tax return.

The tax return.

You're taking one page of a tax return and looking at it in isolation and you
appear to be refusing to give me the remaining pages of the same document, even
though you have it.

Okay, so we're clear.
Yeah.

Just wanted to make sure it’s understood. The document that you're referring to is
a document, and I'm not talking about this particular document, a document that
you provided to our office, which you had in your possession, have had access to
and that's the reason you were able to provide that to our office. So this is a form
that you presumably have seen, have had access to and have been able to review.
I’'m showing you this form in the context of that, and other forms that you have
provided to our office. I'm just asking you to help us understand this.

Listen. This is one page out of a large multi-page document that is six years old.
You have the document. We gave you thousands upon thousands upon thousands
of pages of documents. It's a very simple thing for you to give me the entire
document rather than try to fake me out.

There's not an intent to do that here, Congressman. We're just...

Then just give me the whole document. I will tell you I have done a lot of these
things over these years. I have practiced law for a quarter of a century. I don't
remember anyone ever giving somebody one page out of a multi-page document
and asking them to comment on it and then declining to give the remaining part
of the document.
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You know, if you feel that our understanding would be improved if you want to
supplement information and give it to us in context, because you have access to
that information, we would be happy to accept a short analysis to supplement this
question, but if you feel that you can't answer our question based on this form,
Wwe can move on.

Okay. Let's do that.

I want to move onto Grayson Law Center.

Okay. Here you go.

What is Grayson Law Center?

Grayson Law Center is a legal entity within which I practice law. Between the
times that [ was in Congress and when I was out of office.

Okay. And what was your role there?
I was in charge.
Did you have a title?

I don't remember having a specific title, but once again my guess was that I was
an officer not a director.

How many employees did Grayson Law Center have?

It varied. Generally fewer than 10.

And what type of work did it perform?

Generally, similar to the work that I described earlier for Grayson and Kubli PC.
Did you perform legal work for that entity?

While I was out of Congress and before I was re-elected, the answer is yes.

Did you bill hours? Work on a contingency basis? The type of fee structures that
we talked about?

It varied, but the answer is yes. There were some cases that we worked that we
billed on an hourly basis. There were some cases that we did that were on a
contingency basis.

Was Grayson Law Center always known as Grayson Law Center?

I think we have changed the name of that entity as well.
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When did that change occur?

Around the time that [ was reelected to Congress, after being out of office.
Around the time, do you know exactly when?

No, I don't know exactly when.

Why did that name change occur?

Because the entity needed to continue in existence in case money that was owed
to us was ever paid to it and I considered it to be inappropriate to have a law firm
with my name in it after the election.

Why would that have been inappropriate?

Because the law firm was providing professional services that involved
potentially fiduciary duty and I had provided such services myself and the law
firm had clients who were familiar. . . had clients who were familiar with the

name Grayson because that was my name when [ was running the firm.

When the name change occurred and it became GL CTR PC, are we saying that
correctly? How would you refer to it?

That's fine. I understand what you're referring to.
Okay. Did the clients change at that point in time?
With the name change?

It was Grayson Law Center, did the clients remain the same when the name
change occurred?

Okay, as far as [ know, but changing of the name has no legal effect on any client
relationship. Now, in fact, the clients in general were not. . . well to tell you, the
firm became inactive when [ was elected to congress so the clients in general
were being tended to by others, including Mr. Kubli, so there was. . . at roughly
the same time of this association between the firm and these clients when the
clients have active cases, but that wasn't caused by the name change, it was just
something that happened at roughly the same time.

Okay, so GL CTR PC became inactive?
Yes.
And do you know exactly when that occurred?

At roughly the time of the 2012 election or whereabouts. Shortly thereafter |
should say.
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Is it still inactive?
Yes.

Were you, and this is referring to Grayson Law Center and GL CTR PC, what
knowledge did you have of the firm's profits and losses?

The same as I described earlier with respect to Grayson and Kubli.
And how would you obtain that knowledge?
The same way that I described earlier.

Just to be clear, earlier you described access to statements through interactions
with Office Manager?

That's correct.

Grayson Consulting, based in Virginia, what was that entity?
A consulting firm.

Okay. What type of work did it perform?

From time-to-time, consulting.

What types of clients did it perform consulting for?

Only one comes to mind at this point, and in that respect that it did business
consulting.

That client, what type of work did that. . . who was that client?
That client was IDT, a company that I was the first president of in the early 90's.
Who were the employees of Grayson Consulting in Virginia?

I don't think that Grayson Consulting has had employees over the years with the
possible exception of Alisa Roberts.

When you say consulting work, did any of that work involve litigation or legal
work?

The consulting work was not legal work. We made a distinction between
consulting work and legal work.

Okay. Another entity, Grayson Consulting in Florida. What was that entity?
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I'm not aware of any difference.

Between Grayson Consulting Virginia and Grayson Consulting Florida?

I'm not aware of Grayson Consulting Virginia.

The Grayson Consulting company that was registered to practice in Virginia.

I don't think that's correct. It might've filed doing business as filing in Virginia, if
that's possible. That's legally recommended if you're doing business in a state,
you generally want to file as doing business in that state, but if you're talking
about a separate legal entity, I'm not aware of that at all.

Were you aware of a Grayson Consulting that was doing business in Virginia?

The answer is yes, from time-to-time, some of the work that was done for
Grayson Consulting was done in Virginia. I surmise that it's possible that a DBA,
meaning "doing business as" form was filed in Virginia for Grayson Consulting.
That's not at all the same as saying that it was a separate legal entity.

How would that form have been filed?
With the state.
Would you have had any involvement in the process of filing that form?

I might have. You'd have to show it to me and I'd have to see if my signature's
logged.

What was your ownership interest in Grayson Consulting?

I was a partial owner, so were my children.

So it was you and your children. Were there any other owners?

No.

If a form had to be filed, how would that decision be made?

That is really speculative, I'm trying to help you here but if a form had been filed-
A form related, any form related to Grayson Consulting.

If you can show me a form [ will try to tell you how it was filed.

Without going into any specific form, let's assume, no I'm not even going to
assume. Grayson Consulting, you said that it was a registered business, perhaps
in Virginia, perhaps in Florida, you seem to recall, is that correct?
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My only recollection, for what it's worth at this point many years later is that
Grayson Consulting was probably incorporated in Florida. You're talking about
probably more than a decade ago, probably well more than a decade ago.

If any decisions had to be made about that entity, who would make those
decisions?

That would generally be me, since I was in charge.
If a form had to be filed, would you have made that decision?

I can't answer that. I'm not even aware that forms were filed. You're going to
have to show me forms if you want me to address specific forms.

Business registration form, if a business registration form had to be filed.
Yes.

Would you have been aware?

Yes. At the time, more than a decade ago, I would have been aware.

We understand the timing, I'm just trying to get a general sense of your
awareness.

Yes, certainly if [ asked that a company be incorporated, I am aware of the fact
that I asked the company to be incorporated. [ would have somebody else to do
it. But I would be aware of the fact that I had asked for it.

We've gone through some of these different legal entities, I want to step back to
Grayson and Kubli. What happened to that entity when you entered Congress?

It became inactive.
What happened to the clients of Grayson and Kubli when you entered congress?

Clients who had active cases, generally, but not necessarily always, became
clients of Kubli and Associates, the firm that you're referring to Grayson and
Kubli, did not keep any active clients after I was elected. It was still owed
money, but it didn't have active clients.

Can you explain that to us, it was still owed money?

Sure. There was accounts receivable, law firm's bill in arrears, often substantially
in arrears and the result of that is that just because the law firm stops practicing
doesn't mean people stop owing, or entities stop owing the law firm money. I'm
sure there were substantial amounts of money. . . if we stopped the practice on
day one there would be very likely companies and entities owing us money on
day 366, a year later. For all I know, and I don't know one way or the other at this
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point, there may be still entities and companies, persons and entities that owe us
money. But that money would be billed and come in after the client relationship
had been terminated.

When you entered Congress, who became responsible for those outstanding
collections?

The company. The company remained in existence and was inactive in practice
of law but to the extent that people still owed the company money, I'm referring
now to Grayson and Kubli, an effort was made to collect that money. That it
might well be, and I'm not going to speculate on this because you won't give me
the document, it might well be that the document that you showed to me earlier
was a reflection of that. It might be that money came in that was owed to the law
firm for work that was done before I was elected to Congress and that money
might have been reflected in the document that you showed one page of to me.
That's possible. I will tell you though that there was no practice of law by anyone
associated with that after I was sworn in.

You think that potentially that income reflected collections?
It's possible.
What collections came in, in 2009 related to work performed?

I can't remember specifically but we billed on a regular basis and money came in
on a regular basis. If we billed up through October 2008, before the election,
those bills would have been sent out after October of 2008 and would have come
in potentially long after October of 2008. That might be a reflection of what
you're seeing.

Who at Grayson and Kubli, at that time, was responsible for collections?

I don't think anybody had that specific responsibility but Carla Coleman was
aware of it.

What was your involvement in that process?
What was my involvement? I likely prepared the bills.

You talked a little bit about clients that existed at the time that you entered
Congress.

Yes.
Can you tell us what cases were pending when you entered Congress?
Many.

Approximately how many?

15-6530_0072



Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Well, when I entered Congress they'd already been handed over to Kubli and
associates, so let's be clear about that.

Okay.

None of those remained my clients at the time I entered Congress but I would
estimate that there were roughly around 20 clients involved. These cases either
were terminated or handed off to Kubli and Associates or otherwise disposed of
following my 2008 election. That is what you're talking about right? The 2008
period?

Yes, that's the transition from Grayson and Kubli and then you entered Congress.

Right. So, there was, as you call, a transition. Those cases were, if you will,
disposed of by Grayson and Kubli. Bills were created, those bills were issued to
the clients and clients paid, but there was no practice of law involved in that.
Though that was for legal activities that occurred beforehand.

Those 20 clients, can you give us a sense of what types of cases were involved
with those 20 clients?

The same as I said before. I really don't have anything to add to that. There were
all sorts of different areas of practice, I mentioned several of them before, that's
the same.

You talked about these clients being handed off and I think you mentioned Kubli
and Associates, what agreement governed that hand off?

There was an agreement between Kubli and Associates- with Kubli and
Associates to pay a certain amount of money and that never happened.

What do you mean that never happened?

The money wasn't received. None of the money was received.

And the agreement was to pay how much money?

If I recall correctly, approximately two million dollars.

Let's actually look at an agreement, which is VK 0003 through 0013.
Absolutely, let's do that. Okay go ahead.

Okay so if we could go to the last page which is VK0013.

Yes.

Is that your signature there?
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Yes it is.
And that is?
For Grayson & Kubli PC as it says. Not personally.

On behalf of, and at that front page of the agreement you can see it says whereas
Grayson & Kubli PC seller wishes to sell a certain amount of its assets and
liabilities. Then whereas Kubli and Associates wishes to buy the assets so this is
an agreement between Grayson & Kubli and Kubli and Associates. It also lists
you, I guess four paragraphs down. Whereas Alan Grayson, a Director of the
seller. Can you explain to us why this agreement wasn't produced in your
response to our request for information?

Probably because we no longer have a copy of it.

Were you aware of this agreement?

I'signed it. Of course I was aware of it.

Why do you no longer have a copy of it?

I just went through a divorce. Many of my personal records and some of my
professional business records were obtained by opposing counsel in my divorce
and never given back.

Were they copies or were they the original copy of those records?

In many cases they were originals. In most cases they were originals.

This agreement we're talking about here, the buyout agreement, that was
something that you would have handed over as a part of that legal proceeding?

I didn't hand it over. It was taken from my house.
Okay. That was taken from your house?

Right.

This agreement?

No. I don't know whether this agreement was one of those documents or not.
There were thousands upon thousands of pages of personal records, and business
records, and financial records, that were taken from my house and never returned
despite the fact that we issued subpoena's and document request, and actually had
orders to compel. None of those documents have ever been returned to me.

Did you store agreements and other records related to Grayson & Kubli in that
location?
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Yes.

Where else did you store information and records related to Grayson & Kubli?

It varied from time to time. We had an office, and the office had records.

Are there any other storage facilities related to Grayson & Kubli?

Well, I'm sure that Victor Kubli, since he was the principal of Kubli and
Associates has many such records, or had many such records as of 2009.
Whether he still has them or not I have no idea.

What records do you have?

I think we've produced to you what we have.

Okay.

That is responsive to your request, and not otherwise withhold ... Obviously
we're not going to produce to you attorney/client privilege information. We're not
going to produce to you work product. We're not going to produce to you things
that we've identified we're not producing to you, but with regard to this particular

document I've explained it as best I can.

I'm trying to get a sense of where this would have been stored just so [ can
understand-

In my house.

In your house? We understand that there are two storage lockers in Virginia that
contain materials related to the law firms.

That may be true. That would be Carla's domain, not my domain. I haven't
actually been involved in record-keeping for more than a decade. I don't have
files like this in my personal possession anymore. The ones that I had were taken
in the way that I described to you earlier.

Okay. Did you ask Office Manager to search materials in those storage lockers?
I went over the document request that you sent to us with Carla, and I told her
that she should provide the responsive documents. I don't remember the storage
facilities that you're describing coming up during that conversation, but I gave
her a general indication that she should provide whatever it is that was in her
possession, and I think she did that.

Okay. Let's go over some of the details of this agreement.

All right.
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I want to go to page VKO0O7, and it's a little confusing because the numbers at
the bottom don't match, so that's page five of the agreement, and I want to look at
paragraph nine.

Well now you've made me concerned. Why don't the numbers match?
It's a bates numbering system.

Okay. Now [ understand. You don't have to explain it further. If there's one thing
I know about it's bates numbers.

Unfortunately for all of us.
Right.

Paragraph nine.

Yes.

It reads: as compensation for the assets for which the buyer and seller agree on a
value, the buyer shall pay the seller $2 million in principal payments over 48
months.

I see that.
Can you explain to us what that compensation is?

I don't know what you mean by it. It is what it is. I don't understand your
question.

As compensation for assets, why would you have been paid? I'm sorry. Grayson
& Kubli as the seller. Why would Grayson & Kubli have been paid this $2
million?

As compensation for the assets as it says. I don't understand what you're getting
at here.

Okay. Were you paid this money?
No.
Why not?

Because Victor told me that he didn't have the money to pay. He could not afford
to pay the money.

Did-
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Is this agreement still in effect despite the fact that he was unable to pay the
money?

That's sort of a legal conclusion that you're asking me for. I don't think the
agreement was somehow nullified by his failure to pay. I think we actually
endeavor to enforce it and get a judgement on it.

Okay.
If I recall correctly.

That's my question. In your opinion, did you take action based on his failure to
pay?

Yes we did. We still didn't receive the money though.

Okay, and do you consider that debt that is owed to you?

Yes.

On page six, and I'm sorry, it's VK006, but it is page 4 of the agreement here.
Got it.

I want to look at paragraph seven.

Yes I see that.

Buyer assumes as a liability all debt that the seller owes to Grayson as a buy-out
date the “Grayson debt.” Can you describe to us what the Grayson debt is?

No. I don't remember. I don't remember what that refers to. Bear in mind this is
many years ago. I just don't remember what that's referring to.

Okay. Was there debt at that point in time?
I don't remember.
When you left Grayson & Kubli?

Again, [ understand the time-frame that you're referring to. I'm looking at this
sentence. It doesn't really jog my memory about what it's referring to.

Okay. I'm going to show you the ... Let's see. This is your ... Make sure I've got
this right. This is your financial disclosure form from 2012.

Yes.

Give you a copy of that. This is dated August 12th, 2015.
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I think you mean 2013 don't you?

It's dated 2013, but it's the 2012 financial disclosure statement.
Yeah. I think you may have said 2015 when you gave-

Oh I'm sorry if I said 2015. August 12, 2013.

That's what it says. Okay.

On page four.

Yes.

Four lines down you'll see an indication. What does that say? Just four lines
down in block A.

It says K & A Note.
What is K & A Note.

The extent to which the document that you just showed to me constitutes a note,
that's a reference to that note. The document itself is broader than a note. It's
actually an agreement, but legally it gives rise to a note. That's what that's
referring to.

Okay so this section referring to the Grayson debt in the agreement corresponds
with that indication? The K & A.

I'm not sure what you mean by "that indication" but-

That indication as in the “K & A Note” indication four lines down, block A, page
four of this statement.

In the way that I just described it does. In that limited sense.
In block B you write indefinite.

Yes.

Why was that indefinite?

Because as of August 12 of 2013 no payments had been made.

The term indefinite, is that a term that you had conversations with the Ethics
Committee about?

No.
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Were there any follow-up conversations with Ethics Committee or staff about the
meaning of that term indefinite?

No.

Why did you use that term?

Because it's accurate. It describes the situation.
Do you ... What is the value of the Grayson debt?
It's indefinite.

Is it indefinite as in it's zero to infinity or is there an approximate range for what
the debt would be?

It's indefinite. I don't think I need to define for you what the word indefinite
means. We all know what it means. It's indefinite.

I'm not trying to understand the word indefinite. I'm trying to understand the
debt.

It is described by the word indefinite.

Okay. I don't want you to get rid of the agreement because I have a few more
questions for you related to that. This is VK000S, and it's page six.

Got it. Go ahead.

Paragraph 12 towards the bottom.

Yes.

As part of the compensation received by the seller under this agreement, the
buyer shall continue the litigation of such cases without charge to the seller
unless the seller consents to dismissal.

I see that.

What case is that referring to?

I don't think that that ever came up. I don't think it refers to any cases. It's just a
provision, and like many provisions in many agreements, that simply was
essentially boilerplate, and I don't remember that ever coming up in the context

of any case.

It may not have come up, but it was included as a provision, so when it was
included what cases would it have been referring to?
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As I said, it referred to none. It never came up. It's a classic example of what
might be called the fine print.

Okay.

There was no intended application to any present cases when this provision was
drafted?

I can't answer that. I can't read Victor's mind.
Did you help draw this document up?

I did. Some of it came from me, and some of it came from Victor. It was actually
negotiated word by word between the two of us.

Okay so you have some familiarity with that last provision then?

At this point no. Again, the date on this agreement is many, many years ago. It
refers to the 2008 election. I don't remember what his intention was at all. It may
well be that that's a provision that he put in there.

Did Kubli and Associates perform any litigation on your behalf?

No. Not on my behalf.

On behalf of any entities that you are associated with?

No. Kubli and Associates had clients. I was not a client. Neither was any entity
that [ was associated with ever a client.

Let's look a little bit further up towards the top.
Okay.

Paragraph 12. It says because the seller and buyer are unable to agree on the
value of certain contingent fee cases, e.g. the Kargo cases, the IDT cases, the
escheat cases, and the Derivium cases.

I see that.
What were those cases?

What do you mean by what were they? They were cases that Grayson and Kubli
had been working on and the intention was for Kubli & Associates to continue
work on those cases after I took office. That's what that refers to.

Let's take them specifically, the Kargo Case.

That was civil litigation.
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What type of civil litigation?

A lawsuit against a telecom company, if I recall correctly.

Was it a telecom company that you were involved in?

No. You're referring to the defendant right?

Yes.

No, I was not involved in it company.

The plaintiff?

I'm not sure what you mean by that.

Did you have any type of financial interest in any of the parties to that lawsuit?

I may have. It was a complicated situation and it's possible that I did have a
financial interest in one or more of the plaintiffs in that lawsuit.

Which plaintiffs?

Again, this is many, many years ago, but if I recall correctly I think that there's an
entity called UMTTI and I had an interest in UMTL

What does UMTI stand for?

United Mobile Technologies, if I recall correctly.

What was your interest in that company?

I was part owner.

What percentage ownership?

I don't remember.

Was it more than 50%?

I don't remember.

Okay. The IDT case, what was that?

Different civil litigation cases. I think that there were multiple cases.

Did you have a financial interest in any of the parties in that case?
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Not that I recall.

Do you know who the parties were in that case?
Not at this point.

The escheat cases, what is that?

Those were a series of cases brought on a theory that calling cards, when they
expired were subject to recovery by the state and that the defendants in those case
had erred. Defense is not the right word to use, the respondents in those cases had
erred in not giving the state the value of the unused calling cards.

Okay. Did those cases continue on under the guidance, the legal representation of
Kubli & Associates?

I don't remember.
Okay. Would you have been provided updates about those cases?

If they continued I probably would have been, but otherwise, no and I certainly
would not have performed any legal services in relation to those cases.

Did Victor Kubli perform legal services in those cases?

I don't remember. Now, if you're asking me about whether he performed it as part
of Kubli & Associates, I don't remember. If you're asking me whether he
performed it as part of Grayson and Kubli I think the answer is yes.

Okay. Understand. The next case, Derivium.
Yes.
What is that case?

That's a case regarding the defendant Derivium and many, many related parties
involving the fact that I gave stock to Derivium and related entities and the stock
was never returned to me. When I say I gave stock, I pled stock as collateral for
loans. Give is not the right word to use technically, but I pledged stock as
collateral for loans. At the termination of the loan, the stock was never returned
to me.

Did the buyer, here, Kubli & Associates, under this agreement continue litigation
related to Derivium?

Probably

When you say probably are you aware of litigation that occurred related to
Derivium after you entered Congress for your first term?
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Yes, but there were other attorneys outside of Kubli & Associates who were
definitely involved and who might have been involved at that time. I'm not sure
that Kubli & Associates ever did any work relating to the Derivium cases. Again,
we're talking about 7 years ago, there have been many attorneys who have
represented me in connection with the Derivium cases. I'm not sure that Kubli &
Associates, as a firm, ever did.

All right. Did Victor Kubli do work related to Derivium after you entered
Congress for the first time?

I don't remember. If he did so he would have done so with me as his client.
What about Grayson Law Firms Attorney?
What about Alisa Roberts?

Did she do work related to Derivium after you entered Congress for the first
time?

At some point between that time and this time she has. She still does, but as to
when it began, what periods of time it occurred, whether it occurred in the 2009
and 2010 period when I served in Congress the first time, I can't recall. I can't
even recall whether she worked for the firm at that point. I don't know when
Alisa started working with me.

Did Grayson Law Firms Attorney work for Grayson and Kubli?

I don't remember.

Did she work for Grayson and Associates?

No.

When did you first meet her, Grayson Law Firms Attorney?

I don't remember.

Did she do work for Grayson Law Center, Grayson Law Firms Attorney?
Yes.

What type of work did she do for Grayson Law Center?

Work as an attorney, legal work.

On what cases? What types of cases did Grayson Law Firms Attorney work on
for Grayson Law Center?
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The ones that we discussed before. I described generally in the context originally
of Grayson and Associates and Grayson and Kubli. What kind of work that was, |
indicated to you that Grayson Law Center did the same kind of work, Alisa was a
part of that effort.

Did Grayson Law Center work on the Derivium cases?

Probably. Probably. Can't say for sure.

Towards the beginning of this sentence, when it's listing these cases that we've
discussed, Kargo, IDT, Escheat, Derivium, it says “e.g.”.

Yes.
Were there other cases besides these four that were contemplated?
I don't remember. You mean these four categories right?

The four that are specifically listed here, at the beginning of the sentence it says,
"The buyer and seller are unable to agree on the value of certain contingent fee
cases, e.g." There are four examples provided of contingent fee cases.

Yes.

What other contingent fee cases was Grayson and Kubli working on that would
have been included?

I don't remember any.

Was Grayson and Kubli working on any other contingent fee cases at that time?
It's quite possible, I just don't remember.

Okay.

It's sort of moot as I indicated to you before, we didn't receive a single payment
under this agreement, so you're giving a microscopic application to an agreement

that generated absolutely no revenue whatsoever to me.

Okay. This statement it says, a little further down, "Such fees shall be deemed
earned in full as of the date of the contingent fee agreement was made." Why was
that sentence included?

I don't remember.

What conversations did you have with Victor Kubli about the fact that the fees
would be deemed earned in full?

I don't remember.
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Okay.
If we had any. I'm not sure we ever had any.

Just to go back to this, just so we're clear. I think you mentioned earlier that you
and Victor went through this, you said piece by piece, you would have had a
chance to ...

I remember drafts going back and forth, yes. I don't remember anything about
that specific sentence and conversations I had with Victor. I'm not sure there

WEere any.

I want to ask you a little bit about Grayson Law Center. I think you've touched on
this slightly. What happened to Grayson Law Center, GL CTR PC when you
entered Congress for your second term?

It became inactive. There was no longer any practice of law by it.
What happened to the clients of Grayson Law Center at that time?

If I recall correctly, Victor Kubli established a separate entity and generally many
of the clients migrated over to Victor's second entity.

Okay. What was the name of that entity?

I don't know.

Was it a law firm? Was it his practice as a sole practitioner?

I don't know. I'm not sure I ever knew.

We've looked at this agreement, discussions back and forth about particular
compensation, about particular cases, was there an agreement for the transition

when, as you explained, clients went from Grayson Law Center to this other
entity with Victor Kubli?

I don't think so.
Okay, so how did it work?

There was a substitution of counsel, if I recall correctly. It was indicated to the
court or whatever body that was the tribunal involved that the Kubli entity was
substituting for Grayson Law Center.

What agreements did you have informally, perhaps related to fees from ongoing
cases?

I don't think there were anything of the nature that you're describing. If you're
asking me whether some new agreement that corresponded to the buyout
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agreement that we've just been examining, the answer is I don't think there was.
It was a different situation. In the case of Grayson and Kubli we're talking about
a law firm that under various names had been in existence for over 15 years with
a very substantial law practice, very large receivables, large monthly billings. I
don't think that Grayson Law Center ever came close to that in terms of the scale
of operation, so it was a fundamentally different situation.

I understand what you're saying that there may not have been a parallel
agreement, similar to the agreement that we've showed you for the transition
from Grayson and Kubli to Kubli & Associates. As far as fees though, what
arrangement existed?

I don't remember making any arrangements.

Okay. What financial interest did you maintain in any of the cases that were
pending when you left Grayson Law Center and were transitioned to Victor
Kubli?

As lindicated before there are receivables. There were receivables for Grayson
& Kubli. There were receivables for Grayson Law Center. In that situation there
was some parallel, but you're talking at a much smaller scale for the reason that I
just described, so there are still receivables.

Beyond receivables. Did you maintain any type of financial interest in cases that
you were working on, or anyone was working on, as a part of Grayson Law
Center that were transitioned to Victor Kubli?

I think I've answered your question.

You answered my question as far as receivables and collections. I'm trying to
understand if there was any additional financial interest in those cases.

Just what I said. I don't know how to explain it further. I don't understand what
you're saying. There were receivables. There likely are receivables. I certainly
haven't looked lately, but there are receivables. I don't understand what it is that
you are asking me. Receivables are receivables are receivables. What else can |
say?

She's asking beyond that though Congressman.
Okay. I don't know how to answer that question.
You don't know how to answer whether or not there's other-

Receivables is a very broad term, so I don't know what there is beyond
receivables here. You're asking ... I don't understand your point.

It's just a question whether or not you had other financial interests in the cases
besides money that was owed from the work on the cases.
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Well I suppose the retainer agreements are still in effect. Is that what you are
asking me?

I mean if that's your answer. I don't know. Retainer agreements. Can you explain
that a little further?

Well sure. Lawyers have retainer agreements when they are in private practice,
and those agreements basically continue in effect until they are no longer in
effect.

Some of those agreements would have still been in effect when you assumed
office the second time?

I think you need to be more specific.

There were ... The agreements by their nature don't self-terminate, so its implicit
in the agreement that the agreement remains in effect indefinitely. I mean I
represented private clients and entities that I remember going back to 1991, so |
guess it's fair to say that I have financial interest in every single retainer
agreement ['ve ever signed going back to 1991, but it's just a fact of ... It's some
sort of legal conclusion, but it's implicit in the nature of those kinds of

agreements. Is that what you're getting at?

Our question still stands. Is there any ... Besides receivables and money that
was-

I think that's a receivable.
Okay.
I wouldn't say that that's aside from receivables. I think that's a receivable.

Besides receivables. I apologize, but I'm just trying to understand and make sure
that your definition of receivables makes sense to me and our line of questioning
here.

Why don't you try coming up with a different term for what it is you're looking
for?

This was a term that-
I'm not sure Helen came up with the term.

I think, Congressman Grayson came up with the term. And is using it broadly, so
we are trying to understand your definition.

You're asking us to define a term that you offered Congressman, so that's sort of
difficult.
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It's a vehicle for things that you can receive.

Okay. Let's go into that. For the cases that were pending when you entered
Congress, what were the things that you could receive?

Money.

Money based on what?

The terms of the representation. Whatever the retainer agreement said.

Was this money that was owed to you at the time that you entered Congress?
No. That's not the way agreements like that work.

Okay. Explain to us how agreements like that work.

Okay. The way it works is that in a normal case you send a bill, and at the point
the money is owed to you. That's when you can say at that point somebody owes
me X. That's the way that works. I mean my goodness. I'm sure your familiar
with this. Everyone's familiar with this.

I'm familiar with that. I'm trying to understand if there was anything that was
owed to you that was not based in that narrow circumstance where a bill had
been sent and it hadn't been paid.

Yes. Every agreement of every kind gives rise to legal rights. As I said before, if
one wanted to take a broad view of things every single retainer agreement, and
there are dozens and dozens of them, that I've ever signed in my entire life on
behalf of Grayson Law Center, or Grayson & Kubli, or any of the other names
that were practiced under, every single one of those has legal entitlements, rights
if you will, under those agreements and obligations too.

At Grayson & Kubli did you work on False Claims Act cases?

Yes.

How did billing work for those False Claims Act cases?

It varied.

It varied between ... What were the different ways that billing was structured for
those types of cases?

From time to time we would bill or accrue disbursements, and when we were
successful we would try to collect contingent fees from defendants.

So a combination? Is that accurate? Disbursements and then separately
contingency fees for clients involved in False Claims Act cases?
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Well they are two different things. I'm not sure what you mean by combination.

They are two separate ways of billing clients. Sometimes it was disbursement,
sometimes it was contingent fees, or would there be a combination at times?

Sometimes we charged these clients legal fees as well. It varied depending upon
the circumstances. Some cases were full contingent fee cases. Some were partial
contingent fee cases. Some cases were not contingent fee cases at all. Some cases
we billed on an hourly bases. That's why I said it varied.

Okay. I want to go a little bit into the profits for Grayson Law Center, and
hopefully you can help us understand these. We are going to provide documents.

Good. I would certainly have difficulty answering questions without documents
when you are talking about the profits for a given year for a given entity. I'm
going to have to see those documents.

Okay. For 2012, we're talking about three years ago.

Yes.

Do you have a general sense of profits for Grayson Law Center?
No.

2013?

2013 it wasn't active. In 2013 Grayson Law Center was not active.

Let's go into some of the documents. I think that I actually provided you that
disclosure. The 2012 one. If you don't mind taking that back.

I hope you're not going to give me a part of a document again.

This is ... First of all, we will ... We're going to work through the documents, and
we can have a discussion if any type of issue or concern comes up, but let’s look
at this document. This is your financial disclosure statement from 2012. August
12, 2013.

Yes.

This is page four. The last notation under block A.
Yes.

What is that?

It says GLCPC stock.
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What is GLCPC?

The successor named to Grayson Law Center.

This is the 2012 report? Was it known as GLCPC in 20127

I don't remember.

Was Grayson Law Center referred to as GLCPC?

By whom?

By you? By anyone?

I don't remember. I can't speak for anybody else.

You completed this form?

Yes I did.

I just want to make sure I understand that GLCPC is Grayson Law Center.
Well, you said 2012. You dated the form as August 12th of 2013. I already said
that GLCPC refers to the entity whose name changed formally known as Grayson

Law Center, PC.

We're looking at Grayson Law Center. I'm going to give you this tax form. This
is THAG 0816. It's a form that you provided to our office. Towards the bottom of
the page it says "self-prepared.”

Yes I see that.

Did you prepare this form?

Yes. In a general sense.

What does that mean, "in a general sense?"

I mean I relied upon numbers provided by others in preparing this form.

I'm also going to provide you with THAGOS80S. This is ... I'm just hoping you can
help me understand this.

All right.

For page 0816, at the top it says total assets $357,232, and then page 0808 we've
got ordinary business income listed as-
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I don't see 0808.

Is that the document I just provided here?

You gave me 0807.

That's the ... The bates number is the THAG number. I'm sorry that's confusing.

Oh I'see. Okay. Ididn't realize you were referring to those numbers. All right.
Go ahead.

We've got an ordinary business income over $300,000. We've got total assets
$357,000 approximately. I'm just trying to understand why this says indefinite on
your financial disclosure report on page four towards the bottom.

Probably because we hadn't filed the return yet. What's the date on this return?

This is your ... It says ... These are the 2012 forms that you provided. This was
filed ... Your financial disclosure was filed August 12th, 2013.

I understand that but when were these other two forms filed with the
government? The schedule K-1 and the 1120-S? When were they filed?

Neither one of them is dated.
Neither one was dated. These are forms that you provided to us-

Obviously, again, they're part of ... The schedule K-1 is part of a tax return filed
by me in 2013. My guess is that it what probably filed after the date of the
disclosure form, and that's why the disclosure form says indefinite because it had
not been determined yet.

After August 12th, 2013?

That would be how I surmise this. That's right. I believe, as we sit here today,
that both the form 1120-S and the schedule K-1 were filed after the disclosure
form, and therefore the form said indefinite.

Do you know if you may have filed an amendment to your financial disclosures
once these were filed?

I don't know, but if we need to we certainly will. If that is some legal obligation
then we will, but I will point out to you that information that you learn after the
fact does not necessarily require an amendment of the form. The form based
upon what you know as a certain point in time. There are due dates involved. In
this certain case the due date for this was probably on or shortly after that date,
and as of that date the information probably was indefinite. These forms that
you provided to me were filed afterward. We're not under any legal obligation,
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that I'm aware of, to amend based upon things you learned after you filed the
form.

What conversations did you have with the Committee on Ethics about the fact
that, as you are explaining to us, you are uncertain of the value of these particular
assets?

No. Ididn't have any conversations about that with the Committee on Ethics, nor
do I think any are necessary. I don't think that "indefinite" is somehow an
inappropriate term to use in the forum. Quite to the contrary, I'm sure it's used
often.

I'm going to continue to show you some forms here related to Grayson Law
Center. This is THAG 0829. It's a 2013 form. Towards the top, you can see gross

receipts or sales of $164,194. What were those gross receipts or sales?

Accounts receivable that very likely existed before I was sworn into office in
2012.

Was it only accounts receivable? Was there any other mechanism by which it
was generating income that would be represented in this $164,000?

I don't believe so.

This is THAG2859.

It looks like an unsigned copy of the same thing.

This was a copy that was provided to us by your counsel.

I'm sure he was very thorough.

In line H of the form, it says "salaries and wages" and lists $172,096
I can see that.

What would those salaries and wages have represented for 2013?

Well, I surmise, without actually knowing one way or the other, that those were
salaries and wages for Carla Coleman, who was endeavoring to collect the
accounts receivable, and probably for Alisa Roberts, who was working on my
personal Derivium cases. She was representing me personally in the Derivium
cases, and her salary’s paid for through Grayson Law Center. That's what |
surmise.

Were there any other employees in 2013 for Grayson Law Center?

I doubt it.
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Would you have received any of that compensation, salaries and wages?
No, definitely not.
What income did Grayson Law Center generate in 20147

You have to show me a document before I can answer that question, but efforts
have continued to try to collect on accounts receivable, and it's possible that there
may have been further recoveries. It's also possible that there weren't.

What do you mean by "further recoveries?"

People paying money to the firm that they owed to firm. It's possible that there
wasn't any. I just don't know without looking.

The recovery is there. Did they owe money to Grayson Law Center, the fees to
Grayson Law Center?

I don't know.

Would they have owed legal fees to any other entities that Grayson Law Center
would have collected?

Generally speaking, when you're talking about receivables for Grayson Law
Center, you're talking about receivables for Grayson Law Center. I'm not aware
of any other receivables that Grayson Law Center collected or was trying to
collect.

For any work performed by Grayson & Kubli, would Grayson Law Center have
collected any receivables for that work?

I doubt it. That was many, many years earlier. I can't exclude the possibility. I'd
have to actually go and check. I'm not the person who was actually undertaking
that effort, so I'm the wrong person to ask. I'm not aware of any such efforts.

And the person who is undertaking those efforts is?

Well, at this point, nobody, but Carla Coleman was undertaking those efforts
during the period in question.

Same question as applied to Kubli & Associates, what recoverables, collections
would Grayson Law Center have received based on work performed by Kubli &
Associates?

None, absolutely none, I can guarantee you that. If there had been any money
received with Victor, I'm sure I would have been aware of that.

Understood. I want to ask you some questions about specific cases.
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Sure.

And you've gone through some of that, but we do have a number of cases that I
think would be helpful.

More water?

I'd love some. Can I get some of that?

Yeah.

Thank you.

Should we take a quick pause for the recording?

Okay. This is Helen Eisner. We are back on the record here with Representative
Grayson. I think we'll just start where we left off. I mentioned I would like to go
through a few specific cases with you.

Yeah, go ahead.

Rycroft v. Zeroline, Ltd., what was that case?

That was a contingency case that was done under the False Claims Act.
What was your role in that case?

Well, I signed the retainer agreement in that case. I don't remember doing a lot of
work on it, if that's what you're asking me.

Did you perform legal work in that case?

I may have. I think [ remember drafting a complaint in that case. I don't
remember doing any depositions or appear in court. I don't remember other work
of that nature in that case.

What payments did you receive in that case?
I'm not aware of any payments received in that case.

We understand that at some point, a payment was made from that False Claims
Act case.

It's possible. I just don't remember it. You have to tell me exactly what you're
referring to when you say things like, "It's my understanding that ..."

Well, it's my understanding-

You're not very specific.
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Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Well, my understanding, based on public records related to this case, is that there
was a payment related to the False Claims Act case that was paid out to the
relators.

I don't remember. When was it paid?
It was paid in 2013.
Well, I don't think I was ... I'm certain I was not representing Rycroft in 2013.

When you entered Congress in 2009, what financial interests did you have in
Rycroft?

Whatever was based on the retainer agreement, if in fact it had been signed at
that point. I don't remember when the Rycroft agreement was signed.

Would that retainer agreement have covered contingent fees?
Yes.

When you entered Congress, if there had been a payment in that case, would you
have stood to receive any payment related to that case, to Rycroft?

You mean personally?

Personally.

Well, I think the payment would have been made to the firm, not to me.
And you say "the firm," Grayson, which firm?

Whichever firm signed the retainer agreement or stood as the successor in
interest, I guess. I don't know.

Based on the retainer agreement in Rycroft and the potential that it covered
contingency or payment, and as I explained to you, that there was in fact a
payment in this case that went to the relator, what payments did you receive,
either you personally or the law firm Grayson & Kubli, Grayson Law Center,
related to the Rycroft case?

Okay, as I already explained to you, I don't remember receiving any payments.
However, I want to point out to you that in a case like that, when we later receive
the payment, the normal practice is to make some corresponding payment to the
attorney of record. I definitely was not involved in any firm that was an attorney
of record in the Rycroft case in 2013. At that point, it's likely that Victor Kubli
was representing Rycroft, but I couldn't tell you that for a fact. That's just
something I surmise based upon circumstantial situations. Any such payment
likely would have been routed through him, but I can't tell you that for a fact
because I simply don't remember.
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Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Besides the payment that would go to the attorney of record, would there be any
additional payment in cases that were structured like this that would go to law
firms that performed work related to the case?

It's possible.

Did agreements that you drafted that you had in place regarding cases like this,
False Claims Act cases, include provisions where the law firm, in addition to the
attorney of record, would receive a portion of any payment in addition to
attorney's fees?

I think you're conflating two different things. There are rights under the retainer
agreement and there are procedures that I've used in False Claims Act cases that
are, if you will, customary, and one is independent of another. If the law firm had
certain legal rights to receive payments, that may or may not correspond to how
the world works, if you will. That's really all I can say that would shed any light
on that.

If-

I will tell you that whatever rights existed for payment are rights that inured in
the law firms and not in me.

As you described to us, you think that perhaps Victor Kubli was at least attorney
of record, was working on this case at a point in time when potentially there was
a payout. If Victor Kubli did receive any type of attorney's fees or fees related to
this payment, would you have been entitled, or the law firms that you worked for
previously been entitled to receive a portion of that payment?

It's possible.
Can you explain that to us?

Yeah, I already have. You're well aware of this. Retainer agreements establish
certain legal rights. The situation that you just described is one where those legal
rights would involve receiving a payment.

What I'm trying to understand is a situation where Victor Kubli received the
payment. Are you saying that the retainer agreement originally signed with the
client would govern any type of payment that came from Victor Kubli to you or
to any of the law firms that you worked for?

No, Victor was not party to the retainer agreement. The retainer agreement
establishes certain rights in payments that are made for or to or on behalf of the
client. And so if the client were receiving money or money was paid on behalf of
the client in any case, then arguably, there would be some legal right, based upon
the retainer agreement, to receive part or even conceivably all of that payment,
depending upon the circumstances.
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Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Did you have conversations with Victor Kubli about this process where
conceivably there would be a right to receive part or all of a payment that he
accrued?

I don't remember receiving any payments. I don't remember discussing this with
Victor.

You don't remember receiving any payments related to this Rycroft case. Did
Grayson & Kubli or Grayson Law Center, in their legal status, legal name at that

time, receive any payments related to this case?

I don't know, but that would be a question for Carla, not for me, since Carla was
responsible for that.

And if Office Manager were to try to identify whether or not a payment had
occurred, what would she look at?

I don't know.

If a payment were made and Office Manager had knowledge of these payments
perhaps, did Office Manager ever provide assets directly from Grayson & Kubli
or Grayson Law Center to your personal account?

You mean ever in the 14 year history that ...

Related to the type of situation we're talking about.

Are we talking about Rycroft or are we talking about, in general, ever?

Let's talk about Rycroft.

Okay, I don't remember that ever happening.

Okay. What about in other False Claims Act cases? What payments were made?
It probably happened from time to time, but generally speaking, the transfers
were in the other direction. This is why ... You can see from the tax returns that
there were entire years where the law firm actually lost money and that's in the
nature of contingent fee work. You may get paid long after you incur the expense
involved, in salaries and expert witnesses and court fees and deposition
transcripts and so on. Generally, there was money going from my pocket into
these legal entities and not vica-versa.

When you say, it probably happened from time-to-time.

No I didn't say that.
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Helen Eisner: I believe earlier, about a minute ago, you said, "from time to time it probably
happened." That there was a payment related to a case, False Claims Act case,
where Office Manager would've transferred the funds.

Brett Kappel: No, what he said was, that Carla would've transferred funds into his account. Not
specifically that they were from a False Claims Act case.

Helen Eisner: To clarify, I just want to understand, you said it probably happened from time to
time. What were you referring to.

Rep. Grayson: I can't clarify, because I told you that the law firm’s undertakings, Grayson Law
Center undertakings were very limited. We’re talking about between the time I
left Congress in 2010 and the time that I resumed activities, after my election, in
2012, in addition to that, a good deal of time of that was spent involved in my
2012 campaign. We're talking about a very limited set of operations. With
regards to Grayson and Kubli, that was a much more substantial operation and as
I sit here today, my general impression is that money was transferred in to
Grayson and Kubli, not out.

Obviously the tax returns would reflect that on an annual basis. One could
actually try to surmise that. Your mandate, in this case, asked us for documents
only going back to 2008. God help us all if you want to go back to 1991. I don't
even think that's necessarily appropriate or fair to me at this point. Since you're
only looking to see if the disclosures were accurate and so on. If you're asking
me, whether in the entire history of the firm, there was money that came into the
firm that was deposited in my bank account, going all the way back to 1991, I
find it very difficult to answer that question as I sit here today. Most of the time,
money was transferred into the firm, not out of the firm. Whether you can net
that out or not is ... Listen, as I said, let's try to stick to the relevant subjects here,
2008 and onward. With regard to that, I can't identify times that you're referring
to, when I can answer your question and say yes.

Helen Eisner: Okay. The scope of my question was narrowly Rycroft and then other cases . . . .
Rep. Grayson: To reiterate, I don't remember receiving any money regarding Rycroft.
Helen Eisner: Then other cases, payment was made to Victor Kubli as of a part of either Kubli

and Associates or the Law Office of Victor Kubli, which I believe is the entity
that was formed after Grayson Law Center. Where payments were made to
Victor Kubli and transferred to one of the legal entities that we have talked about,
Grayson Law Center, Grayson Kubli and then a transfer was made to your
personal account. That's the scope of time I'm talking about sir, we're not talking
about going back to 1991. This is a time frame that reflects the period of time in
our request for information post 2008.

Rep. Grayson: I don't remember that happening.
Helen Eisner: Let's move on to the next case.
Rep. Grayson: Okay. Go Ahead.
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Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Paul Solis:

Rep. Grayson:

Paul Solis:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Paul Solis:

DRC, Inc. vs. Custer Battles, what was that case?

That was a whistle-blower case under the Civil False Claims Act.
Okay. What time period was that case pending?

I think we went to trial in that case in 2007 or 2008.

What was your role in that case and in that trial?

I was lead counsel, for the plaintiff, the relator specifically.

What payments did you receive in that case?

None.

We understand, again this is based on public records, that there was a payment in
that case, to the relator.

You'd have to show that to me.

I'm telling you, based on public records that I have reviewed and Paul has
reviewed, there was payment in that case.

I disagree. If you're not willing to show me the record, it's not being fair to me. If
you have a record, show it to me, if you don't have a record, why are we even
talking about this.

It's not necessarily dependent on records Congressman, she's asking you if
received a payment based on settlement, or based on a judgement, asking if you
received it as the lead counsel in the case. I don't think you need document to be
able to answer that question.

I did, I actually answered the question. The answer is no. I did answer the
question, the answer is no.

All right.
Did you maintain any type of financial ...

If we can continue this, what I'm concerned about, is the fact that you are
claiming, that there is a public record, that indicates to the contrary to my answer,
but you're not providing that to me. That is unfair to me.

No, I think what Helen's saying, I'll let Helen sort of explain it, but I think what
she's saying is that public records show a judgement ... There was a judgement,
there was a settlement of some sort, in this case. Where that money went, we
don't know, and that's why we're asking.
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Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Okay. I don't remember that happening. Again, we're talking about events of a
decade ago. There's always the possibility that I could be wrong, but with regard
to Custer Battles, I don't remember any recovery occurring. Battles basically fled
the country. In Custer's case there was never any success, at this point, to collect
any judgement, frankly because Thurman hasn't bothered to do so. It's the
government's responsibility to collect on those judgments, they're judgments on
behalf of the United States. I don't remember any recovery against Custer or
Battles, or the entity Custer Battles.

What is the judgment you're referring to?

The judgment I'm referring to is the judgment that you're referring to. You asked
me about money, not judgments. You said, "Did you receive any money?", and |
told you, I don't remember that, I don't think that happened.

I..

You also told me that there was a public record indicating that there was such a
payment, and I asked you to provide it to me, and you have not done so.

Again, exactly reflecting what Paul said earlier, the question relates to judgments,
payments that were due to the relator in this case. The public record I'm referring
to, is not a payment directly to you Congressman, that's not what we're
discussing.

That's not what you said. We can go back and check the recording, if you want,
but you said there was a public record of a payment being made. As far as |
know, that is not correct. If it is correct, please show it to me. But, in any event, if
you are now saying you're referring to judgment rather than payment, I accept the
change that you're making and the question that you're asking, and I will tell you
that there was, in fact, a judgment in that case, which to date, I'm not aware of
any successful collection on. The reason that I described. It's the government's
responsibility, the government hasn't moved on it.

Okay. That's clarification. I think we're on the same page now. When I said
payment being made, I meant to the relator, not to you. We'll use the term
judgment, just so everyone is on the same page. As far as we're aware, what
you're saying is that a judgment was made, but the government has not collected.
Has any payment, I'll just clarify, been made, directly to you, related to this case?

No, not that I'm aware of. Again, [ don't claim some encyclopedic knowledge of
events of a decade ago, but the answer is, I'm not aware of any payment like that,
and I don't think there is any.

What retainer agreement did you have for this case?

A contingent fee retainer agreement.

Okay. Under that contingent fee agreement, what financial interest did you
maintain in the case when you entered Congress?
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Rep. Grayson:

Paul Solis:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Brett Kappel:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

My answer is the same as I answered earlier, when you asked me the general
question that corresponds to this question. It's no different from the answers |
gave you earlier.

It is the general receivables answer.
I think that I indicated earlier, that every retainer agreement creates certain rights,
the rights have an indefinite period of time. They're not extinguished by the

simple fact that I might get elected to Congress or not. They exist in perpetuity
until they are extinguished by law.

I'm going to continue to go through our list of cases here, Godfrey vs KBR.

Let me make some notes . .. Just to be clear about this, thank you ... You've
asked me so far about which cases? Custer Battles was the second case.

Rycroft was the first.

All right, let's go ahead.

Godfrey vs. KBR, what was that case?

I don't remember.

Were you involved in that case as a part of Grayson and Kubli?

It's possible that I entered an appearance in that case, again I don't remember, at
this point, anything about that case. I can't even tell you the facts of the case at
this point. I don't remember anything about the client, the facts of the case,
obviously I remember about KBR, but I don't remember anything about what the
allegations were in that case.

Was there a retainer agreement related to the client?
Yes.

Was it a contingent fee case?

I believe so.

Were any judgments awarded to the relator in that case?
I don't know.

Let's move on to Ruth Ritchie vs Lockheed Martin.
Okay.

What is that case?
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Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Paul Solis:

Another contingent fee case brought under the False Claims Act.
What was your role in that case?

The same as I just described with regard to Godfrey. I don't remember actively
participating the litigation of that case, I don't remember doing depositions or
doing related activities. I don't remember the facts of the case. [ don't remember
anything other than the fact that, that was one of our contingent fee cases and |
do know, that for all of our contingent fee cases, we had a signed retainer
agreement.

Sheila El-Amin vs George Washington University. What was that case?
Another contingent fee case under the Civil False Claims Act.
What was your role in that case?

That's a case where I do recall doing some depositions. I do recall going to court
in that case, long, long, long before I was elected to Congress. That case was
pending for more than a decade, if I remember right, we used to refer to it as the
Bleak House case, cause it went on interminably. I'm not sure how that case
ended up, because that case was pending when I was elected to Congress and |
believe, when I was re-elected to Congress, it was still pending.

In that interim period, because, as you said, this was an ongoing case, did you do
work on that case as a part of Grayson Law Center?

Probably, although I don't remember specifically. I don't remember whether the
work that I did was before 2008 or during the interim.

What judgments were awarded to the relater in that case?
I'm not aware of any.

This retainer agreement, similar to the ones you've described to us before,
involving contingent fee, or was there anything different about this particular
retainer agreement?

I don't remember specifically, but I do know there was a retainer agreement, and
I'm very confident it was a contingent fee retainer.

Do you have copies of the retainer agreements for these cases?

Not that I'm aware of. [ don't maintain any records at all, of files for legal cases
or anything else. That's not my job. Everything that represents a file is in the
possession of someone other than me.

Who would that be?
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Rep. Grayson:

Paul Solis:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

It varies. Sometimes it's our ... With regards to political matters it could be a
number of people in the office. When I say political, I mean governmental
matters. With regard to campaign matters, it could be a number of people on the
campaign. With regard to personal financial matters, generally speaking, to the
extent that it involves the Fund that would be Carla.

How about retainer payments for-
That would probably be Victor.

That includes the time period for Grayson Law Center? Victor would have access
to those retainer agreements?

He may or may not. You asked me who might. I don't know if he does or not. I
can't answer that question.

What about, as we understand and you explained this to us, at some point Victor
left Grayson Law Center-

Yes.

And moved on to a separate legal practice. At that point, when he left, who
would have maintained files related to these retainer agreements?

I can only speculate at this point. I don't know how Carla resolved that with
Victor. I was never in charge of those files. That was a matter I left as between
Carla and Victor, and there may have been other people involved too because, as
I'said, I think Victor picked up some of these cases, but there may have been
other attorneys who picked up other cases. I just don't know. I mean that's not my
responsibility.

Okay. McBride versus Halliburton?
What's your question?
What is that case?

A contingent fee case. The relator's name is Julie McBride. That is a case brought
under the False Claims Act.

What was your involvement in that case?

It was similar to the El-Amin case. It was another case that went on for many
years. Before I was elected to Congress I believe the case was already pending.
Before I was elected to Congress when I was working as part of Grayson &
Kubli entity. I went to court on that case. I remember that. I may have done
depositions in that case before I was elected to Congress the first time, and
essentially after [ was elected I remained largely ... I was completely detached
from that case while serving in Congress. I don't remember resuming
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involvement in that case when Grayson Law Center was formed, but it could well
be that Victor just took care of that case while he was an employee at Grayson
Law Center, and I don't remember exactly what involvement, if any, I had during
that period of time when I was working with Grayson Law Center.

Helen Eisner: What judgments were made in favor of the relator in that case?

Rep. Grayson: None.

Helen Eisner: Another case. What is-

Rep. Grayson: If I can just point out to you ... If I can just add this because you're referring to

judgments. Judgments in no even remote tangential sense refer to anything that
would resemble income to me. I hope you understand that. In these cases, it is the
government's responsibility ... In those cases like the Custer Battles case where
there is a judgment, it's the government's responsibility to collect on that. That
may or may not result in revenue to the attorney's. That may or may not result in
net income to the attorney's. Bear in mind that revenue is not the same as income,
so I have to tell you I think you're going pretty afield, particularly when you're
asking me about cases when it's a matter of public record that there was no
judgment on behalf of the relater.

I'm sure that you have access to the McBride case files. It's been unsealed now
for many years. You would know better than me at this point whether there had
ever been a judgment. In that particular case I'm well aware of the fact that there
isn't a judgment, and I'm not sure why you're asking me questions like this given
the fact that even if there were a judgment it wouldn't actually be income to me.

Helen Eisner: How are you aware that there wasn't a judgment in that case?

Rep. Grayson: Because from time to time Julie writes to me, and she tells me what's going on in
the case. I'm not involved in the case. I haven't gone to court on the case in many
many years, but Julie has my email address, and from time to time she lets me
know. That's how I happen to know what's going on in that case.

Helen Eisner: Okay. I've got two more cases on our list here.

Rep. Grayson: Okay. Let's do it.

Helen Eisner: What is Ubl versus IIF Data Solutions?

Rep. Grayson: A contingent fee case. That was brought under the False Claims Act.

Helen Eisner: What was your role in that case?

Rep. Grayson: I was an attorney in that case until I was elected to Congress and was sworn in.
Helen Eisner: Who took over the case when you were sworn in?
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Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Paul Solis:

Helen Eisner:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Victor Kubli.

Understanding the discussion we just had, asking the same question, what
judgments were paid to the relator in that case?

Now you're asking me a different question.
What judgments were made in that case?
None.

None.

You'e ask ... There was never a judgment entered in favor of the relator in that
case. Quite the contrary.

Okay.
What do you mean by the contrary?

Well there's a published decision describing Ubl as a liar so you can tell from that
that the court wasn't very impressed with his testimony. The 4th Circuit doesn't
use the term liar very often.

What is Command Management Services?
That was a government contracts client we had.
Was there a retainer agreement for that case?

Again, you're calling upon information that is many many years old, but if I
recall correctly, there were several cases revolving around Command. I don't
remember specifically much about them, but before we undertook representation
of Command I'm sure that we signed a retainer agreement. At this point my best
guess is that it probably was not a contingency fee agreement, but I really can't
remember clearly at this point.

Okay. Let me clarify a little bit for this case. As you said, it seems that there
might have been multiple representations, and case might have actually been
inappropriate terminology. This is a bid protest that lasted from 2012 to 2013
involving Army Mission Implementation and Contracting Center. Does that
refresh your memory?

No. Itdoesn't. Idon't remember that bid protest. I do remember we did bid
protests for Command. I don't remember that one.

Okay.

I may have had nothing to do with it.
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Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:
Paul Solis:

Brett Kappel:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

For those retainer agreements that may have existed for Command Management,
how did payment work?

Command generally paid us by the hour.

Hour. Okay.

With additional amounts for disbursements.

I want to move on to a different topic. I don't know if people ...

It's up to you guys. If you want to take a short break we can do that or we can-
Twenty 'til 12.

Let's keep going until the lunch break.

Okay. The Grayson Fund. What is the purpose of the Grayson Fund? I
understand that the name has changed at this point.

Yes.

If it's okay I'm going to refer to it as the Grayson Fund. I know that as of late
September Sibylline Fund is the current legal name, but the Grayson Fund, what
is the purpose of that entity?

It's an investment partnership.

What was your role in establishing the Grayson Fund?

I'm a partner.

Walk us through the process of establishing a partnership for the Grayson Fund.

Various legal entities were established in relevant jurisdictions, and I served as a
partner among those legal entities.

Who made decisions about which legal entities would be established?
The lawyers.

These are lawyers employed by you or by the fund?

By the fund.

Okay. Who made the decision to hire these lawyers?

I did.
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Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Paul Solis:

Rep. Grayson:

Paul Solis:

Rep. Grayson:

Brett Kappel:

Working with the lawyers, who made decisions about structuring the fund?
The lawyers.

Who signed off on the decisions of the lawyers?

I'm not sure what you mean by "signed off".

Who confirmed decision-making?

The lawyers set up the funds in the manner that they considered to be
appropriate.

Were the lawyers partners in the fund?
No.
Okay. Who were the partners in the fund?

It's what we call Friends and Family Fund. It was established only with family
money.

I want to just quickly go through the various entities. | know we talked about
different legal entities, and understand what your position would have been for
each of those entities, so for the Grayson Fund LP what was your position?

Partner.
The Grayson Master Fund?

A partner. By the way, I'm not at all certain of what I'm saying at this point. So
you know I'm giving you my best answer. I know there are various technical
terms that are used, and it's possible that I'm misusing the terms, but in each case
it was a partnership or an LLC. In the case of partnerships I was a partner. In the
case of LLC's I was a member, and that's the best identification I could give to
you. This was entirely left up to the lawyers.

In a case of a partnership where you're a partner, are there any other partners?

As lindicated it was a friends and family fund, and it was set up with family
money.

Who is ... Are there individuals who other partners of the partnerships?

We ultimately had two friends, long-standing friends in both cases, who decided
to become limited partners. They are the ... Together with the family money they
are the only participants in the partnerships to date.

Were.
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Ildefonso Mas:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Were. That's what I mean to say. They came into the fund. They left the fund,
and they are no longer members of the fund. Right now the fund is again limited
to family money.

I'm going to keep going through these entities, and I understand your
qualification for remembering the particular position or title. Grayson Fund
Caymans Ltd?

If it is a partnership then I'm a partner, and if it is an LLC I'm a member. I can't
tell from the name which one it is. Maybe you're only giving me part of the name
because generally speaking it's identified in the name whether it's an LLC or not.

This was Grayson Fund Cayman's Ltd.

Ltd. would suggest to me that it was probably a partnership, but I can't be sure of
that.

Grayson Fund General Partner?

I would be a partner in that.

Were you a limited partner or a general partner?

I don't remember.

Okay.

I don't think I'm able to make that distinction as I sit here today.

Can you just repeat the full name of that because I think there's a suffix that
might-

Grayson Fund General Partner?
There's not LP, LLC-

Oh you know I think it is LP. Is the correct. . . that is ... I understand that that is
short-hand. Grayson Fund General Partner I don't think that there's another entity
that has any similar name to that. I believe it is Grayson Fund ... Grayson Fund
General Partner LP.

Okay. I don't want to speculate so all I'm going to be able to tell you is that if the
word partner is in the title, [ am probably a partner. If the phrase or term LLC is
in the title, I'm probably a member. Beyond that I'm not able to tell you. If you
have documents you want to show to me that indicate one way or another I'll be
happy to confirm or deny as the case may be.

What about Grayson Management Company?
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Rep. Grayson:

Well in that case...
I believe that's an LLC.
If that's an LLC then I would likely in that entity be a member.

I've see Grayson Fund be referred to sort of collectively of all these entities as
Grayson Fund. Is that accurate? If I said Grayson Fund would you say
collectively those are those entities, or you're referring to a specific legal entity
when you say Grayson Fund?

It depends on the circumstances. [ don't think I can answer that generally.

I'm just asking sort of as clarification for my next question, which is who are the
employees since inception of the Grayson Fund?

If I recall correctly, Carla Coleman's an employee for one day a week. I don't
know which of those legal entities employ's her. I think Todd Jurkowski was a
full-time employee of the fund during the period before I was re-elected to
Congress. I don't recall any other employees. I can confirm to you I have never
been an employee of any of these entities.

Okay. Who's David Keith?

David Keith is someone who works part-time for the Fund the way that Carla
does.

Okay. How long has he held that part-time role?
Probably more than a year.
What are his responsibilities?

He's involved in situations where there might be somebody who's interested in
investing in the fund.

How does he get information about individuals who might be interested in
investing in the fund?

From Carla.
How does Office Manager get that information?

It hasn't happened recently, but from time to time someone might express an
interest in investing in the fund who's a personal friend since this is a friends and
family fund, and in that case they either make that known to Carla or I make that
known to Carla. Then in that kind of circumstance either ... Depending on the
time-frame we're talking about, either Todd would follow up, or Carla would
follow up, or David would follow up.
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Rep. Grayson:
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What is your role in making decisions about the fund’s investments?
I am the person who makes those decisions.

Does anyone else participate in that process? Making decisions about the fund’s
investments?

No.
Is it fair to say that you decide when the fund makes a purchase or a sale?
Of a capital asset? Yes. We're not talking about furniture.

Yes. Not furniture. I'm talking about assets and investments, but do you make
decisions about furniture?

No.

Okay.

See? She did smile.

We'll leave that to people with better taste than me.

Okay. Fair enough. How often do you monitor the fund’s investments?

Not very often.

Okay. Can you quantify that for us?

I'really can't. It's just not very often.

When you do monitor, what's the process for monitoring the funds investments?
I got to a website that identifies the funds investments and their current value.
Okay. Who else has access to that website?

No one I know of other than the brokerage firm.

Okay.

And potentially the accountants. I think the accountants probably have access to
that information.

When we see the term "investment manager” in documents related to the fund,
documents that you've provided to us, who is that referring to? Investment
Manager.
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I'm not sure that that's a term that's applicable to this situation really.
That's not, I'm sorry, a what that's-

It's not applicable to this situation.

The term investment manager?

Right.

Can you explain that a little bit more why it's not applicable? This is a term that
we've seen in documents. I'm just trying to understand.

If you show him the document . . .

Go ahead. There's a lot of boilerplate that goes into these things, and there's all
sorts of information in these doc- ... I assume judging from what you have in
front of me here that you may be referring to some kind of private offering
memorandum. It's just almost entirely boilerplate. It has very little to do with the
actual operations of the fund on any basis. Including a day by day basis.

Okay. That helps clarify. We'll come across that term in the document soon, and
you can look at it and tell me if it's something that is relevant or what it means to
you in relation to that document. What role do you-

What it means to me is something that goes by the initials CYA, but the lawyers
draft these documents in such a way so they try to deal with every conceivable
contingency, and I think that what you're describing is a good example of that. It
doesn't correspond to the way the funds are actually managed. The fund. If you're
referring to it as all five of the-.

There is no investment manager?
Not as the term would broadly be used.

Is there an investment manager that does not correspond to how the term would
normally be used?

No.

What role do you play in attracting investors to the fund?

I don't. As I indicated to you before, on two occasions there have been friends
who expressed an interest in investing in the fund, and we arranged for that to
happen. They are no longer partners of the fund. Their investments have been

cashed out, and the money returned to them.

What efforts were made by the fund, or have been made or continue to be made,
to attract investors who are not family or friends?
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None.

I'm going to show you a document. It's TJ1597 through 1609.
Okay. I have the document.

Have you seen this before? This document.

Yes.

What was it used for?

I don't think it was ever used.

Did employees of the fund ever attend events or conferences related to the fund’s
business?

It's possible. That would have been Todd if that happened. It was not me.

Did Former Grayson Fund Vice President of Investor Relations (“Former
Grayson Fund VP”) attend conferences or events?

It's possible.

What type of conferences or events would he attend?

I think he would have attended financial events. I tried to basically make it
possible for him to learn about finance in light of the fact that he had no training
in finances. He had never taken any courses in this area, and had no formal
education at all, so when he asked me to go to events I generally said yes, but I
don't remember specifically what events he went to or even whether he went to

those events.

What efforts did Former Grayson Fund VP undertake to reach out to investors on
behalf of the fund?

That's a question for Todd, but I don't think that ... I could tell you for a fact that
he never brought any investors into the fund. I certainly would have been aware
of that. That never happened.

Were you Former Grayson Fund VP’s supervisor?
Yes.

Were you aware of the types of activities that he performed on behalf of the
fund?

In a general sense, yes. I'm a very light supervisor.
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I understand what you said, that he didn't bring in investors to the fund. Did he
attempt to bring in investors to the fund?

It's hard for me to say that. I did not in any sense supervise him on a day-by-day
basis. I don't know exactly what efforts he may have made that I'm not aware of
because I'm not aware of them.

Was investor outreach a part of his duties or his responsibilities?
He was being trained to perform that in the future.

Since its inception to the present, how many investors has the Grayson Fund had?
When I say "Grayson Fund" I guess I'm referring to the Grayson Fund LP.

Oh I'm not able to distinguish. All I can tell you is that ... Well let me try to
answer your question. I'm going to answer your question in light of fund
generically, and include all five legal entities because I can't distinguish as I sit
here today, except for the fact that I tell you that none of the money ever left the
United States. I will tell you that. Apart from that I can't tell you exactly who was
invested in which fund when, except for the fact that I just said, the one
exception I can give to you. As I indicated before, other than family of mine
there have been only two outside investors. Presently there are none, and both of
those investors were long-time friends. I said that earlier.

What I would like to do is give you the opportunity to answer our questions
about these two investors that you mentioned. The friends. I know I've had
conversations with you counsel about your concerns about the identity-

It's not a concern. It's a legal obligation.
I can't change that. I'm not going to violate the law and answer your questions.

I just wanted to make sure that you understand that this is a part of our
investigation. A congressional investigation. We routinely look into confidential
information. This is something that our Board has identified as relevant. I just
want to again give you the opportunity to speak with us about those investors.

I will reiterate what I said earlier, which is that the investors left the fund. All of
the consideration they provided to the fund of any kind was returned to them in
full. None of their contribution of the fund was kept. In neither case was anything
resembling revenue, much less income, generated from the fund. That is true
with regard to both of them. I think that that answers any substantive questions
you may have about them, and it's unfortunate that I can't give you more
information without breaching my own legal duties at this point. If your question
is did their participation in the partnership generate any income, the answer is it
didn't generate any income to anyone. Including the five legal entities that we're
talking about. Much less to me.

15-6530_0113



Helen Eisner: Actually that's not my question at this point in time. I just wanted to know if you
were willing to speak with us about the identity of those individual investors. It
seems that you've answered that question.

Rep. Grayson: I can't. The answer is [ can't.

Brett Kappel: He's described to you his relationship with them. He's given you documents that
indicate how much money they invested in the fund. All the value of the fund.
The only thing we're not providing is the identity of the investors. Both of whom
were ... This fund was created before Congressman Grayson was re-elected.
Right? He was not in Congress when it was created. They both expressed interest
in this Fund during that time period, so they have nothing to do with his current
status as a member of Congress. Their identity's protected by the confidentiality
provisions of the private placement memorandum and the limited partnership
agreement that both signed.

Paul Solis: Helen asked the question, and we have his response. That's all there is to say
about that.

Helen Eisner: I do want to show you this document THAG3539.

Rep. Grayson: Yes I'm looking at it.

Helen Eisner: Okay, you mentioned these two investors, the two redacted investor-partner

names, described here, is it fair to say those are the two individuals that you
described to us as friends?

Rep. Grayson: Yes.

Paul Solis: As best you can give us a time period, when did each of the investors leave the
fund when you returned the money to them?

Rep. Grayson: Approximately a year ago, it may have been less. When they left the fund all of
their investment was returned to them. I see a reference here to "fee class.” You'll
notice that in each case everything was returned to them without any distinction
about whether there had been fees accrued or not. Everything was returned to
them.

As I indicated earlier, their participation in the fund did not result in any revenue
to the fund, any income to the fund, much less any income to me personally.
That's what I was referring to earlier. You can see from this chart why that might
have happened, but in any event, that's what happened.

Helen Eisner: We do appreciate the information you've provided us, the volume of information
about the fund.

Rep. Grayson: Thank you for that.

Helen Eisner: What is your relationship with ||| N’
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We're friends.

When did you first meet him?

It's hard to say exactly, but I would say more than five years ago.
Where did you meet him?

I don't remember.

How frequently do you communicate with |}’

On average, probably once a month.

What type of communications do you have with him?

Friendly conversations. Usually revolving around politics, he is the former head
of the Florida Democratic Party, but not always, he invited me to his wedding.

What conversations do you have with [Jjjjjjij about personal finances?

I'm not sure I can answer that question, or even whether I could answer that
question. If you're asking me to discuss what I know about his personal financial
situation I'm definitely not going to do that.

What's the basis for -
What my lawyer said.
Your response is based on the advice of counsel?

Yes. If that's what you're asking me about, I wasn't sure exactly what the nature
of your question was but if that's what you're asking about, that is covered by
what my lawyer said.

I'm just trying to, you had monthly conversations, I'm wondering if-

We talk about all sorts of things, we talk about his lovely daughter who spent the
year in Europe. We talk about his house in California, which I've visited. We talk
about a lot of different things, we're friends.

What profit have you, personally, generated from the fund?
None.
What profit has your family generated from the fund?

None.
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Helen Eisner: I want to show you, this is a cover page so you can see where this is from, the
cover page is TJ-1655, it's TJ-1668 through 1669.

Rep. Grayson: Okay, go ahead.

Helen Eisner: On page 1668, there's a discussion of a management fee. What is the
management fee?

Rep. Grayson: What is says. It begins by saying, "It's a fee equal to 0.5%, etc. but is subject to
my waiving it or changing it." Or I should say, it's subject to the Investment
Manager waiving it or changing it, the Investment Manager is Grayson Fund
Management Company, LLC. I would have some influence over that decision. It
says, among other things, "in the sole discretion of the Investing Manager, or
General Partner, the management fee may be waived at the fund level."

Helen Eisner: What is the purpose of this management fee?

Rep. Grayson: This is an Investment Partnership, when you have an Investment Partnership,
what you have is people coming together, or entities coming together, in order to
pool their funds for investment purposes. The funds that are invested, in the same
way that an individual might invest funds, whether it's through buying stocks, or
bonds, or exchange traded funds, or other capital assets, then at some point,
depending upon the rules of the game, those funds have to be disseminated. The
management fee is one of the rules regarding how the funds are disseminated
among the participants of the partnership.

Helen Eisner: What is the incentive fee, or incentive allocation, which is discussed on the next
page of the document, 1669?

Rep. Grayson: It's the same, it's simply one of the rules that applies to give you some direction
as to how the money goes out, if an when the money goes out after it's come in.
When you create any sort of joint investing vehicle you have to have clear rules
about how the money gets disseminated. That's another example of one of those

rules.
Helen Eisner: What's the purpose of that dissemination?
Rep. Grayson: People who invest generally want to have some option, or some understanding,

about how the funds may or may not come back to them, depending upon the
passage of time, rules that apply, and the performance of the invested assets. For
instance, to give an example, in what's called a private equity fund, the rules
generally provide that the right to withdraw from the fund is extremely limited. It
becomes more liberal over time but you might have what's called a five year
lock-up, you can't get your money out for five years, no matter what.

In any case, as a matter of law, and also for the purpose of avoiding litigation
there has to be a clear understanding of who gets what, and when that's subject to
change, which entities decide in which manner it gets changed. In the case of the
lock-up that I just described, it's often the case that even in a private equity fund
the investing manager may have the authority to waive some or all of the lock-up
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period or take a fraction of the amount invested and disseminate that at some
earlier point. Again, it's just a matter of having clear rules that everybody
understands before they invest otherwise you'd have chaos.

Helen Eisner: The dissemination, is that provided to all investors in the fund?

Rep. Grayson: Again, speaking in context, every time there's an investment fund, and you do it
properly, through the advice of competent counsel, you have clear rules about
who can withdraw, or obtain, what when. That's what [ mean by dissemination.
It's often the case that different classes of investors have different rights, or
potential rights, to withdraw from the fund, or dissemination from the fund.
Sometimes the dissemination is forced, sometimes you have no choice, you have
to take you money back. It's also the case that someone who is somehow
involved in the fund, in this case the legal entity that's the Investing Manager, has
the right to liberalize those rules. If it's done properly it's always the case that
there are rules and every class of investor has some rules that apply to that class
concerning how dissemination takes place.

Helen Eisner: Let's move on here, in light of that discussion. This is TJ-3170. This is an e-mail
between you and Former Grayson Fund VP from May 14, 2011.

Rep. Grayson: Yes I see that.

Helen Eisner: One of the statements you make, and this is the second sentence in the second
full e-mail there, is, and this is a discussion of the management fee and the
incentive allocation, in the first sentence, "I think that both the fee and the
allocation will generate substantial revenue and profit." When you're talking
about the disbursements in the discussion we were just having, who stood to gain
from that substantial revenue and profit that you mention in this e-mail?

Rep. Grayson: Well nobody, that never happened. That literally has never happened.

Helen Eisner: Besides whether or not a payment has occurred, when this discussion took place,
the e-mail in 2011, who would have generated revenue or profit based on the 2%
and 20% fees?

Rep. Grayson: Okay, you're talking about a time when these organizations were being
formulated, there were from time to time changes in how these rules existed.
You'e really taking wildly out-of-context a statement that was made at the time
that these rules were in the process of formulation. At that time, I didn't even
know I would be running for Congress again. We're talking about a time period
that is almost a year before I even declared my candidacy. At that point, the
expectation was that Todd and I would be working together in order to build up
the fund. That never happened.

Now, under the rules that existed at that time, of the five entities, one of them
was to get the so-called fee, and the other one was to get the so-called allocation.
As I'sit here today I can't tell you which of the five entities would have gotten it,
but that was a hypothetical that simply never came to fruition. In large part
because I decided to run for Congress and events ensued.
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I'understand what you're discussing here, the timeline, I'm just trying to
understand the structure and the purpose of these two particular provisions that
were included in the way that the fund was established.

Bear in mind that none of that actually resulted in anything resembling money,
which is supposed to be the basis for this whole inquiry as [ understand it. I will
confirm to you that among the two different entities that are described in the first
sentence, those two entities are two of the five entities that you identified earlier
today. There you go.

Well let's look specifically at this THAG-3526 and THAG-3537.

Okay, go ahead.

When we're looking at 3526, this is a redacted investor towards the bottom you
can see the notation for management fees, incentive fees, there's a deduction
there. On the next page which is 3537-

Wait a minute, wait a minute-

I'm going to give you a second to-

No, no, no I have to interrupt here because what you're saying is misleading and
this is being recorded. It doesn't say simply incentive fee and management fee, it
says incentive fee payable, and management fee payable. That's a very important
distinction. These were fees that were accrued but not paid. I want you to
understand that. I'm not going to go ahead and let you ask me a question based on
a false assumption. Payable is not the same as paid. Now you can continue.

We want to give you the opportunity to clarify, but . . .

I know, but when you asked the question you left out the word, "payable” and...
I'm sorry Congressman - I was looking at this form which is 3526, which did not
include “payable.” I was about to move on to 3537 which, in fact as you said,
does say incentive fee payable and management fee payable.

Okay. In the case of the one you're describing, the amounts are negative.

Right. If you can...

Again, you said there's a management fee and an incentive fee. Negative amounts
are not the same as positive amounts.

Negative amounts as far as this...Why is this listed as a negative amount?

You'd have to ask the bookkeepers about that. I will tell you that the Fund made a
decision, which I participated in, to essentially refund all the management fees
and incentive fees to outside investors.
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When did that decision occur?

Earlier this year.

At this time, we're looking at statements, this is December 2014 for 3526.
Since then.

This time, for 2014, what was happening with the management fees?

I told you they were accrued.

They were accrued, but they were not. What you're saying is they were accrued,
but they were not paid out in the way that the Fund documents describe as a
possibility, if the investment manager chooses. Is that what you're telling me?

That's my understanding. My understanding is that the Fund made a decision to,
as I said just now, take these funds that were payable but not paid, that's the term
that's used in these statements, and essentially refund them.

What does it mean for them to be accrued.

That under the rules of the game, as I referred to earlier, under the Fund
management documents, there are various pots of money that are established.
You keep track as you go along about how much is in each pot of money. The
five entities have sub entities, sub accounts within each one of them. You keep
track month by month of what is payable to each part of each entity. That does
not mean that it's paid. It does not mean that it becomes revenue. It does not
mean for sure that it becomes income. It does not mean that it's disseminated to
anybody whose an individual investor to the Fund like me. That's a long, long,
long way from anything even remotely resembling income.

Let's get into that a little bit. This is a THAG 3895 through 3891.
Okay, go ahead.

Okay. On page 3895, the first page of this packet here, I can see this wire transfer
indication from Dominic DeMichina.

Yes.

His email. “Alan and I can confirm that your wire was sent”- there's a screenshot.
This wire is listed. What was this wire?

A wire transfer.
Why was it sent?

It looks like it was sent at my request or at Carla's request.

15-6530_0119



Helen Eisner:

Brett Kappel:
Helen Eisner:
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Helen Eisner:

On the last page of that packet, which is 3898, there's an email between you and
Office Manager. On the top of that email, you explain...

I don't have 3898.

It's the THAG numbering. I'm sorry if that's... Did L...
I don't have THAG numbering on this.

It's flipped so it's confusing because the vertical . . .
Thank you.

Sorry it's a little tricky. Do you have a...

Yes.

Okay. At the top, the first sentence says, "Over time, the Fund generates
management fees, profit, etc. that can be distributed to the owners of the Fund,
meaning me, the children and mom's trust.”

I see that.

Why did you... What was this email?

It looks like what it says. I'm not sure what your question is. It looks like there
was a transfer that was done. It looks like the transfer was done by a Fund entity.

On page 3897, again this an email between you and Office Manager, you say,
"Let's do that for $4,079 for management fees plus $200,000 out of the incentive
fees. Please tell me what I need to do in order to get this done."

I see that.

As I read this, this looks like a communication about the payment of management
fees. Can you explain this to us?

What it looks like to me is that it was a transfer from one Fund entity to another
Fund entity. In regard to those management fees, I can tell you that whether it

was at this time or after this time, those fees were reversed and paid out to the
outside investors.

Which fees were reversed?

Both. What we are referring to as management and incentive. Both of them were
reversed and paid out to the outside investors.

Again, when would that have occurred?
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Rep. Grayson: I can't remember specifically, but it would have been either at this time or
somewhat later than this time.

Helen Eisner: I'understand what you're saying that they've since been reversed, but this time,
what was this? Was this a payment of management fees?

Rep. Grayson: It looks to me like it was a transfer from one Grayson entity to another Grayson
entity by wire transfer. As I indicated before, my understanding is that rather than
those Funds, in terms of how the books were kept, being paid out individually,
they were paid out to the outside investors.

Helen Eisner: Is it your understanding that the way that the Fund was structured, if management
fees were to be distributed they would go from the Master Fund to... I apologize.
Not from the Master Fund. They would go from the Grayson Fund LP or the
Grayson Caymans Ltd. to the Grayson Fund Management Company.

Rep. Grayson: All I can tell you is that they'd go from one entity of the 5 entities to another
entity of the 5 entities. I'd have to review the offering memorandum to tell you
which of those was the sender and which of those was the recipient. That's what I
would have to do.

Paul Solis: Can we look at 3897 there? There's an email from Office Manager to you. Then
there's a larger email there and midway through that paragraph she writes, "The
GP (Alan) can withdraw $4,079 for management fees and yes, no prior fees were
taken before." Is Office Manager there saying that you personally can withdraw
that amount?

Brett Kappel: No. That's not Carla speaking. This is an email from Veda that was sent to Carla
and then she's forwarding.

Helen Eisner: Even if it's not Office Manager speaking, if it's Veda speaking, was that your
understanding?
Rep. Grayson: My understanding is what I said, which is that the accrued management fees were

paid back to the outside investors. Veda may have at some point contemplated
some other possibility. She did not have the authority to make that decision. She
was simply what amounts to a bookkeeper and had no discretion over the
distribution of funds. What's happened according to this document is that money
was moved from entity A to entity B. At some point, either around this time or
after this time, that money, rather than being disseminated the way that Veda
decides because Veda had no right to set any of that, was instead returned to the
outside investors.

Paul Solis: Why do you say moving from entity A to entity B? When we look for this, there's
not any discussion of really any entity other than GP (Alan).

Rep. Grayson: GP is an entity that they're referring to. GP refers to the General Partners. GP is
not Alan Grayson.

Paul Solis: Well it says parenthesis “Alan”
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Rep. Grayson:

Paul Solis:

Rep. Grayson:

Paul Solis:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Paul Solis:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Brett Kappel:

That's because I'm part owner of the General Partnership but you can't just ignore
five different legal entities and claim that it's all Alan. That doesn't make any
semnse.

No, I'm not ignoring that. I'm just wondering why you're assuming it's from
entity A to entity B, when in this discussion here there's no mention of... There's
possibly mention of one entity.

The brokerage account is entity B. That brokerage account is owned by one of
the 5 Grayson Fund entities and the transfer is from the brokerage account to the
GP. I'm sorry. I understand this is complicated but let's not jump to conclusions

here.

Oh, no. Precisely because it's complicated, we want to have you give us as much
information on it as possible.

I appreciate that, thank you.

We've looked at this one particular transfer will, as you understand it, from entity
A to entity B and you've explained to us eventually what happened as far as
reimbursements.

Yes. All of that was refunded.

What other instances can you recall where a transfer was made from an entity A
to an entity B, related to the incentive allocations or management fees?

None. I didn't even remember this one until you pointed out but I know that in
the case of the fees you are referring to, that was refunded.

What I want to show you additionally is...

To be clear, was not refunded to me. Thank you.

We understand that.

Helen, are you moving on from the management fee to...

Just one more question on that point. This is THAG 2001.

Yes, I see that.

Again, this is a form you provided us. I realize it's not the entire package of
information but this is a K-1 form from Grayson Fund General Partner, your

name indicating that you, towards the bottom, have 50% share of the profit?
Towards the top, there's an indication of ordinary business income in box 1.

I'm sorry, could you back up? You indicated that he had a 50% share?
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Helen Eisner: This is...
Brett Kappel: This is the Grayson Fund General Partner LLC.

Helen Eisner: This is the Grayson Fund General Partner LLC, this is a K-1 form for Alan
Grayson. It's a partner’s share of income form. You can see under j, it says
partner share of profit. This form seems to be directly related to Representative
Grayson's share of Grayson Fund General Partner.

Brett Kappel: Okay, I'm with you.

Helen Eisner: Okay. In box 1, you see ordinary business income of $93,029, your share related
to the General Partner for 2012. Do you know where this income came from?

Rep. Grayson: I would have to speculate at this point because as we sit here today it's 2015, in
fact late 2015. I'll give you the benefit of whatever I can say about this. This is
what's often referred to as phantom income. When you are a member of a
partnership, you receive a K-1 from the partnership each year. And the
partnership activities are attributed to you in the K-1 even though you may never
have received the money. I think that's very likely what happened here. If you
look at other parts of the undertaking, I think you'll find that collectively there
was not any net income in 2012, but of course you would know that better than
me since you have all of the tax return here, and you're giving me only one page.
That being said, this form does not suggest or indicate that this amount was
actually paid out to me, and my recollection was that it was not so I think that
this indicates that if you look at one of the five in isolation, which I did not do,
that's what the form was that was generated by the bookkeepers, that's not the
same as saying that I actually received any income.

Helen Eisner: For box 19, same form, distributions, slightly less than the ordinary business
income of 92,511. Does that change your answer as far as whether or not this was
in fact paid out to you?

Rep. Grayson: It may or may not. I'm not sure that the general partner had the ability to do that.
The general partner may have been disseminating distribution to another one of
the Grayson Fund entities and therefore had it listed that way. Be happy to check
for you, we can do that, we can check and find out, we'll make the appropriate
note, and we'll determine whether that reflects actual cash being paid out. If it
does, we'll make the appropriate amendments to the disclosure, and we'll take
care of it that way, but the answer to your question is it may or may not result in
any change in the answer because distributions could be distributions literally to
anybody. We will find out. That's true in general, by the way, I mean if you come
across something where it looks like we have overlooked something, we're happy
to make the appropriate corrections. Nobody here is claiming perfection, and
least of all me, you can check with my voters, they'll confirm that.

Helen Eisner: We appreciate that, and we're always just trying to understand what happened
and clarify anything that seems confusing.
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Rep. Grayson:

Brett Kappel:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:
Brett Kappel:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Brett Kappel:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Brett Kappel:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Same here. You can see that this is probably one of the more complicated
disclosures you've looked at in your time here working in this office, and if it
turns out that we've accidentally omitted something, we're happy to make that
correction. I think we've actually done that once already.

Indeed we have.

We appreciate this, you've obviously spent a lot of time-

Is there something that you . . .

This was filed with the House Ethics Committee yesterday afternoon.

Okay, well, we will give this its due time and let you know if we have any
questions related to that.

And as I indicated before, we've done the same thing from time to time with
regard to financial disclosures when it's necessary, they're very voluminous, the
last one was probably approaching forty pages if I remember correctly, and it's
just not humanly possible to make sure that everything is exactly correct when

we've had inquiries and people suggest we left something out, we filed an
amendment, we're definitely prepared to do that as often as is necessary.

I want to continue to talk about the fund but slightly different ... is everyone ...
let's see, what time is it?

12:30.

It's 12:30, I think we're still in line with what we talked about as far as the time
period.

What was that?
Four to five hours.
Okay.

I think that I am happy to continue forward for as long as people feel
comfortable. I'd like to-

I need to take a quick break.
We can certainly accommodate that.

I need to take a quick break, I just want one question-Well, here's the thing,
here's the thing. When we talk about administration, you want to turn of the
recorder?

We can do that.
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Rep. Grayson:

kokok

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Brett Kappel:
Helen Eisner:

Brett Kappel:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Paul Solis:

Rep. Grayson:

Paul Solis:

Rep. Grayson:

Okay.

Okay, this is Helen Eisner back on the record, October 21st, 2015, with
Representative Grayson after a short break. We will go ahead and get started
again.

I have one question before we begin again.

Sure, do you want this to be on the record?

Yes, mm-hmm (affirmative), with regard to the document that's marked VK3
through VK13 on pages VK6 and VK7, there is marginalia of the paragraph
numbers seven, nine, and ten are circled, and there is a question in the margin, "Is
there any with regard, pointing to the word 'the Grayson debt'?". Were those
marginalia on this document as you received it, or do those reflect your own

notes in the process of reviewing this document?

They are not our own notes. None of the documents that we provided have in any
way been altered beyond putting on bates numbers.

So this is the way you received this document?

That is evidence as it came to the Office of Congressional Ethics.

Okay, thank you.

I have to interrupt. I think what Brett was referring to is in the first sentence of
paragraph seven, it says the buyer assumes as a liability all debt that the seller
owes to Grayson as of the buyout date, the Grayson debt, and there's a note in

handwriting that says, "Is there any?". That is the same question that you asked.

It is, yes... That indication or notation was on there, that is not our handwriting,
that is not something that we placed on it.

All right, thanks.

It looks like whoever wrote that note and us, we both have the same question.
Okay, go ahead then.

I did have one sort of final question just about management fees related to the
fund, have you ever realized income related to management fees associated with
the Grayson Fund?

I would have to say no as you mean the term and as [ understand you mean the

term. The fund has not generated income in general of any kind, and the term as
it's used in the forms that require disclosures of course is a legal term that's
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Paul Solis:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

defined in legal fees. As far as I know, we have disclosed all of the income as the
term is used in the disclosure forms. If it turns out that we're incorrect about that
after reviewing one or two of the points that you've raised, we'll make the
appropriate changes, but in the sense that I take your meaning of your question,
the answer is no.

And what I meant by "you" is you personally.
I understand that.

This is THAG 1691, I'm including the front sheet so you can see it and the source
of the information, it also includes THAG 1808 through 09.

Yea.

So on pages 1808 through 1809 this is this Ameritrade account. From the front
page it appears this is 2011 consolidated forms 1099, the holder of the account is
listed as Alan Grayson and Lolita Grayson, tenants-in-common, looking at 1808
through 1809, you can see that there's this listing toward the bottom and then
going on to the last page for Taseko Mines.

I see that.

Okay. It appears that this purchase was about 170,000 units of Taseko Mines in
this time period, which is December 2011.

I see that.

I'm going to show you, and keeping this document in mind, this is THAG 3168,
and this is a portfolio analysis from December 31, 2011, and toward the bottom
of that document, you can see the brokerage accounts here, one of them is listed
as TD Ameritrade, you can see at the bottom there's a listing for Taseko Mines.

I see that.

It's 170,000 units, and if you look at, if you were to add up the numbers listed in
the Ameritrade document that I first provided and compare that for the cost here,
they would line up as far as $458,000, the cost of the units. Are these the same
units, the Ameritrade units and the units included in this portfolio?

Yes, they were transferred from the TD Ameritrade account that you described in
my name to the Grayson Master Fund Cayman as of December 31 of 2011, in
other words the day after the transactions in question.

Okay. This is THAG3327. Again these documents are all sort of together so if
you want to keep them in front of you. And this is a portfolio analysis for the

Master Fund dated December 31, 2013.

I see that.
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Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Toward the bottom you can again see Taseko Mines listed, the unit number's
170,000 and the cost line up to the cost and unit numbers that we saw from the
December 31, 2011 analysis. They're now held at Interactive Brokers.

Yes.

What is Interactive Brokers.

A brokerage firm.

And previously they were held in Ameritrade. Are these the same units?
Yes.

And why did you transfer from Ameritrade to Interactive Brokers?
Because we consolidated the assets that the fund held at Interactive Brokers.
This also lists Convergex, what is Convergex?

A brokerage firm.

Where are they based?

I don't know.

Okay. Who do you work with there?

I don't know the name of the person who Carla works with there.

Who do you work with at Interactive Brokers?

I don't think I've ever spoken with anybody at Interactive Brokers, I could be
wrong about that, but I don't remember any conversation with anybody at
Interactive Brokers, these are accounts that are set up generally by, the people
who do the managing of the accounts.

And who are those people?

I think Convergex is probably primarily responsible for that, I don't want to
speculate, but my guess is that Convergex probably set up the Interactive Brokers
account.

What role does Convergex play in the management of the accounts?

They establish the accounts, they move assets from one account to another
account, we occasionally discuss what the fund is invested in, etc.

Those discussions, who are they between?
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Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Generally between Carla and the person who we have as a contact at Convergex
whose name I don't recall.

Who makes decisions about moving assets from one account to another, the
Convergex decisions, how are they made?

Convergex makes recommendations, and generally we have no reason to
question them.

So again, "we" is?
Carla and L.

Okay, so if Convergex makes a recommendation, who would decide ultimately
whether or not to confirm the recommendation?

I can't recall any occasion where we ever told Convergex not to do what
Convergex wanted to do.

Okay, do you need to sign off or to give authority for Convergex to make these
decisions?

I'm not sure, I don't know what would happen if I ever objected, that situation
hasn't come up yet.

Okay. A few more documents again sort of related to the overall investments in
the fund that we've been talking about. Sorry, I don't have quite as many of these
documents to distribute, but hopefully we can share.

Well, at least we save some trees.

(laughter) Yeah, of course. This is again the TD Ameritrade statements from
2011 that I showed you before. I think you can see towards the bottom there and
then throughout this document, purchases related to Jaguar Mining.

I see that.

I also want to show you THAG 3168.

I see that.

Again, this is a portfolio analysis from late 2012. There's an Interactive Brokers
Brokerage account there indicated with a holding in Jaguar Mining.

I think you meant 2011.
Did I just...

You said 2012, but...
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Helen Eisner: You know what . . .

Rep. Grayson: All right. To save you some time, my answers with respect to the previous
security would be the same in respect to Jaguar Mining.

Helen Eisner: Well, here's a slightly different question then. This is THAG 2585. I'll give you
copies of that. It's 2585 through 2595.

So, again, this is 2013, and you can see that these purchases were made in Jaguar
Mining in mid-2012 and throughout that period of time.

Rep. Grayson: I see that.

Helen Eisner: So what I am trying to understand, hopefully you can help me with, is it seems
that, as you indicated with the Taseko, there were initial purchases, I think you
confirmed that those were transferred into the account. Then there were these
separate purchases related to Jaguar, this is just an example, one particular entity
business that we are talking about here whether it was an ownership, for Jaguar,
these purchases in 2012, in a TD Ameritrade account. Do you have a separate TD
Ameritrade account?

Rep. Grayson: I don't know what you mean by, do I have a separate TD Ameritrade account. |
can tell you that in regard to this particular security, what happened was, it
appears to me from the documents that you provided to me that we earmarked
that particular security as a fund asset even though, for a certain period of time, it
remained in my account. There was likely paperwork generated at the time to
reflect the fact that I was transferring these assets from my name into the funds
name and there was appropriate accounting done with regard to that. For
instance, when these assets were sold, as it appears they were sold according to
the information you gave to me, they were booked by the accountants as a gain or
loss, as the case may be, for the fund rather than booked as a gain or loss for me
personally. At least that's what one would hope, and that's what the instructions
that existed that were provided to the account at the time.

I do remember this particular transaction. I do remember telling our fund

accountants at the time that these were to be booked as fund transactions rather
than as Grayson and personal transactions. I have no reason to believe that they
ever did anything else. In other words, as far as I know, they complied with my

instructions.
Helen Eisner: So, oh I don't want to cut you off.
Rep. Grayson: No, it's fine.
Helen Eisner: So, I think that if you look at this further document here, THAG 3233, and you

compare that to the 2011 document that I provided, the shares, the 78,300 at the
end of 2012 remain the same as that original purchase that we discussed for
2011, but from this document it seems that there was this separate purchase in an
account, in your name.
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Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

That's possible. It's quite possible that I buy assets personally and that the fund
buys assets for the fund and they may sometimes turn out to be the same assets. |
think the financial disclosure probably would indicate that.

So, actually, let me ask you about that then. This is your 2012 financial
disclosure form. It's August 12, 2013.

Okay.

On Page 2 of that form, halfway down there, there is an indication for Jaguar
stock.

I see that.

What's the relationship between that and the funds held by the Grayson Fund?
It probably refers to the same stock. I can't be sure of that without actually
looking through all the different records and making sure that there's only one
purchase and one transfer and so on, but it probably refers to the same stock.
What's the relationship between that and the funds that we discussed that were
purchased in 2012 and don't seem to be reflected in that year-end accounting of
units?

I'm not sure what you mean by that last part.

It looks like about 78,000 shares were purchased in 2011. I think you explained
to me, like with the Taseko stock, that there was a transfer that occurred into the

Master Fund, eventually going into Interactive Brokers account . . .

Well, not in this case. In this case, it appears the shares were sold before they
went into the Interactive Brokers account.

Well, let's look at this 2012 statement, again, here.
Okay.

Portfolio analysis. You can see 78,000 Jaguar Mining shares at the end of 2012
held under Interactive Brokers.

I see that.
Okay.
I'm not sure what your question is.

My question is, 78,000 shares here, and this was held by the Grayson master
fund, seems to reflect the purchase that we discussed at the end of 2011 from the
Ameritrade account that you told me funds were transferred from that Ameritrade
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Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:
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Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

account into the master fund. And then the Ameritrade account became
Interactive Brokers account.

Well, as I indicated, they were earmarked as being fund assets. Go ahead.

Separately, from the document I provided, it seems that about 730,000 units of
Jaguar stock were purchased mid-2012, that Ameritrade form, doesn't give any
indication that they were later sold. So I'm trying to understand, looking at the
financial disclosure form, how those separate assets, the 730,000 units, are
represented on your financial disclosure form, from 2012.

Well, they could be on that line, or they could be on a different line. In order for
me to give you a clear answer to that question, I would have to literally look at
every single line of this 15 page disclosure, which has well over a hundred
entries on it, and I'd have to see whether that line that you identified is the only
one that refers to Jaguar stock or whether there is another line.

If you held a stock, personally, in a personal account that wasn't associated with
the Grayson Fund, and then you also held the same asset, sorry, not you also, the
Fund held that asset, how would you account for that on your financial disclosure
forms?

It might be on one line, or it might be on two different lines.
For this 2012 statement.

Mm-hmm (affirmative)

I can see that there is one place where it says Jaguar stock.

Well, unfortunately, you're incorrect. There's all sorts of places where it says
Jaguar stock.

In the Schedule...in the transaction area. I'm talking about the Schedule that has
to do with assets and unearned income.

All right, if, in fact, you are correct, that there is only one place in that Schedule
that refers to that particular stock, the answer is, the most likely answer, although
not the only possible answer, is that those two things were lumped together on
that line. That would be one way that that would have been dealt with.

Now, to be fair about this, it's also conceivable that there was an omission. Based
upon your pointing this out, we will conduct some kind of inquiry on this, and
we'll determine whether or not there was an omission. Possibly based upon the
fact that, as you point out, there were shares that were earmarked for the fund,
and there were shares that were not, potentially. If it turns out that that entry is
the only entry, and if it turns out that that entry, for instance, is not the correct
amount, then we will make an amendment. I will point out to you, though, that
the Jaguar entry says 500,000 to a million, and that is more than either one of
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Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

these two positions would be on its own. I will also point out to you that it looks
like there was an initial entry for 250,000 to 500,000, and that was crossed out
and instead the entry was 500,000 to a million. So, based upon that, my inference
is that the two positions were lumped together.

Okay.

But we'll check.

Yeah. No, we have a pretty good sense of the value of the purchases and of the
730,000 shares and what that would have equated to.

If it's possible that it's in the wrong box, we'll make some correction, but I
wouldn't assume that based upon where we are at this point.

Well, let me ask you this question then. On Page 4 of the same financial
disclosure report...

Yes.
Three lines from the top in block A, it says, does it say Grayson Fund interest?

I don't see that on Page 4, three lines from the top. Oh, from the bottom, three
lines from the bottom?

Sorry, three lines from the bottom. Three lines up.

Yes, I see that.

So what's the relationship between that and the Jaguar stock reported on Page 2?
The Grayson Fund interest reflects the value at that point of my interest in the
Fund to the extent that the Fund held individual assets. We also reported those as

individual assets.

This 5 to 25 million dollars indicated for the Grayson Fund, how is that
connected to the Jaguar reporting of 500,000 to a million?

In the way that I just described.

I'm just trying to understand. So there is potentially a relationship between these
two, is the value for the Grayson Fund, does that include the value of the Jaguar
stock?

It could. It could.

Okay. Let me give you THAG 3317. There we go. Okay, so this a balance sheet
for November 30, 2013. On line 200 it says, "Liabilities.” Lists portfolio
interactive brokers $9,337,000, what is that liability?
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Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

The fund had what are referred to as short positions, as part of its investment
operations had borrowed securities and sold them. The way that that is addressed
on a balance sheet like this is to reflect that any given moment what it costs to
buy those back and to return them to the originator. The liabilities refer to the
current value of the short positions of the fund.

The short positions, who were they held with?

The brokerages.

Okay. Was there any type of collateral for these positions?
Cash in the account.

Was having these short positions part of the terms of the brokerage account? Was
there a separate agreement?

Yes.
I'm sorry, they were part of the terms to the first one of the brokerage account?

The brokerage account had a brokerage agreement associated with it. The
standard agreement of brokerage accounts in the United States provides for this
kind of accounting for short sale positions.

In line 203 it says, "Due to investment manager 100,676," what is that?

It’s an accrual. It's what I indicated before. There are rules of the game, both the
individual legal entities and certain accounts within each legal entity are at any
moment due certain amounts from the overall assets of the fund. What that is
reflecting is that that is an accrual without it necessarily having, certainly without
it having been paid. If it had been paid it wouldn't be there and it may never have
been paid, likely it was not. When I say not paid I mean not paid to the legal
entity which was the investment manager, that's different from saying not paid to
me, that's a whole other step involved, if not multiple steps.

I'm going to jump ahead a little bit here.

I won't hold that against you.

What is the Lolita Carson Grayson Family Trust?

That was done several years ago. I can't claim to remember very much of the
details about it but I believe that it was a trust established as the name describes

involving Lolita Carson Grayson.

Who are the beneficiaries of the trust?
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Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:
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Rep. Grayson:
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Rep. Grayson:
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Rep. Grayson:
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Rep. Grayson:
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I don't remember. Certainly it would not likely be anybody outside of the family
but [ don't remember.

Were you a beneficiary of the trust?

Doubtful.

When you said outside of the family?

Blood relatives.

Do you know why it was created?

I'm sure it was created on the advice of counsel.

Were you a part of the discussions involving the creation of the trust?

I was a part of the discussions in the sense that the attorneys told me what to do
and I did it.

Whose idea was it to create the trust?
The attorneys.

This is THAG 2147. This is a K-1 form listing the Lolita Carson Grayson
irrevocable family trust and towards the bottom you can see this ending capital
account, it's in section L.

I see that.

Okay. I'm trying to figure out where that interest is represented on your financial
disclosure forms.

It's probably not because I'm not a beneficiary of the trust as far as I know. I'm
not sure why it would be. If you can show me a particular financial disclosure
form I could try to discern for you if it's reflected in there or not but given the
fact that I don't think I'm a beneficiary of the trust and I'm not sure why you're
assuming something which is not in evidence if you will, which is that I would
need to disclose it.

Well, I mean, you explained to us that your family were the beneficiaries of the
trust, I think you said exclusively?

No-

Blood relatives?
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Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Brett Kappel:

Helen Eisner:

Paul Solis:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

I said probably my family was beneficiaries in the trust and it may well be that it
is there in some way, shape or form. Would you like to show me a specific
disclosure and I'll try to identify it for you.

Sure, this is 2012. Here is ... You have 2013 in front of you now. I'm sorry 2012,
dated August 12th, 2013.

Which page are you referring to?

I think actually the question is where is this represented in the financial
disclosure statement?

The Congressman said he would take a minute to review it and see if the trust
was represented on these forms. (pause)

I'm going to make an observation here that may or may not turn out to be
accurate, but I want you to have the benefit of it with that understanding.

Sure.

My understanding is that there is only a limited responsibility for disclosing
personal residences. If you have a mortgage you may need to disclose that but |
believe that the instructions on the form more than the guidance that comes with
the form indicates that personal residences do not necessarily have to be laid out.
It's possible that the assets that are disclosed here as the ending capital account
consist of a personal residence, and if that's the case then of course it would be
either no duty or very limited duty to disclose that in the form. It's also possible
as I indicated earlier that an arrangement like this where I don't believe I was a
beneficiary of this arrangement, might not need to be disclosed. That being the
case we will look into it. We will determine as best we can what assets are
referred to with regard to capital contributed during the year. I suspect strongly
that we're talking about the personal residence here. If it turns out to be otherwise
and we also conclude that there is a duty to disclose even though I'm not a
beneficiary to trust then we will be happy to make the appropriate modification,
but trying to be as helpful as I can at this point, my inference is that the amount
that we're talking actually refers to a personal residence, which did not have a
mortgage on the property.

Okay.
We will look into it further.
How did your re-election to second term impact the Grayson fund?

In several respects, first it eliminated the time that I would have had available in
order to discuss with other friends whether they wanted to invest in the fund. As
it turned out we've had only two outside investors. I think that we would have
had far more outside investors if not for the fact that I was elected to Congress in
2012. Second, it severely curtailed Todd Jurkowski's efforts with regard to the
fund. Todd was in essence being trained to have major responsibility for the fund
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given the time available and the direction and time commitments I had, that
turned out to be impractical. One result is that Todd is no longer employed by the
fund. Those are some examples of the way that the election impacted the fund.

Helen Eisner: Did you put any procedures in place related to new obligations or responsibilities
you had as a member of Congress?

Rep. Grayson: No. As you can see investing is something I do both for myself and for our
friends and family fund with minimal effort and really no different from what I'd
be doing if I were doing it strictly for myself. The outside investments were
never a significant financial part of the fund so what it comes down to is no
additional effort is required. We obtained the advice of counsel regarding the
proper needs to disclose what was happening within the fund. We followed the
advice of counsel, obviously because the advice of counsel, I can't go in to any
details but recognizing that the fund had come into creation during that period of
time when I was not in Congress, recognizing that the disclosure requirements
might be implicated by the assets of the fund. An effort was made to find out the
right way to continue to make disclosures and in every respect that effort was
followed and the advice we were given was followed without any exception.

Helen Eisner: We understand and you mentioned that recently the fund did change its name.
Why did that name change occur?

Rep. Grayson: It had become a matter of some unnecessary controversy. It was never important
that the fund was named the Grayson Fund. It's equally unimportant that the fund
is longer named the Grayson Fund. It simply wasn't worth arguing about.

Helen Eisner: In this document, we showed you this power point earlier, this is TJ 1601, I'll
give you a copy of that document. Here you go. As an example of “insight” - that
you traded 200 million dollars for personal account. Where did that number come

from?
Rep. Grayson: Very likely I calculated that number and provided it.
Helen Eisner: Okay. We've done some calculations looking at your financial disclosure

statements. Just understanding that often there's a range, you can see 5 to 25
million dollars. I'm sorry?

Brett Kappel: I have no idea what time period that refers too. Below that it says, "Travel to 185
countries.” I don't think he did that in the last 8 years. Did you Alan?

Rep. Grayson: I mean look, if what you're getting at is somehow the disclosures that I made, for
the period that I'm required to make disclosures, somehow does not add up $200
million, that's irrelevant. I've been making investments on very very high levels
since the 90's, and I can assure you that the trades that were done from my
personal accounts were disclosed completely. Subject to the occasional
inadvertent error, during the entire time that I've been subject to these disclosure
requirements, going all the way back to 2006. So if your calculations suggest
otherwise, then it's your calculations that are in error, and not this statement.
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Helen Eisner:

Paul Solis:

Rep. Grayson:

Paul Solis:

Rep. Grayson:

Paul Solis:

Rep. Grayson:

Paul Solis:

Rep. Grayson:

Paul Solis:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

kokok

Okay.

But Helen’s question was "where does the figure come from?" I suppose the
answer is throughout that history time you have the trading.

Exactly.

Okay. It's not a snapshot.

Not going back to 1958, because I was only a small child in 1958.
Sure.

But going back to the 90's, I've been trading very large amounts of stocks, and
doing so with some degree of frequency.

And that figure would not represent a snapshot of that time. Which would be
2008 or 9 to the present.

Definitely not. I mean it's been more than that, as you can tell from the recent
disclosures. You can add those up if you want. But if you're asking me as to this
document, which apparently is dated 2011, was this document referring to
activities exclusively during the period of disclosure, and the answer is no. There
were very very high levels of substantial activities that occurred before I even
contemplated running for Congress, much less actually was obligated to disclose
my transactions. By the way, if I recall correctly, the requirement is only for
Members of Congress who are elected, not for candidates.

So again, you can correct me if I'm wrong, but I don't think there was any
disclosure of transactions, this is referring to trading, I don't think there was any
disclosure of transactions in the 2006 or 2007 disclosures when I was merely a
candidate. There may not have been any for 2008, because I was elected only
during 2008, and took office in 2009. So with that in mind, I don't think there's
anything even plausibly inconsistent with this statement, and my actual
investment history.

We're not suggesting that there is.

Thank you.

This is THAG 25647 A copy of the 2014 report.

Can we go off the record for a minute?

We can.
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Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Brett Kappel:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

We are back on the record. This is Helen Eisner speaking, October 21, 2015. On
your financial disclosure forms we've seen some indications of A-C-M note.

Yes.
What is ACM note?

I'm sorry but I'm having a little bit of trouble recollecting that right now. I don't
remember, at this point, what ACM stands for.

Okay. Do the initials mean anything to you?

As 1 sit here at this moment I can't recall what ACM stands for.
I'm sorry did you say ACM or ECM?

ACM.

No it's ACM. I saw it on the form just now, but I just don't remember what that
refers to.

Okay. What is A-M-G Trust?

I think we've discussed ... no I'm sorry. I believe there is a separate entity,
possibly in Virginia, called AMG Trust. It's been inactive, and it's different from
AMG TR PC. It's been inactive for as long as I can recall.

Do you know when it was established?

Probably around 15 years ago. Okay. I do now remember what ACM stands for.
That refers to a debt that is owed to me, for which I have not received payments
for many years.

And who is it owed by? The debt?

Alexander Capital Markets.

And how did that debt accrue?

I explained that early in the context of Derivium. I gave Alexander capital
markets and stock, as collateral for loan. When the loans terminated the stock
was not returned to me. Sorry I couldn't remember that a few minutes ago.
It's okay. We understand. What is the Alan Grayson Foundation?

It's a foundation.

What does the foundation do?
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Helen Eisner:
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Rep. Grayson:
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Rep. Grayson:
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Helen Eisner:

Rep. Grayson:
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Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

It's been inactive for many many years.

When it was active what did it do?

I'm not sure it was ever active. I'd have to go back and check that.

Why did you establish it?

For charitable purposes.

Does it have any assets?

Not that I know of.

What's the relationship between AMG Trust and the Alan Grayson Foundation?
I'm not aware of any of them, the fact that they both bear my name or my initials.
What is Florida Save Our Shores?

A non-profit organization.

What is the purpose of Florida Save Our Shores?

It was set up as a charitable organization, it's never been active.

Has it ever had events?

No.

Fundraising? Does it participate in fundraising?

No, it has not.

Okay. What is your position? Florida Save Our Shores.

I don't have one, but if I recall correctly, this was addressed in a letter we gave to
you. If [ recall correctly, there was an entity of which I was an officer, and that
entity was officer of Save Our Shores. On behalf of that entity, I signed one
document regarding Save Our Shores, but I was not signing in a personal
capacity, [ was signing in my entity capacity.

What was that entity?

I think we've identified that for you in a letter that we sent to you. If I recall
correctly, it was AMG TRP C. But I could be wrong.
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Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

That's reflected in the letter to the House Ethics Committee, which I gave you
earlier.

Okay. The new letter that we received. Why was AMG TR PC associated with
Florida Save Our Shores?

Because the entity required either an officer or director, as the case may be, and
that was a convenient way to address that issue.

What is Small Friends?

The same. The same. My answers, with respect to Small Friends, would be the
same as my answers to, respect, to Save Our Shores.

What assets does Small Friends hold?
None.
The same, as far your position, with the entity as you described to us?

Right, as I just described that I had no position with entity. There is an individual
document in which I apparently signed on behalf of the AMG TR PC, and not in
my personal capacity.

Okay. I want to provide you, this is the 2013 statement, dated August 20th, 2014,
and if you could look at pages 2 and 3.

Okay. I see now.

Okay. So we see that you have an interest here in CVR Refining stock, also
indicated Natural Resource and Northern Tier?

Well they're listed as assets, I'm not sure that's the same as having an interest in
them, but go ahead I'll listen to the question.

Okay. What are these assets?

They're publicly traded interests. If [ may use that term. That correspond to
stocks. But in the case of these the companies, even though they're publicly
traded on the stock market, they are actually limited partnerships. They're large
scale limited partnerships that have, in each case, probably thousands of
shareholders.

However, it is not literally true to refer to them in the same category as the other
assets that are listed here on these pages. Like Aberdeen, Apogee, China
Petroleum, etc., because those are actually small ownership interests in
companies/corporations. In the case of CVR Refining, Natural Resources, and
Northern Tier, these are small ownership interests in partnerships, rather than
corporations. As a result of that, the entities involved here do not pay out
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Helen Eisner:

Rep. Grayson:
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Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

dividends in the normal manner because dividends are paid out by corporations,
instead they pay out partnership distributions.

In order to make sure this form was comprehensive, and not in any sense
misleading, I deleted the reference to dividends, in each of these the cases, and
instead wrote in the notes: other type of income, partnership distribution, or
specifically the “DIST.” When it says: other type of income, the form itself says
specify e.g. partnership income or farm income, in this case technically, it was
partnership income. So I so indicated on the form.

So the notation in this other type of income, I see the top part looks like
partnership?

Excuse me. Technically, it was a partnership distribution not partnership income.
Other than that I stand by what I said.

That's exactly. I just wanted to make sure I understood that the second notation
there, under partnership is D-I-S-T. Is that?

Right. The legally correct term for what actually happened, is when Northern
Resources, sorry, when Natural Resources, Northern Tier, and CVR Refining
sent me money that was deposited in my brokerage account, that money

technically was a partnership distribution in each case, rather than being a
dividend.

Okay. Looking at CVR first. What agreements, if any, did you have with CVR
related to that partnership distribution?

None.

What agreements did you have Natural Resources related to the partnership
distribution?

None.

Same question for Northern Tier. What agreements, if any, did you have related
to the partnership distribution?

None.
Okay.

Like everyone else who buys these stocks, actually limited partnership interests, |
simply have the rights that came with that and nothing else.

On July 9th of this year you appeared in an interview with the Huffington Post. It
was posted, it was titled "Representative Alan Grayson Announces Senate Bid."
How did you first hear about that interview?
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Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:
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Rep. Grayson:
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Rep. Grayson:
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Rep. Grayson:
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Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

If I recall correctly, a staffer mentioned to me that the Huffington Post wanted to
do the interview.

Which staffer?
Ken.

Is that Representative Grayson’s Communications Director (“Communications
Director”)?

Yes.
Okay. Who was present with you during the interview?
I don't remember.

Okay. Some people have told us that Kevin Frank was present. Was Kevin Frank
present during the interview?

I don't remember that. I tend to think that was not true, but I can't be certain.
Why do you think that was not true?

Because he doesn't live in D.C.

How often is Kevin in D.C.?

I would guess maybe ... Well [ can't answer that. You'd have to ... I don't know.
The answer is "I don't know how often he ..." I don't supervise him on a daily

basis. He may sneak in here from time to time and [ wouldn't be aware of it. So, |
really can't answer that question.

Have you ever seen Kevin in your congressional office?

It's possible. I can't remember, as I sit here, whether that's happened or not, but it
is possible that he's been in the Congressional office.

This interview was filmed via webcam?

Yes.

What webcam was used to film the interview?
The webcam on my campaign computer.
Okay. Why was the campaign computer used?

It seemed like a, well, it seemed appropriate to do it that way. I'm not sure we had
other options. I don't know what other computers might have been available that
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have webcams in them. It happens that the computer that's owned by the
campaign has a webcam in it.

Paul Solis: You said, "It seemed appropriate to use that computer.” What do you mean by
that?
Rep. Grayson: As I said, the computer I've known ... That's the computer that's largely for my

own use. I'm the one that uses that computer. Okay? Nobody else gets on the
computer. I know the computer's capabilities. | knew it had a webcam in it. We
probably have used that comp ... I have to go back and check, but we've probably
have used that computer on other occasions for other interviews. Using the
webcam. So, we simply did it again.

Helen Eisner: I'm going to give you a copy of THAGO0034.
Rep. Grayson: Thank you.
Helen Eisner: As you can see, this stack is getting very low.

This is an email chain including you, Representative Grayson, Communications
Director, Doug Dodson, Kevin Frank, Julie Tagen. Towards the top, the second
email down, from Communications Director, it says, "I should have questioned it
as well." You say in response, "Me too." What did you mean when you said, "Me
t0o."

Rep. Grayson: I was trying to console him. He's sometimes an emotional person and somewhat
fragile. I felt I needed to give him some kind of reassurance or he might have
been utterly stricken by the sense that he might have done something wrong. So,
I was providing emotional support to him.

Paul Solis: Is that Communications Director or Doug?

Rep. Grayson: Ken.

Helen Eisner: Did you feel that he had done something wrong?

Rep. Grayson: I'understood what the ... I mean, bear in mind the subject line here is "Subject

Line: Re, Ethics Questions Surround Senate Candidate, Alan Grayson.” And it
was from a Fox News reporter. A liberal Democrat, so you can imagine how |
feel about that. I understood that there was a controversy. I didn't really
understand the nuances of it and I realized they were referring to something or
other regarding the ethics rules. The Fox report, obviously, had some kind of
basis, based upon something, but in this particular case, I saw that Ken was
demoralized. As somebody who is responsible in the office for making sure
people can function and work properly, I felt I needed to toss him a lifesaver.

Paul Solis: Is that the sole reason you responded the way you did?

15-6530_0143



Rep. Grayson: Pretty much. I mean, I certainly did not agree that is was my fault, in any sense.
I'm not responsible for making these kinds of judgments. That's not my job. I
think that it's conceivable that I could have questioned it. I'll agree with you that
that could have happened. It was an extremely busy day, if [ recall correctly. Lots
of votes. Frankly, it's the staff's job to make those kinds of decisions. I only
decided if I'm going to do the interview or not. Not the logistics of the interview.
That's up to them to arrange. I don't get into those kinds of questions.

Essentially, I was trying to provide him moral support and be a humane

supervisor.
Helen Eisner: This is THAG0063 through 64.
Rep. Grayson: I took this previous document as saying he wished it hadn't happened and I

certainly agree with that sentiment. I wished it hadn't happened the way it did.
That's what [ was trying to convey. Go ahead. Let's go on to the next one.

Helen Eisner: This is, like I said, 63 through 64. There's a discussion of use of the campaign
computer. This is the first email at the top from you, Representative Grayson, to
Julie Tagen, Communications Director, and David Bagby. You say, "I don't think
there is any rule that says that you can't bring a campaign computer into an
office. I have Wi-Fi on my phone, so I don't need to use the Capitol Wi-Fi.

Rep. Grayson: Yes, that's correct.

Helen Eisner: What did you mean by, "I don't think there is any rule that says you can't bring a
campaign computer?"

Rep. Grayson: What I mean is I carry around that computer with me all the time. It's in my
carry-on bag when I'm flying. I carry it with me to home. I carry it with me to our
Orlando office. I carry it with me to our DC office. I carry it with me to many
meetings that I attend, both within the Capitol and outside the Capitol. I have that
with me when I stay at a hotel room at night. That computer is more of a personal
companion than any person I know.

As I'said, I'm not aware of any rule that would prevent me from carrying that
campaign computer into my office. I do it all the time and as I've further
indicated here, I don't rely upon any, how should I put this, Capitol area internet
connections when [ use my phone. My phone, which is a personal phone, has Wi-
Fi built into it and just yesterday, I did exactly that when I was on an airplane. I
turned on the Wi-Fi on the phone, I turned on the campaign computer, I
connected to the internet, I got some work done while we were on the runway.
I'm not aware of anything that would prevent me from carrying my computer into
the office and that's what it says and that's what I meant.

Helen Eisner: What's your awareness of rules that would impact your use of a campaign
computer in the office?

Rep. Grayson: Well I know, for instance, that you're not supposed to solicit campaign funds in
the office. I'm aware of that rule. I guess one would have to be more specific
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about what scenarios we're talking about in order to judge whether I have an
understanding about that circumstance or not. This addresses the fact that I
frequently carry my campaign computer into my office. If there are other
scenarios that you want me to explain or tell you what my understanding is, I'll
be happy to do that.

I think I was addressing use. The use of the computer.

Can you give me an example?

You use a campaign computer in any way. The campaign computer isn't just in
your briefcase. It's powered on and you use the campaign computer for any
purpose.

It would depend upon the circumstances. [ would need to know more specifically
about what you're describing. I would not use my campaign computer in my

office for solicitation of funds.

Okay. What conversations did you have with the Committee on Ethics about the
use of your campaign computer in your office?

You mean, before this incident?
Let's say before this incident.
None.

Okay, and since the incident.

I don't know. That would be ... I mean, if you're referring to the collective
endeavor, my lawyer, the staff, our chief of staff ...

I think I was referring to with the Committee on Ethics. Conversations or
communications you've had with the Committee.

I'understand, but I ... There may be other people that have had some
conversations and I wouldn't want those conversations to be attributed to me. I
have not had any direct, personal contact with the Committee on Ethics regarding
this matter, except we indicated afterward that we understood the issue that had
been raised and we'd try to avoid it in the future. I do remember that, but I don't
think that was directed to the Committee on Ethics. That was just a general
statement we made to Fox News and other people inquiring.

Let's talk about that statement. THAG 0056.
Yep.

This is the last piece of paper.
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Helen Eisner: It is. Let's see. At the top ... There's a statement, you can see, at 1:39. It's
provided by Communications Director. At 1:47, there's a response that you
provide with a slightly edited statement. The last sentence in the statement that
you've edited is, "The Congressman will not do anymore interviews in his
government office regarding his campaign for the U.S. Senate."

Whose idea was that statement?

Rep. Grayson: Ken's.
Helen Eisner: Okay. When he brought this statement to your attention, what was your reaction?
Rep. Grayson: I often have to edit Ken's work for grammar and punctuation and other similar

matters. That was the purpose of my reviewing the statement.

Helen Eisner: I think that one sentence, there's one change. You changed "about" to
"regarding." For this sentence in particular, the statement, "The congressman will
not do anymore interviews in his government office regarding his campaign for
the U.S. Senate.” What impact did that statement have on your congressional
office?

Rep. Grayson: What has happened since then is that when we receive an inquiry, when Ken
receives an inquiry, from the media, we try to ascertain whether the purpose of
the inquiry is primarily official-related or it's campaign-related. If it's campaign-
related, then Ken hands off the inquiry to a campaign staffer. That is something
that Ken probably might have been aware of beforehand, but it wasn't part of his
common practice in dealing with his employment.

I don't know what would have happened if he had done that with regard to the
Huffington Post. Maybe events would have been handled differently. I don't
know, but he's been sensitized to the issue in that regard and part of the change in
the office is the fact that he essentially screens the call now to determine whether
they're primarily office-related or whether they're primarily campaign-related and
deals with them accordingly.

Paul Solis: If they are handed off to a campaign staffer and they're primarily about the
campaign for the Senate, would they ever be conducted in your congressional
office?

Rep. Grayson: If we know about them, they wouldn't be. It's often the case that the reporters

wander off into different and unexpected directions. Ken tries to illicit the
contents of the interview before they occur. We do our best in trying to pin down
the reporters as well as we can. As you can well imagine, reporters don't like that.
They always want to spring questions on you, often like investigators. Not that
there's anything wrong with that.

Sometimes it's inevitable that we might be taken by surprise, but the effort is
made. Ken in particular, having been somewhat emotional about this experience,
is very much sensitized to the responsibility that he has under the new regime.
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Paul Solis:

Paul Solis:

Rep. Grayson:

Paul Solis:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

I did have a question about this email.

The top portion sort of reflects your response to Communications Director’s
statement and is your edits, right?

As I said, I tend to edit his work primarily for stylistic purposes rather than
substantive purposes. I would have to take a look at this and see exactly what |
did. At this point, given the fact that we're talking about changes in wording and
it's now more than two months later, I'm not sure I can capture what it was that I
may have had in mind with regard to any particular change, but it is what it is.

The most substantive part I can understand that's different is, after the first
sentence, the difference between Communciations Director’s suggestion and then
your response is, in your response, you add, "There was no alternative."

That was my feeling, that the interview simply would not have happened given
the schedule that day, unless we were able to do it at that time, in the way that we
did. I'm not sure that people all over the country would have been staring at a
blank screen. Maybe they would have slotted something else in, in lieu of that
interview, but we had committed to do interview. It was an extremely busy day. I
did feel that that was correct, that there was no alternative if we were going to do
the interview at all. There was just no other way to practically accomplish that.
That was definitely how I felt.

On that same day, July 9th?

I wrote this on July 10th.

Oh, I'm sorry. I'm actually not talking about this e-mail now. The same day that
the interview was conducted, July 9th of this year ...

Yes.
... what other interviews did you participate in from your congressional office?

I don't remember any. I know that we went to studio and conducted some
interviews there that day, but I don't remember any others in the office.

I think, looking at the news from that day, there's a quote from you in the New
York Times, you picked up the phone and you said, "Hi, this is Senator-elect
Grayson."

Mm-hmm (affirmative).
Do you know where you picked up the phone?
No.

Was it in the studio?
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Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Possibly. I did a whole bunch of interviews that day, and that was ... When the
New York Times called, you generally take the call.

Sure. Why did you do a whole bunch of interviews that day?

Because that was the day that we were announcing the campaign. Also,
unfortunately, the day that we had many, many votes on the floor of the House.

On September 25th of this year, you did a phone interview with Nicole Sandler
on The Nicole Sandler Show.

Yes.
How did you first hear about that interview?

Ken told me that Nicole wanted to talk about my *“Shut Down the Shutdowns
Act.” That's the bill that I've introduced that would end government shutdowns
by substituting the whole funding for zero funding.

Okay, and this was Communications Director who told you? When did he tell
you?

Before the interview.

How soon before the interview?

Several hours, maybe less than that, maybe just a couple of hours.
Was Communications Director present for that interview?

I don't remember. I doubt it. I don't remember.

Were there any other staffers present for the interview?

Not that I can recall.

How would he have told you? Was it in person?

He would have told me in person. His office is right around the corner.
Where was that interview conducted?

I think it was conducted in my office, but I can't swear at this point. I don't
remember that specifically, but my guess is that it was conducted in the office. It
was definitely conducted somewhere in the Capitol complex.

What was used to do the phone interview? Was it a phone or computer?

It was my phone, if I recall correctly.
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Helen Eisner: "My phone" is your ...?

Rep. Grayson: Cellphone.

Helen Eisner: Is that your personal cellphone?

Rep. Grayson: Yes.

Helen Eisner: Is it a campaign cellphone?

Rep. Grayson: No.

Paul Solis: I just wanted to quickly ask very, very narrow questions about Office Manager

and your mentioning earlier that she spends part of her time during her workweek
working for the fund, the Grayson Fund?

Rep. Grayson: Yeah, but before we leave the subject, I just want to mention one other thing. If I
recall correctly, just to give you the full flavor of this, there were actually several
conversations between Nicole and Ken. Nicole initially mentioned that she
wanted to talk about the “Shut Down The Shutdowns Act”, and then I found out
from Ken just before we started that she also wanted to talk about whether
Boehner would be able to remain speaker and also about the Pope's visit.

I do remember specifically that no one ever told us that she wanted to talk about
the campaign. I understand now at this point, and I've been informed by counsel,
that there is some record of us discussing the campaign during the course of that
conversation. I want to make it clear that neither Ken nor I had any reason to
think that that was going to be the case. Ken had in fact, as far as I can tell, based
on what he told me, followed the instructions that he had been given, to ask about
the content of the information that would be discussed during the call.

In other words, he did follow the procedures that were in place, and Nicole had
other ideas about what that rather lengthy interview would turn out to be. That
happens from time to time. Ken is again mortified by the way that this interview
experience has been used as sort of an attack against us in the media and by my
opponent, my political opponent. But in this case, I think Ken did all he could
reasonably be expected to do, and I've told him that.

When you ask somebody what's the interview going to be about and you're told
on two different occasions, at least two different occasions three different things,
and every one of those three things turns out to be an official item rather than
campaign item, I can't blame you for that.

Helen Eisner: What's your relationship with Nicole Sandler?
Rep. Grayson: I do interviews with her from time to time.
Helen Eisner: Have you met her in person?
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Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Paul Solis:

Rep. Grayson:

Paul Solis:

Rep. Grayson:

Paul Solis:

Rep. Grayson:

Paul Solis:

Yes, I have, once.
Where was that?

It was in Rhode Island, when she was attending Netroots Nation, which I believe
was in Providence that year. This was several years ago.

Has she ever contributed to your campaign?

Not that I know of. We have 100,000-plus contributors. She may have and I just
don't know about it.

Is she a campaign supporter?

No, not particularly. She's a news media personality. She's a liberal. I think she'd
rather see me elected than Marco Rubio, but that's the extent of it. I have the
same relationship with her as I have with many people who are news media

reporters. I could say the same thing about Rachel Maddow.

Did you know if she was a political supporter before you conducted the
interview?

I wouldn't say that she's a political supporter. She's a liberal and she has a news
show. That's the extent of it. | mean again, you can say the same thing about Ed
Schultz or 20 other people who have news shows here on TV or on the radio who

have a liberal slant. There's no reason to single her out in any way. Again, to
reiterate ...

Just a couple of minutes.

That's fine. But anyway, I hope to have explained to you what the situation was.
Ken did what he was supposed to do. If the interview ended up being something
that she was asked to disclose but didn't disclose ahead of time, that is not Ken's
fault.

Just real quickly go back to the work that Office Manager does for the fund.
Yes.

Could you briefly just talk about that?

She essentially administers the fund. She's the manager of the fund.

How many hours a week does she spend doing that?

Well, it's one day a week, so I guess that would be approximately eight.

And the rest of the time during the regular workweek, she's at the congressional
office?
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Rep. Grayson:

Paul Solis:

Rep. Grayson:

Paul Solis:

Rep. Grayson:

Paul Solis:

Rep. Grayson:

Paul Solis:

Rep. Grayson:

Paul Solis:

Rep. Grayson:

Paul Solis:

Rep. Grayson:

Paul Solis:

Rep. Grayson:

Paul Solis:

Rep. Grayson:

Paul Solis:

Rep. Grayson:

That's correct.
Is she a full-time employee of the congressional office?
No, she's an employee for four days a week.

In the House, there's either full-time or part-time employees designated. Do you
know what her designation is?

No, I don't.
Does she keep track of her hours?
What do you mean by that?

Does she account for the time that she spends outside of the office or the time
that she spends potentially working on official matters while she's at home?

I've never actually seen her do that. I have never ... The answer is no, we don't
have her keep track of her time the way a lawyer would or an accountant would.
Her time is not billable, but I don't remember her ever working on official
matters when she's out of the office. I don't remember her working on unofficial
matters when she's in the office.

And so she works on the fund matters at home?

Correct.

Does she use personal effects for that, her personal computer, personal cellphone
for those efforts?

No, she has equipment that's been provided to her by me through non-official,
non-campaign resources, initial fund or otherwise.

Does she also have official duties while she's at home on her day working for the
fund? Does she field e-mails or calls related to her official duties?

Not that I know of.
Have you ever called her while she's at home on her day away from the office?

Of course. I mean we talk about her unofficial duties on days when she is away
from the office, so the answer is yes.

Have you ever talked about official matters related to her congressional
employment when she's at home?

No, I don't think so, but the correct answer would be not that I recall. Talking
about a long-term relationship, I can't account for every single conversation.
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Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

One final last category, | promise. What communications have you had with
Victor Kubli about the OCE's review?

I talked to Victor about your information request.

How was that initiated?

I think I called Victor, although Victor may have called me.
What was that conversation, about our information request?

Victor explained to me that you asked me for information that he considered
attorney-client privileged. He asked me for my advice. My advice with him was
not to waive privilege, and that's what happened.

Why did you contact him?
As I said, I'm not sure whether I contacted him or he contacted me.

The conversation was about information that he considered to be attorney-client
privileged?

We both did. We both ... I mean once he explained to me what you were asking
for, we both considered it to be attorney-client privileged. We agreed on that.

Did you ask him to have any particular communications with us regarding the
request for information?

I don't know what you mean by that.

Did you ask him to go back to the OCE and provide them with any type of
response to his request for information?

Still not clear what you mean.

Did you make any requests of Mr. Kubli in this conversation?

No. As I indicated just now, we both agreed that the information you were
seeking was attorney-client privileged, and we both agreed that it would be
illegal for him to comply with the request.

What was the information we were seeking that was attorney-client privileged?
Information regarding cases that he had worked on.

And where was that information stored?

He told me that there was an inoperable computer that he had it stored on.
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Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Paul Solis:

Rep. Grayson:

Helen Eisner:

Rep. Grayson:

Paul Solis:

Rep. Grayson:

What information was contained on that computer?
Attorney-client privileged information.
Since that phone conversation, have you spoken with Mr. Kubli?

I may have had more than one conversation with him, but it may have been only
one.

Did those conversations relate to the OCE's review?

I stand by my answer. There may have been only one, but I don't recall
specifically at this point. I will add to-

So you don't recall specifically if there were any additional conversations beyond
the one that we have discussed?

No, and I'll add that Victor, according to my best recollection, never had any
billing information of any kind for Grayson Law Center or for Grayson & Kubli
PC. That was entirely outside of his domain. He would have nothing that would
be relevant determining the kinds of information you tried to solicit from me
earlier today. However, he definitely did have attorney-client privileged
information in his possession, and it would be, in my opinion, terribly wrong for
him to give that to anyone other than the client or me, since I work on big cases
with him together.

Did he at all, in any of those conversations you might have had or even just
spoke on, did he ever expressed his intention to cooperate with our review and
provide that information to us?

No.

I think that's it.

Okay, wonderful.

Thank you for your time.

Okay. You're welcome.
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CONFIDENTIAL

Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110th Congress as Amended

ERRATA SHEET — REPRESENTATIVE GRAYSON TRANSCRIPT

Correction:

eason

"I know vyoure familiar with Financial
Disclosure forms that you're required to file as a
member of congress. Who prepares vour
financial disclosure statements?” - Congress
should be capitalized; also capitalization of
"financial disclosure" is inconsistent, should be
lower case

I"typo, grammar

(W]

24-27

"Then in addition to that records of investment
activities during the period in question." there
should be a comma after "then in addition to
that"

typo, grammar

10-11

Okay, and when you say, "In the situations
where you would look at bank accounts, bank
statements,” how do you access those?; remove
internal guotations around "In the situations . . .
bank statements”

there should be no quotes
around this language as
Ms. Eisner was
paraphrasing what Rep.
Grayson said — she 1s not
guoting word for word
what he said

14

there are two periods at the end of this sentence,
delete one of these periods

typo, grammar

16

"She works one-day a week for the fund."; delete
the hyphen after the word "one"

typo, grammar

17-18

"If these are personal tax statements, your annual
filings, you're annual return, Carla maintains
those as well?" change you're to your

typo, grammar

"Mm-himm (affirmative). Yes they do."; delete
"(affirmative)."

the word "(affirmative}"
was never uttered by the
witness and the transcript
must speak for itself.

"Through Carla [ guess 1 have access to
brokerage records." -- add a comma afier Carla

typo, grammar

"Whenever something comes up that seems to
require some attention or some kind of check.
That's when I look back, otherwise I don't."
Change to "Whenever something comes up that
seems to require some attention or some kind of
check. That's when I look back. Otherwise, 1
don't."

typo, grammar

6-11

"From time to time ... I'm not sure that the

typo, grammar
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Correction:

Committee on Ethics is the one who does this.

From time to time we've received suggestions
that there might of been inadvertent omissions
from either the PTR's or the annual reports. We
often find that that's a misunderstanding, that
they were actually correct as filed. On rare
occasions we have found that there have been
inadverient omisstons, and we promptly correct
them.” (1) place a comma after "from time to
time" m line 7; (2) change "might of been" to
"might have been"; (3) change PTR's to PTRs

"All right again, I'm not sure it's the Committee
on Ethics with whom we communicate, but the
answer to your question is we write a letter.”
Change to "Alright -- again, I'm not sure it's the
Committee on  Ethics with whom we
commuricate. But the answer to your question
is write a letter."

typo, grammar

29

"Over the course of nine years it has happened.”;
add a comma after the word "years™

typo, grammar

10-14

"Grayson and Kubli was the successor to
Grayson and Associates in the terms of a name
change. It was also either the successor or
predecessor to Grayson, Kubli, and Hoffman as
result to the name change. It was a legal entity
created to reflect my practice in law with other
people who I chose to practice law with from
roughly the early 90's to my elections to
Congress." (1) change to "Grayson, Kubli, and
Hoffman as a result"; (2) change "90's" 1o " '90s"
(3} change "elections” to election;

typo, grammar

7,
passim

25-27,
passim

Change "We did government contracts work, we
did some patent work, we did whistle blower
work, we did general litigation, civil litigation.
Those were the largest categories. There were
some other smaller categories as well." replace
commas with perieds so this is not a run-on
sentence " to "We did government contracts
work. We did some patent work. We did
whistle-blower work. We did general litigation,
civil Iitigation. Those were the largest
categories. There were some other smaller
categories as well."

typo, grammar

9-10

"I don't remember which of the two legal entities
under which 1 practice law became AMG TR PC
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. Correction

buil I'mn guess that it was the later of the two."
(1) add a comma after PC; (2} change later to
latter

15,

passint

change "Grayson and Kubli PC" to "Grayson &
Kubli, P.C."

typo, spelling

18-20

"I'm going to have to rely on you for that one.
Like I said, I think that it is a successor by name
change to one of the two legal entities that under
which I practiced law since the early 90's, but |
can't be sure which."; change "90's" to." '90s"

typo, grammar

21

"When you say 'One of the two,™ change One to
lower case

typo

Change "In some cases, yes in some cases no,
we had some contingent fee cases and we had
some pro bono cases.” to "In some cases, yes in
some cases no. We had some contingent fee
cases, and we had some pro bono cases.”

typo, grammar

12

add a period at the end of this sentence

typo, grammar

15-16

"Yeah... Yes from time to time he would
supervise junior attorneys working at the firm"
Change to "Yeah. Yes, from time to time, he
would supervise junior attorneys working at the
firm"

typo, grammar

change to a question mark at the end of this
sentence instead of a period

this sentence is a question
about whether Victor
Kubli made any
administrative  decisions
related to Grayson &
Kubl, P.C.

10

"1 decided on their billing rates, but they simply
recorded their time on a regular basis. Their
time records came to me and T issued bills for
those clients who received monthly bills. And
when we had a fee application I would prepare a
fee application." add a comma after "records
came to me" and after "when we had a fee
application”

typo, grammar

10

18

Change "It's what | said. I'm not sure what
exactly know what you mean by that." to "It's
what [ said. I'm not sure what exactly ... know
what you mean by that."

typo, grammar

10

23-25

"Well, it's not the same, because in the case of
financial disclosure there's a regular periodic
requirement. There's no regular periodic
requirement that corresponds to that when we

typo, grammar
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Correction

‘Reason

talk about law firm bﬂhngs" (1) add a period at
the end of the sentence; (2) add a comma
between regular and periodic in both places.

|§

7-9

Change "I don't think we did that. I mean, if
you're saying did I want to see a profit and loss
statement? Or if I wanted to see a balance sheet.
What would I do? 1 don’t recall ever doing that
for the law firm." to "I don't think we did that. 1
mean, if you're saying did 1 want to see a profit
and loss statement? Or if [ wanted to see a
balance sheet? What would I do? I don’t recall
ever doing that for the law firm."

typo, grammar

11

19-22

"1 think it's safe to say that the firm was inactive
in 2009, so I think whatever financial activity of
any kind there was, was minimal and probably

involved an effort to shut the firm down. But the

firm was not ... If you are referring 1o the entity
of Grayson and Kubli was not active in 2009."
Change to "But the firmn was not — if you are
referring to the entity of Grayson & Kubli — was
not active in 2009."

typo, grammar

12

7-9

"Well it's under the heading of "asset and/or
income source" G+K refers to Grayson and
Kubli. Stock refers to my ownership of Grayson
and Kubli and book refers to book value.," (1):
add a period after source; (2} add quotes around
the words "G+K," "stock," and "book;” (3) add a
comma after "ownership of Grayson and Kubli"

typo. grammar

12

10-12

"Okay. So what I'm going to do is also show you
is 'T.H.A.G. 0922 The document that you
provided to our office. And this is a document
for 'AM.G.T.RP.C." ; (1) take out internal
quotes within this statement; (2) remove periods
and use consistent spelling for Bates numbering;
and (3) change "AM.G.T.R.P.C." 10 "AMG TR
PC"

typo, grammar

22-24

"To do that, I would have to actually see the tax
return that [ was associated with this. This is a
K-1 Form 1120s. You would have to show me
the Form 1040 for the same year in order for me
to be able to do that." delete 1 in first sentence,
and change "1120s" to "11208",

typo, grammar

13

"I don't know. You would have to give the 1040
, 50 that T can look and schedule E and other

typo
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| parts of the form in order for me to judge that

properly.” delete space after 1040

14

Change "Grayson Law Center is a legal entity
within which I practice law. Between the times
that 1 was in Congress and when I was out of
office." to "Grayson Law Center is a legal entity
within which 1 practice law -- between the times
that I was in Congress and when [ was out of
office.”

typo, grammar

15,
passim

20,
pussin

change "reelect" {0 "re-elect”

spelling

15

24-26

"Because the entity needed to continue in
existence in case money that was owed to us was
ever paid to it and I considered it to be
inappropriate to have a law firm with my name
In 1t after the election.” add a comma after "ever
paid to it"

typo, grammar

16

"Becanse the law firm was providing
professional services that involved potentially
fiductary duty and [ had provided such services
myself and the law firm had clients who were
familiar ... had clients who were familiar with
the name Grayson because that was my name
when I was running the firm." add comma
before and after potentially; add a comma after
fiduciary duty

typo, grammar

16,
passim

6,
passim

change "GL CTR PC" to "GL CTR., P.C."

spelling

17

"From time-to-time, consulting." remove
hyphens

typo, grammar

17

change "90's" to " '90s"

typo, grammar

18

Change "I don’t think that's correct. It might've
filed doing business as filing in Virginia, if that's
possible. That's legally recommended if vou're
doing business in a state, you generally want to
file as doing business in that state, but if you're
talking about a separate legal entity, I'm not
aware of that at all." to "I don’t think that's
correct. 1t might've filed a "doing business as"
filing in Virginia, if that's possible. That's
legally recommended if you're doing business in
a state. You generally want to file as doing
business in that state. But if you're talking about
a separate legal entity, I'm not aware of that at
all."

typo, grammar
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Change "The ans

some of the work that was done for Grayson
Consulting was done in Virginia. 1 surmise that
it's possible that a DBA, meaning "doing
business as" form was filed in Virginia for
Grayson Consulting. That's not at ail the same
as saying that it was a separate legal entity." to
"The answer is yes. From time to time, some of
the work that was done for Grayson Consulting
was done in Virginia. 1 surmise that it's possible
that a DBA, meaning "doing business as" form,
was filed in Virginia for Grayson Consulting.
That's not at all the same as saying that it was a
separate legal entity."

18

13

"You'd have to show it to me and 1'd have to see
if my signature's logged.” add comma after
"show it 1o me"

typo, grammar

18

16

Change ™I was a partial owner, so were my
children." to "I was a partial owner. So were my
children."

typo, grammar

18

Change "That 1s really speculative, I'm trying to
belp you here but if a form had been filed-" to
"That 1s really speculative. I'm trying to help
you here but if a form had been filed-"

typo, grammar

18

26-28

"My only recollection, for what it's worth at this
point many years later is that Grayson
Consulting was probably incorporated in
Florida. You're talking about probably more
than a decade ago. probably well more than a
decade ago." add a comma after "many years
later”

typo, grammar

19

19

capitalize "Congress”

typo, grammar

19

20-23

Change "Clients who had active cases, generally,
but not necessarily always, became clients of
Kubli and Associates, the firm that you're
referring to Grayson and Kubli, did not keep any
active clients after [ was elected. It was still
owed money, but it didn't have active clients.”
break up to avoid run ons change to "the firm
that you're referring to as Grayson and Kubli” to
"Clients who had active cases, generally, but not
necessarily always, became clients of Kubli &
Associates, the fum that you're referring to as
Grayson & Kubli, did not keep any active clients
after | was elected. It was still owed money, but

typo, grammar
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Correction .

it didn't have active clients.”

"I'm sure there were substantial amounts of
money ... if we stopped the practice on day one
there would be very likely companies and
entities owing us money on day 366, a year later,
For all { know, and I don't know one way or the
other at this point, there may be still entities and
companies, persons and entities that owe us
money. But that money would be billed and
come in after the client relationship had been
terminated.” add commas around "very likely"

typo, grammar

21

Change "Well, when I entered Congress they'd
already been handed over to Kubli and
associates, so let's be clear about that." to "Well,
when I entered Congress they'd already been
handed over to Kubli & Associates, so let's be
clear about that.”

typo, grammar

21

28

"VK 0003" but in line 30 there is no space
between Bates number, instead "VK0013" -
make Bates number spelling consistent

typo. gramimar

23

1-5

"No. I don't know whether this agreement was
one of those documents or not. There were
thousands upon thousands of pages of personal
records, and business records, and financial
records, that were taken from my house and
never returned despite the fact that we issued
subpoena's and document request, and actually
had orders to compel. None of those documents
have ever been returned to me." change
subpoena's to subpoenas and document request
to document requests

typo, grammar

23

"This responsive to your request, and otherwise
withhold ... Obviously we're not going to
produce to you attorney/client privilege
information. We're not going to produce to you
work product. We're not going to produce to
you things that we've identified we're not
producing to you, but with regard to this
particular document I've explained it as best I
can."; change attorney/client to attorney-client,
change "This responsive" to "This is responsive”

typo, grammar

23

29

change "record-keeping" to "recordkeeping”

spelling

24

"Rep. Grayson: All right." change to "Alright.”

typo, grammar

24-

20-22

"Helen Eisner: It reads: as compensation for the
assets for which the buyer and seller agree on a
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- Correctioj

Reason

Value, buyer shall

pay the seller $2 million in
principal payments over 48 months."; cannot
confirm or deny this language is correct since we
were not provided this document and Ms. Eisner
1s reading directly from the document; we
reserve the right to object to this language.

25

25-26

"Helen Eisner: Buyer assumes as a liability all
debt that the seller owes to Grayson as a buy-out
date the 'Grayson debt." Can you describe to us
what the Grayson debt is?"; cannot confirm or
deny this language is correct since we were not
provided this document and Ms. Eisner is
reading directly from the document; we reserve
the right to object to this language.

28

"It's described by the word indefinite."; add
quotations around the word "indefinite"

MS. Eisner is quoting
from the  document,
therefore the word
"indefinite” should be in
quotes.

28

7-9

"Helen Eisner: As part of the compensation
received by the seller under this agreement, the
buyer shall continue the litigation of such cases
without charge to the seller unless the seller
consents to dismissal.”; cannot confirm or deny
this language is correct since we were not
provided this document and Ms. FEisner is
reading directly from the document; we reserve
the right fo object to this language.

28

18-19

"As I said, it referred to none. It never came up.
It's a classic example of what might be called the
fine print." add quotations around the words
"the fine print."

Rep. Grayson i3 using this
language as an idiom or
saying and not literally so
it should be in quotes

29

11-13

"Helen Eisner: Paragraph 12. It says because the
seller and buyer are unable to agree on the value
of certain contingent fee cases, e.g. the Kargo
cases, the IDT cases, the escheat case, and the
Derivium cases.”; cannot confirm or deny this
langunage 1s correct since we were not provided
this document and Ms. Eisner is reading directly
from the document; we reserve the right to
object to this language.

29

16-18

"What do you mean by what were they? They
were cases that Grayson and Kubli had been
working on and the intention was for Kubli &
associates to continue work on those cases after I

typo, grammar;  also
QGrayson is  guoting
language from Ms. Eisner
so that language should
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Page

 Correction

- Reasor

took office. That's what that refers to." .put

"what were they" in quotes; Change "Grayson
and Kubli" to "Grayson & Kubli"; change
"Kubli & associates” to "Kubli & Associates

be in quotes

29

26

"No, I was not involved in it company.” Change
"it company" to "that company."

typo, grammar

3i

1-4

"Those were a series of cases brought on a
theory that calling cards, when they expired
were subject to recovery by the state and that the
defendants in those cases had erred. Defense is
not the right word to use, the respondents in
those cases had erred in not giving the staie the
value of the unused calling cards." Change
"Defense” 10 "Defendants”

incorrect word

31

18-23

"That's a case regarding the defendant Derivium
and many, many related parties involving the
fact that I gave stock to Derivium and related
entities and the stock was never returned to me.
When | say I gave stock, I pled stock as
collateral for loans. Give is not the right word to
use technically, but I pledged stock as collateral
for loans. At the termination of the loan, the
stock was never returned to me." change "pled”
to "pledged"”

incorrect word

31

26

add a period at the end of this sentence

grammar

32,33

27-28,
I-3

Change "The ones that we discussed before. |
described generally in the context originally of
Grayson and Associates and Grayson and Kubli.
What kind of work that was, I indicated to you
that Grayson Law Center did the same kind of
work. Alisa was a part of that effort." to "The
ongs that we discussed before, I described
generally in the context originally of Grayson &
Associates and Grayson & Kubli. What kind of
work that was, I indicated to you that Grayson
Law Center did the same kind of work. Alisa
was a part of that effort.”

typo, grammar

33

3-6

"Towards the beginning of this sentence, when
it's listing these cases that we've discussed,
Kargo, IDT, Escheat, Derivium, it says 'e.g.’";
cannot confirm or deny this language is correct
since we were not provided this document and
Ms. Eisner is reading directly from the
document; we reserve the right to object to this
language.
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10-12

"The four that are specifically listed here, at the
beginning of the sentence it says, 'The buyer and
seller are unable to agree on the value of certain
contingent fee case, e.g."™; cannot confirm or
deny this language is correct since we were not
provided this document and Ms. Eisner is
reading directly from the document; we reserve

the right to object to this language.

33

23-25

"Okay. This statement it says, a little further
down, 'Such fees shall be deemed eamed in fuil
as of the date of the contingent fee agreement
was made.! Why was that sentence included?" ;
cannot confirm or deny this language is correct
since we were not provided this document and
Ms. Eisner is reading directly from the
document; we reserve the right to object to this
language.

34,
passing

3!

change "GL CTR PC" to "GL CTR., P.C."

spelling

36

16-22

"There were ... The agreements by their nature
don't self-terminate, so its implicit in the
agreement that the agreement remains in effect
indefinitely. I mean ] represented private clients
and entities that | remember going back to 1991,
so I guess it's fair to say that 1 have a financial
interest in every single retainer agreement I've
ever signed going back to 1991, but it's just a
fact of ... It's some sort of legal conclusion, but
it's implicit in the nature of those kinds of
agreements. Is that what you're getting at?";
change "its implicit” to "it's implicit"

21-23

"Well, you said 2012. You dated the form as
August 12th of 2013. I already said that GLCPC
refers to the entity whose name changed
formally known as Grayson Law Center, PC.";
(1) change " whose name changed formally
known as " to "name changed, formerly known
as ..."; (2) change "Grayson Law Center, PC" to
"Grayson Law Center, P.C." (passim)

typo, grammar/spelling

39

25

"THAG 0816" and "Towards the botiom of the
page, it says 'self-prepared.™; (1) please use
consistent spelling of Bates designations; (2)
change "self-prepared” to "Self-Prepared”

for (1) this is an issue
related to spelling; for (2),
Ms. FEisner was reading
from a document and the
transcript does not match
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i Page |

Reason

what the document says

40,

passim

6,
passim

"THAGO808"; please use consistent spelling of
Bates designations

spelling

40

8

"All right." Change to "Alright."

typo; granumar

40

9-10

"for page 0816, at the top it says total assets
$57,232. and then page 0808 we've got ordinary
business income listed as —" change "$57,232"
to "357,232"

Ms. Eisner was reading
from a document and the
transcript  (pursuant to
notes on the transcript
review) does not match
what the document says

24

change "1120-S" to "11208"

spelling

25,28

"THAG 0829 and "THAG2859", inconsistent
spelling of Bates designations, please use a
consistent spelling

spelling

add a period at the end of this sentence

typo, grammar

"I may have. I think [ remember drafting a
complaint in that case. I don't remember doing
any depositions or appear in court. I don’t
remember other work of that nature in that case.”
Change "appear” to "appearances”

typo, grammar

change "time-to-time" to "time to time"

typo, grammar

"I can't clarify, because 1 told vou that the law
firm's undertakings, Grayson Law Center
undertakings were very limited. We're talking
about between the time 1 left Congress in 2010
and the time that [ resumed activities, after my
election, in 2012, in addition to that, a good deal
of time of that was spent involved in my 2012
campaign. We're talking about a very limited set
of operations. With regards to Grayson and
Kubli, that was a much more substantial
operation and as I sit here today, my general
impression is that money was transferred in to
Grayson and Kubli, not out." change "in to" to
"iito”

typo, grammar

49, 50

29-32,
-5

Okay. I don’t remember that happening. Again,
were talking about events of a decade ago.
There's always the possibility that I could be
wrong, but with regard to Custer Battles, I don't
remember any recovery occurring.  Battles
basically fled the country. In Custer's case there
was never any success, at this point, to colilect
any judgment, frankly because Thurman hasn't
bothered to do so. lt's the government's
responsibility to collect on these judgments,

wrong  words
transcribed

WEIC
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“Correction:

they're judgments on behalf of the United States.
[ don't remember any recovery against Custer or
Battles, or the entity Custer Battles."; change
"Thurman" to "the government"

52

6-8

"The same as 1 just described with regard to
Godfrey. 1don't remember actively participating
the litigation of that case, I don't remember
doing depositions or doing related activities.”;
change "participating the litigation of that case"”
to "participating in the litigation of that case"

typo, grammar

52,
passim

12,
passim

change "vs." to "versus”

typo, grammar

52

16-18

"That case was pending for more than a decade,
if I remember right, we used to refer to it as the
Bleak house <case, cause it went on
interminably."; change "cause" fo " 'cause”

typo, grammar

52

25

change "relater" to "relator"

spelling

53

10

"Fund" is capitalized here but not elsewhere,
inconsistent capitalization — use lower case for

typo, grammar

54

18-27

the word "fund"

in the following passage. change "attorney's" to
"attorneys" and "relater” to "relator": "If I can
point out to you ... If I can just add this because
you're referring to judgments. Judgments in no
even remote tangential sense refer to anything
that would resembie income to me. I hope you
understand that. In these cases, it is the
government's responsibility ... In those cases
like the Custer Battles case where there is a
judgment, it's the government's responsibility to
collect on that. That may or may not result in
revenue (o the attorney's. That may or may not
result in in come to the attorney's. Bear in mind
that revenue 1s not the same as income, so I have
to tell you I think you're going pretty afield,
particularly when you're asking me about cases
when it's a matter of public record that there was
no judgment on behalf of the relater.”

typo, grammar

54

"T haven't gone to court on the case in many
many years, but Juiie has my email address, . . .
" add a comma in many so that it reads "many,
many"

typo, grammar

56

1-2

"Again, you're calling upon information that is
many 1hany vears old, but if I recall correctly,
there were several cases revolving around

typo, grammar
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Page

Command."; add a comma after "many" so that

it reads "many, many"

57 23-24 | Change "lt's what we call Friends and Family | Rep. Grayson is using this
Fund. It was established only with family | language as an idiom or
money." 1o "It's what we call a "friends and | saying and not literally so
family" fund." it should be in quotes

58 6-11 Change "LLC's" to "LLCs" in the following | grammar, typo
language: "A partner. By the way, I'm not at all
certain of what I'm saying at this point. So you
know I'm giving you my best answer. I know
there are various technical terms that are used,
and it's possible that I'm misusing the terms, but
in each case it was a partnership or LLC. In the
case of partnerships I was a partner. In the case
of LEC's T was a member, and that's the best
identification 1 could give to you. This was
entirely left up to the lawyers."

58 13-14 | "As I indicated it was a friends and family fund, | Rep. Grayson is using this
and it was set up with family money."; add | language as an idiom or
quotes around "friends and family™ saying and not literally so

it should be in quotes

58 16 change "long-standing" to "longstanding” typo, grammar

60 1-4 "If 1 recall correctly, Carla Coleman's an | typo, grammar
employee for one day a week. 1 don't know
which of those legal entities employ’'s her. I
think Todd Jurkowski was a full-time employee
of the fund during the period before I was re-
elected to Congress."; change "employ's” to
"employs”

60 6-7 "David Keith is someone who works part-time | typo, grammar
for the Fund the way that Carla does."; change
"Fund" to lowercase.

60 19-20 | add quotes around "friends and family" Rep. Grayson is using this
language as an idiom or
saying and not literally so
it should be in quotes

61 12 "l got to a website that identifies the funds | typo, grammar
imvestments and their current value.” change
"got" to "go" and change "funds” to "fund's”

64 1 day-by-day" inconsistent with p. 62, line 8: "day | typo, grammar
by day"; change this to "day by day"

65 10 change "Fund" to "fund" typo, grammar

65 16 "THAG3539"; please use consistent spelling for | spelling
Bates designations

67 6 TJ-1655" and "TJ-1668 through 1669"; please | spelling
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TFaze

use consistent spelling for Bates desi gnatic.)n.s

67

"Rep. Grayson: "What it says. It begins saying,
Tt's a fee equal to .5%, etc. but is subject to my
waiving it or changing it." Or I should say, it's
subject to the Investment Manager waiving it or
changing it, the Investment Manager is Grayson
Fund Management Company, LLC. 1 would
have some influence over that decision. It says,
among other things, 'in the sole discretion of the
Investing Manager, or General Partner, the
management fee may be waived at the fund
level.™; cannot confirm or deny this language is
correct since we were not provided this
document and Ms. Eisner is reading directly
from the document; we reserve the right to
object to this language.

67

27-31

change "an" to "and" in the following language:
"It's the same, it's simply one of the rules that
applies to give you some direction as to how the
money goes out, if an when the money goes out
after it's come in. When you create any sort of
joint investing vehicle you have to have clear
rules about how the money gets disseminated.
That's another example of one of those rules.”

typo, grammar

68

17-19

change "again, speaking in context, every time
there's an investment fund, and you do it
properly, through the advice of competent
counsei, you have clear rules about who can
withdraw, or obtain, what when." to " again,
speaking in context, every time there's an
investment fund, and you do it property, through
the advice of competent counsel, you have clear
rules about who can withdraw or obtain what,
when."

typo, grammar

68

28

"TJ-3170"; please use consistent spelling for
Bates designations

spelling

68

31-36

"One of the statements you make, and this is the
second sentence in the second full e-mail there,
15, and this is a discussion of the management
fee and the incentive allocation, in the first
sentence, 'l think that both the fee and the
allocation will generate substantial revenue and
profit."™; cannot confirm or deny this language is
correct since we were not provided this
document and Ms. Fisner is reading directly
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_Reason:

fror'n. the .d.ocum

object 1o this language.

ent; we reserve the right to

69

25

"THAG-3526 and THAG-3537"; please use
consistent spelling for Bates designations

spelling

70

25-27

"That's my understanding. My understanding is
that the Fund made a decision to, as I said just
now, take these funds that were payabie bul not

paid, that's the term that's used in these

statements, and essentially refund them." change
"Fund" to "fund"

typo, grammar

71

1-9

71, lines 1-9, change "Fund" to "fund": "That
under the rules of the game, as [ referred to
carlier, under the Fund management documents,
there are various pots of money that are
established. You keep track as you go along
about how much is in each pot of money. The
five entities have sub entities, sub accounts
within each one of them. You keep track month
by month of what is payable to each part of each
entity. That does not mean that it's paid. It does
not mean that it becomes revenue. It does not
mean for sure that it becomes income. It does
not mean that it's disseminated to anybody
whose an individual investor to the Fund like
me, That's a long, long, long way from anything
even remotely resembling income.”

typo, grammar

71,
passim

15-16,

| passim

"His email. "Alan and I can confirm that your
wire was sent” — there's a screenshot. This wire
is listed. What was this wire?" spelling of email
not consistent with "e-mail" on p. 68, line 28;
change "email” to "e-mail"

typo, grammar

71

20

change "email” to "e-mail”

typo, grammar

72

change "Over time., the Fund generates
management fees, profit, etc. that can be
distributed to the owners of the Fund, meaning
me, the children and mom's trust." to " Over
time, the Fund generates management fees,
profit, etc., that can be distributed to the owners
ofthe Fund, meaning me, the children and
Mom’s trust.”

Ms. Eisner was reading
from a document and the
transeript does not match
whal the document says

72

14, 15

change "Fund" to "Fund”

typo, grammar

72

28

change "Funds" to "funds”

typo, grammar

72

30,31

change "Fund" to "Fund"

1ypo, grammar

73

7-11

change "The GP (Alan) can withdraw $4,079 for
management fees and yes, no prior fees were

Ms. Eisner is not quoting
directly as the correct
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Page:

_Correction

taken before."
language

remove quotes around this |

passage reads as foillows
{(the amount Ms. Eisner
referenced is  different
from the amount in the e-
mail): "The GP (Alan)
can withdraw $4,079.22
for management fees and
yes no prior fees were
taken before.”

27-28

"GP is an entity that they're referring to. GP
refers to the General Partners. GP is not Alan
Grayson.”; change "General Partners" to
"general partners" and put quotation marks
around "GP"

typo, grammar

73

29

add a period at the end of this sentence

typo, grammar

73

30-31

"That's because I'm part owner of the General
Partnership but you can't just ignore five
different legal entities and claim that it's all
Alan. That doesn't make any sense." change
"General Partnership” to "general partnership”

typo, grammar

74

"THAG 2001"; please use consistent spelling of
Bates designations

spelling

77

"Rep. Grayson: Yes, mm-hmm (affirmative),
with regard to the document that's marked VK3
through VK13 on pages VK6 and VK7 there is
marginalia of the paragraph numbers seven,
nine, and ten are circled, and there is a question
in the margin, 'Is there any with regard, pointing
to the word 'the Grayson debt'?".; (1) delete
"(affirmative)"; (2) change last sentence in this
excerpt as follows: "... there is marginalia of the
paragraph numbers seven, nine and ten are
circled, and there is a question on the margin, 'Is
there any?' with regard, pointing to the word 'the
Grayson debt.”

for (1) the words
"affirmative” were never
uttered by Rep. Grayson
and therefore should be
stricken; for (2) the
placement of quotations
and transcription
regarding the discussion
of marginalia is incorrect.

78

"THAG 1691", THAG 1808 through 09"; please
use consistent spelling of Bates designations

spelling

79

"THAG3327"; please use consistent spelling of
Bates designations

spelling

81

"THAG 3168" and "THAG 2585"; piease use
consistent spejling of Bates designations

spelling

81

change "funds" to "fund's"

typo, grammar

82

change account" to "accountant” in the
following language: "At least that's what one
would hope, and that's what the instructions that

typo, grammar
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Line .

existed that were provided to the account at the
time,"

84

fad

"Mm-hmm (affirmative)" add period at the end
of the sentence and strike "(affirmative)”

typo, grammar; and the
word "(affirmative)” was
never uttered

87

30-31

"Paul Solis: The Congressman said he would
take a minute to review it and see if the trust was
represented on these forms. (pause)” delete
"(pause)”

the word "(pause") was
never uttered and
therefore must be stricken

89

change "in to" to "into"; and change "counsel,
obviously because of the advice of counsel, T
can't go in to any details" to "counsel, obviously
because of the advice of counsel I can't go into
any details,"

typo, grammar

89

13

"insight"; cannot confirm or deny this langnage
is correct since we were not provided this
document and Ms. Eisner is reading directly
from the document; we reserve the right to
object to this language.

39

21-22

"Brett Kappel: I have no idea what time period
that refers too. Below it says, "Travel to 185
countries.” 1 don't think he did that in the last 8
years. Did you Alan?" (1) change "too" to "to";
(2) for language quoted from Todd Jrukowski
document, cannot confirm or deny this language
is correct since we were not provided this
document and Ms. Eisner is reading directly
from the document; we reserve the right to
object 1o this language

typo, grammar

89

26

L1 ] TQOSII

typo, grammar

90

change "90's" to
change "90's" to " '90s"

typo, grammar

90

11

[T
chan n [T ; "
B¢ Very very to YOIy, Very

typo, grammar

90

24

"THAG 2564"; please use consistent spelling for
Bates designations

spelling

91

"What is A-M-G Trust?"; change "A-M-G
Trust" to "AMG Trust"

typo, grammar

9

20-22

"I explained that early in the context of
Derivium. I gave Alexander capital markets
stock, as a collateral for loan. When the loans
terminated the stock was not returned to me.
Sorry I couldn™t remember that a few minutes
ago."; capitalize "capital markets"

typo, grammar

92

17-19

"I don't have one, but if T recall correctly, this
was address 1n a letter we gave to you. If I recall
correctly, there was an entity of which I was an

typo, grammar
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T Correction

office, and that en.tity.was officer of Save Our
Shores."; change end of this language to say
"was an officer of Save Qur Shores".

92

change ""AMG TRP C" to ""AMG TR PC"

typo, grammar

93

1| b2

change "my answer to, respect, to Save QOur
Shores.” to "my answer to, respect to, Save Qur
Shores.”

typo, grammar

93

11-14

change "on behalf of the AMG TR PC, and not
in my personal capacity.” to " on behalf of AMG
TR PC, and not in my personal capacity."

typo, grammar

95

12

change "Kevin Frank" to "Kevin Franck"

spelling

95

19

95 remove quotes around "I don’t krnow how
often he..."

Rep. Grayson is not
attributing this language
to anyone or otherwise
using this language in a
way that requires
quotation marks around it

passim

passin

the phrase "congressional office" is used in some
place but "Congressional office™ is used in other
(See e.g. pg. 95); please use consistent
capitalization as capitalization is enly proper if
the congressional office is used as a proper noun

96

29-30

change "Subject Line: Re, Ethics Questions
Surround Senate Candidate, Alan Grayson." to "
RE: Ethics questions surround Senate candidate
Alan Grayson"

Rep. Grayson was reading
from a document and the
transcript does not maitch
what the document says

56

"A liberal Democrat" to "I'm a liberal Democrat™

typo, grammar

97

"Pretty much. 1 mean, I certainly did not agree
is was my fault, in any sense. I'm not
responsible for making these kinds of
judgments.” change "is was" to "it was"

typo, grammar

97

21-23

Change "I don't think there is any rule that says
that you can't bring a campaign computer into an
office. I have Wi-Fi on my phone, so 1 don’t
need to use the Capitol Wi-Fi." to "I don’t think
that there is any rule that says that you can't
bring a campaign computer into an office. I have
wifi on my phone, so I don’t need to use the
Capitol wifi. "

Ms. Eisner was reading
from a document and the
transcript does not match
what the documenit says

97

change "DC" to "D.C."

typo, grammar

99

= =2
O

"THAG 0056"; use consistent spelling for Bates
designations

spelling

14-15

change "The Congressman will not do anymore
interviews in his government office regarding
his campaign for the U.S. Senate. " to " The

Ms. Eisner was reading
from a document and the
transcript does not match
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Rens

his government office regarding his campaign
for the US Senate.”

Congressman will not do any more interviews in

what the doémeﬁf .s'va} s

99

2224

change "The Congressman will not do anymore
interviews in his government office regarding
his campaign for the U.S. Senate. " 0 " The
Congressman will not do any more inteiviews in
his government office regarding his campaign
for the US Senate.”

Ms. Eisner was reading
from a document. and the
transcript does not match
what the document says

100

7-8

"Ken tries to illicit the contents of the interview
before they occur.” change "tllicit” to "elicit”

wrong word usage

101

10

Mm-hmm (affirmative).” strike "(atfirmative”)

the word *(affirmative)”
was pever uttered

101

put in guotes: "Shut Down the Shutdowns Act.”

this is the colloguial name
for an initiative
championed by Rep.
Grayson and therefore
should be in guotes

102

26

put in quotes: "Shut Down the Shutdowns Act.”

this is the colioquial name
for an nitiative
championed by Rep.
Grayson and therefore
should be in quotes

This errata sheet is submitied subject to 18 U.S.C. § 1001 (commonly known as the False

Statements Act}.
Wiitness Name: _

Witness Signatur|

[)/13/;4"

Date:
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PROSPECTIVE INVESTORS SHOULD READ THIS CONFIDENTIAL PRIVATE PLACEMENT
MEMORANDUM (THE "MEMORANDUM" CAREFULLY BEFORE DECIDING WHETHER TO
PURCHASE INTERESTS (THE "INTERESTS") IN THE GRAYSON FUND, LP (THE "FUND") AND
SHOULD PAY PARTICULAR ATTENTION TO THE INFORMATION UNDER THE HEADING "CERTAIN
RISK FACTORS."

THE INTERESTS BEING OFFERED HEREBY HAVE NOT BEEN APPROVED OR
DISAPPROVED BY THE SECURITIES AND EXCHANGE COMMISSION (THE "SEC") OR ANY OTHER
GOVERNMENTAL AUTHORITY AND NEITHER THE SEC NOR ANY SUCH OTHER AUTHORITY HAS
PASSED UPON THE ACCURACY OR ADEQUACY OF THIS MEMORANDUM. ANY
REPRESENTATION TO THE CONTRARY IS A CRIMINAL OFFENSE. IT IS ANTICIPATED THAT THE
OFFERING AND SALE WILL BE EXEMPT FROM REGISTRATION UNDER THE UNITED STATES
SECURITIES ACT OF 1933 (THE "1933 ACT"), UNDER THE EXEMPTION PROVIDED BY SECTION
4(2) OF THE 1933 ACT AND THE VARIOUS STATE SECURITIES LAWS AND THAT THE FUND WILL
NOT BE REGISTERED AS AN INVESTMENT COMPANY UNDER THE INVESTMENT COMPANY ACT
OF 1940, AS AMENDED (THE "COMPANY ACT").

THE INTERESTS BEING OFFERED HEREBY HAVE NOT BEEN, NOR WILL THEY BE,
REGISTERED UNDER THE SECURITIES LAWS OF ANY JURISDICTION INSIDE OR OUTSIDE OF
THE UNITED STATES. YOU ARE ENCOURAGED TO READ THIS INFORMATION AND RETAIN THIS
MEMORANDUM FOR FUTURE REFERENCE. NON-U.S. INVESTORS SHOULD CONSULT COUNSEL
IN THEIR JURISDICTION REGARDING AN INVESTMENT IN FUND INTERESTS.

INVESTMENTS IN THE FUND ARE NOT BANK DEPOSITS AND ARE NOT COVERED BY
FDIC INSURANCE. INVESTMENTS IN THE FUND MAY RESULT IN THE LOSS OF PRINCIPAL.
INVESTMENTS IN THE FUND MAY BE RISKY AND SUBJECT TO TOTAL LOSS.

IN MAKING AN INVESTMENT DECISION INVESTORS MUST RELY ON THEIR OWN
EXAMINATION OF THE PERSON OR ENTITY CREATING THE INTERESTS AND THE TERMS OF
THE OFFERING, INCLUDING THE MERITS AND RISKS INVOLVED. THE INTERESTS HAVE NOT
BEEN RECOMMENDED BY ANY FEDERAL OR STATE SECURITIES COMMISSION OR
REGULATORY AUTHORITY. FURTHERMORE, THE FOREGOING AUTHORITIES HAVE NOT
CONFIRMED THE ACCURACY OR DETERMINED THE ADEQUACY OF THIS DOCUMENT. ANY
REPRESENTATION TO THE CONTRARY IS A CRIMINAL OFFENSE.

THE INTERESTS ARE BEING OFFERED TO PERSONS WHO QUALIFY AS ACCREDITED
INVESTORS UNDER THE 1933 ACT, AND, TO THE EXTENT CONSISTENT WITH THE FUND'S
AFFILIATES' REGISTRATION EXEMPTIONS FROM THE COMMODITY EXCHANGE ACT, TO NON-
ACCREDITED INVESTORS IN THE GENERAL PARTNER’'S SOLE DISCRETION. THE MINIMUM
SUBSCRIPTION FOR INTERESTS IS $500,000, ALTHOUGH THE GENERAL PARTNER MAY
INCREASE THIS AMOUNT OR ACCEPT SUBSCRIPTIONS FOR LESSER AMOUNTS IN ITS SOLE
DISCRETION. THIS MEMORANDUM DOES NOT CONSTITUTE AN OFFER TO SELL OR A
SOLICITATION OF AN OFFER TO BUY INTERESTS IN ANY JURISDICTION TO ANY PERSON TO
WHOM IT IS UNLAWFUL TO MAKE SUCH OFFER OR SOLICITATION IN SUCH JURISDICTION.

THESE SECURITIES ARE SUBJECT TO RESTRICTIONS ON TRANSFERABILITY AND
RESALE AND MAY NOT BE TRANSFERRED OR RESOLD EXCEPT AS PROVIDED IN THE LIMITED
PARTNERSHIP AGREEMENT AND AS PERMITTED UNDER THE 1933 ACT AND APPLICABLE
STATE SECURITIES LAWS. THERE IS NO OBLIGATION OF THE FUND TO REGISTER THE
INTERESTS UNDER THE 1933 ACT. AS A RESULT, INVESTORS SHOULD BE AWARE THAT THEY
MAY NOT BE ABLE TO LIQUIDATE THEIR INVESTMENT QUICKLY OR ON ACCEPTABLE TERMS, IF
AT ALL, AND MAY BE REQUIRED TO BEAR THE FINANCIAL RISKS OF THIS INVESTMENT FOR AN
INDEFINITE PERIOD OF TIME.
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INVESTMENT IN INTERESTS iS SPECULATIVE AND INVOLVES SIGNIFICANT RISK DUE,
AMONG OTHER THINGS, TO THE SPECULATIVE NATURE OF THE FUND'S INVESTMENT
STRATEGIES AND THE TYPES OF INSTRUMENTS AND INVESTMENTS, IN EACH CASE OF EVERY
KIND AND CHARACTER, IN WHICH IT MAY INVEST ("SECURITIES"). INVESTORS SHOULD
UNDERSTAND SUCH RISKS AND HAVE THE FINANCIAL ABILITY AND WILLINGNESS TO ACCEPT
THEM FOR AN INDEFINITE PERIOD OF TIME. INVESTMENT IN THE FUND IS ONLY FOR
INVESTORS WHO ARE WILLING TO ASSUME SUBSTANTIAL RISK OF LOSS, INCLUDING ENTIRE
LOSS OF PRINCIPAL. SEE "CERTAIN RISK FACTORS."

DURING THE COURSE OF THIS OFFERING AND PRIOR TO SALE, EACH OFFEREE OF
INTERESTS AND iTS OFFEREE REPRESENTATIVE(S), IF ANY, ARE INVITED TO QUESTION THE
GENERAL PARTNER CONCERNING THE TERMS AND CONDITIONS OF THE OFFERING AND TO
OBTAIN ADDITIONAL INFORMATION, TO THE EXTENT THE GENERAL PARTNER HAS AND IS
WILLING TO PROVIDE SUCH INFORMATION AND CAN ACQUIRE IT WITHOUT UNREASONABLE
EXPENSE OR EFFORT, CONCERNING THIS OFFERING OR TO VERIFY THE ACCURACY OF
INFORMATION CONTAINED IN THiIS MEMORANDUM. SUBJECT TO THE FOREGOING, ANY
REPRESENTATION OR INFORMATION NOT CONTAINED HEREIN MUST NOT BE RELIED UPON AS
HAVING BEEN AUTHORIZED BY THE FUND OR ITS GENERAL PARTNER SINCE NO PERSON HAS
BEEN AUTHORIZED TO MAKE ANY SUCH REPRESENTATIONS OR TO PROVIDE ANY SUCH
INFORMATION. INQUIRIES SHOULD BE DIRECTED TO THE GENERAL PARTNER. THE DELIVERY
OF THIS MEMORANDUM DOES NOT IMPLY THAT THE INFORMATION HEREIN {S CORRECT AS OF
ANY TIME SUBSEQUENT TO THE DATE ON THE COVER HEREOF.

NEITHER THE FUND, THE GENERAL PARTNER, NOR ANY OF THEIR REPRESENTATIVES
OR AGENTS IS MAKING ANY REPRESENTATION TO ANY OFFEREE OR PURCHASER OF THE
INTERESTS REGARDING THE LEGALITY OF ANY INVESTMENT THEREIN BY SUCH OFFEREE OR
PURCHASER. NOTHING HEREIN IMPLIES THAT IT SPEAKS AS OF ANY DATE AFTER THE DATE
HEREOF.

PROSPECTIVE INVESTORS ARE NOT TO CONSTRUE THE CONTENTS OF THIS
MEMORANDUM AS LEGAL, INVESTMENT, TAX OR OTHER ADVICE. EACH PROSPECTIVE
INVESTOR MUST RELY UPON HIS OR HER OWN REPRESENTATIVES, INCLUDING HIS OR HER
OWN LEGAL COUNSEL AND ACCOUNTANTS, AS TO LEGAL, ECONOMIC, TAX AND RELATED
ASPECTS OF THE INVESTMENT DESCRIBED HEREIN AND AS TO ITS MERITS, RISKS AND
SUITABILITY FOR SUCH INVESTOR.

THIS MEMORANDUM IS SUBMITTED TO YOU ON A CONFIDENTIAL BASIS SOLELY IN
CONNECTION WITH YOUR CONSIDERATION OF AN INVESTMENT IN THE INTERESTS. DUE TO
THE CONFIDENTIAL NATURE OF THIS MEMORANDUM, ITS USE FOR ANY OTHER PURPOSE
MIGHT INVOLVE SERIOUS LEGAL CONSEQUENCES. AS A RESULT, THIS MEMORANDUM MAY
NOT BE REPRODUCED IN WHOLE OR IN PART OR DELIVERED BY YOU OR YOUR AGENT TO ANY
PERSON WITHOUT THE PRIOR WRITTEN CONSENT OF THE GENERAL PARTNER. IF YOU ARE
NOT A QUALIFIED INVESTOR, OR IF YOU DECIDE NOT TO SUBSCRIBE FOR AN INTEREST,
PLEASE RETURN THIS DOCUMENT AND ALL OTHER RELATED DOCUMENTS TO THE GENERAL
PARTNER AT THE ADDRESS PROVIDED HEREIN.

THE INVESTMENT APPROACH AND TRADING TECHNIQUES USED BY THE FUND MAY
INVOLVE A HIGHER DEGREE OF RISK THAN THAT ASSOCIATED WITH OTHER INVESTMENT
ALTERNATIVES. AN INVESTMENT IN THE FUND IS NOT AN APPROPRIATE INVESTMENT FOR
ANYONE UNABLE TO BEAR SUBSTANTIAL RISK OR REQUIRING LIQUIDITY, AND SHOULD NOT
BE VIEWED AS A COMPLETE INVESTMENT PROGRAM.

This Memorandum contains statements that constitute forward-looking statements within the
meaning of the Private Securities Litigation Reform Act of 1995. These statements appear in a number of

i
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places in this Memorandum and include statements regarding the intent, belief or current expectations of
the Fund or the General Partner with respect to, among other things, (i) the use of proceeds of this
Offering; (ii) the ability of the Fund to identify investment opportunities; and (iii) the performance of the
Fund or its affiliates.

Prospective Investors are cautioned that any such forward-iooking statements are not guarantees
of future performance and involve risks and uncertainties, and that actual results may differ materially
from those in the forward-looking statements as a result of various factors. The accompanying
information contained in this Memorandum, including, without limitation, the information under
"Investment Objectives and Policies," and "Certain Risk Factors" identifies important factors that couid
cause such differences.

This Memorandum has been prepared in connection with a private offering to qualified investors
of Interests in the Fund. Each Investor will be required to execute a Subscription Agreement (which will
be subject to review and acceptance) and by execution thereof will be deemed to have signed a Limited
Partnership Agreement to consummate an investment in the Fund. This Memorandum is not an offer to
sell or solicitation of an offer to buy Interests to any unqualified Investors, or to any person other than the
person whose name appears on the cover, and it is not to be reproduced or redistributed.

FOR GEORGIA RESIDENTS ONLY: THESE SECURITIES HAVE BEEN ISSUED OR SOLD IN
RELIANCE ON PARAGRAPH (13) OF CODE SECTION 10-5-9 OF THE “GEORGIA SECURITIES ACT
OF 1973"” AND MAY NOT BE SOLD OR TRANSFERRED EXCEPT IN A TRANSACTION WHICH IS
EXEMPT UNDER SUCH ACT OR PURSUANT TO AN EFFECTIVE REGISTRATION UNDER SUCH
ACT.

FOR FLORIDA RESIDENTS ONLY: PURSUANT TO THE LAWS OF THE STATE OF
FLORIDA, IF SALES ARE MADE TO FIVE (5) OR MORE INVESTORS IN FLORIDA, ANY FLORIDA
INVESTOR MAY, AT HIS OPTION, WITHDRAW UPON WRITTEN (OR TELEGRAPHICAL) NOTICE,
ANY PURCHASE HEREUNDER WITHIN A PERIOD OF THREE (3) DAYS AFTER (A) THE INVESTOR
FIRST TENDERS OR PAYS TO THE FUND, AN AGENT OF THE FUND OR AN ESCROW AGENT
THE CONSIDERATION REQUIRED HEREUNDER, (B) THE INVESTOR DELIVERS HIS EXECUTED
SUBSCRIPTION DOCUMENTS OR (C) THE AVAILABILITY OF THAT PRIVILEGE IS
COMMUNICATED TO SUCH INVESTOR, WHICHEVER OCCURS LATER.

PURSUANT TO RULES ISSUED BY THE COMMODITY FUTURES TRADING COMMISSION
(THE “CFTC”), THE GENERAL PARTNER AND INVESTMENT MANAGER ARE NOT REQUIRED TO
REGISTER, AND ARE NOT REGISTERED, WITH THE CFTC AS COMMODITY POOL OPERATORS
(“CPOs”) OR COMMODITY TRADING ADVISORS (“CTAs”). THE GENERAL PARTNER AND
INVESTMENT MANAGER ARE EXEMPT FROM SUCH REGISTRATION BECAUSE: (A)THE
GENERAL PARTNER AND INVESTMENT MANAGER REASONABLY BELIEVE THAT EACH
INVESTOR IN THE FUND IS AN “ACCREDITED INVESTOR”, (B) NO MORE THAN 100% OR 5% OF
THE FUND’S ASSETS’ LIQUIDATION VALUE WILL BE ALLOCATED TO NET NOTIONAL VALUE OR
INITIAL MARGIN AND PREMIUMS, RESPECTIVELY, OF COMMODITIES, AND (C) THE FUND IS
NOT MARKETED AS A VEHICLE FOR TRADING COMMODITIES. UNLIKE A REGISTERED CPOs
OR CTAs, THE GENERAL PARTNER AND INVESTMENT MANAGER ARE NOT REQUIRED TO
DELIVER A DISCLOSURE DOCUMENT AND A CERTIFIED ANNUAL REPORT TO INVESTORS IN
THE FUND. TO CLAIM THE EXEMPTION FROM CPO AND CTA REGISTRATION, THE GENERAL
PARTNER AND INVESTMENT MANAGER ARE REQUIRED TO FILE, AND HAVE FILED, A
PRESCRIBED NOTICE WITH THE NATIONAL FUTURES ASSOCIATION.
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INVESTOR SUITABILITY STANDARDS

Offers to sell Interests, and solicitations of offers to buy Interests, in this Offering are being made
to persons whom the General Partner believes to be "accredited investors” as explained beiow and as set
forth in further detail in the Subscription Agreement, attached hereto as Exhibit B (the "Subscription
Agreement").

Accredited Investors. An accredited investor is a person who qualifies as such, and so represents and
warrants in the Subscription Agreement. In general, accredited investors are individuals having a certain
minimum income or net worth, institutional investors, or management personnel of the General Partner.
For individuals, the following persons are "accredited investors."

(a) Any natural person whose individual net worth or joint net worth with that
person's spouse, at the time of his purchase, exceeds $1,000,000 (not including any
equity in the primary residence of such person(s)); or

(b Any natural person who had an individual income in excess of $200,000 in each
of the two most recent years or joint income with that person’'s spouse in excess of
$300,000 in each of those years and has a reasonable expectation of reaching the same
income level in the current year; or

(©) Any director or executive officer of the General Partner or its affiliates.

Eligibility standards for non-individual Investors (i.e. corporations and other entities) are generally
different from the natural person eligibility standards set forth above and generally require $5 million in
assets. Detailed eligibility standards for non-individual Investors are discussed in detail within the
Subscription Agreement.

Notwithstanding any other statement herein, eligibility standards for all Investors may be subject
to change pending the outcome of changes in law or any increases to applicable eligibility standards by
the SEC or other regulatory body.
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SUMMARY OF THE OFFERING

The following summary is qualified in its entirety by reference to the more detailed information
included elsewhere in this Memorandum and the Fund’s constituent documents including the Limited
Partnership Agreement. Capitalized terms used below and not otherwise defined have the meanings
assigned to them in the Limited Partnership Agreement.

THE FUND AND MASTER FUND The Grayson Fund, LP (the “Fund” is a private investment
fund that was organized as a limited partnership under the
laws of Delaware on April 19, 2011. The Fund currently
intends to conduct all of its investment and trading activities
through The Grayson Master Fund (Cayman), LP, a Cayman
Islands exempted limited partnership registered under the
Exempted Limited Partnership Law (as revised) of the
Cayman Islands (the “Master Fund”), for which the General
Partner and Investment Manager (each defined below) serve
as the general partner and investment manager, respectively.
The Master Fund is regulated as a mutual fund under the
Mutual Funds Law (2009 Revision) of the Cayman Islands
("Mutual Funds Law"). The Cayman Islands Monetary
Authority has supervisory and enforcement powers to ensure
compliance with the Mutual Funds Law. The General Partner
has the general authority to operate the business of the
Master Fund and has delegated investment discretion over the
Master Fund's assets to the Investment Manager. The Master
Fund will issue its interests to, and act as a central investment
mechanism for, the Fund and one or more other investment
vehicles or feeder funds inciuding The Grayson Fund
(Cayman) Ltd., which has been formed to meet the needs of
U.S. tax exempt and non-U.S. investors. The Fund will own
one class of interests of the Master Fund, which may create
additional series or classes of interests, having the same or
different terms as the class owned by the Fund, for additionai
investors or feeder funds in the future. While the Fund’s
investment activities will be conducted indirectly (through its
investment in the Master Fund), the Fund will not be precluded
from subsequently making direct investments consistent with
the investment program described in this Memorandum.
Documents relating to the Master Fund are available upon
request.

Neither the Fund nor the Master Fund intend to register under
the Securities Act of 1933, as amended (the "Securities Act"),
or register as investment companies under the Investment
Company Act of 1940, as amended (the "Company Act"), by
virtue of section 3(c)(1) thereunder.

THE PROVISIONS REFERENCED TO THE FUND WITHIN
THIS MEMORANDUM MAY ALSO BE DEEMED TO APPLY,
AND SHOULD BE READ TO APPLY EQUALLY, TO THE
MASTER FUND AND/OR VICE VERSA WHERE

RELEVANT,
THE GENERAL PARTNER AND The Fund’s general partner is The Grayson Fund General
INVESTMENT MANAGER Partner, LLC (the "General Partner”), a limited liability
8

TJ_1663
15-6530_0182



company organized under the laws of Delaware on April 19,
2011. The Fund’s investment manger is The Grayson Fund
Management Company, LLC (the "Investment Manager"), a
limited liability company organized under the laws of Delaware
on April 19, 2011. Alan Grayson and/or related family entities
or persons are the sole members of the General Partner and
Investment Manager. Neither the General Partner nor the
Investment Manager is registered as an investment adviser
under the Investment Advisers Act of 1940, as amended (the
"Advisers Act"), (or any similar state law). Alan Grayson (or
his designee) will have initial primary responsibility for the
Fund’s investment decisions. Todd Jurkowski will generally
oversee marketing, investor relations and certain
administrative activities for the Fund. The address for the
Fund, General Partner, and Investment Manager are as set
forth in the Directory.

THE PROVISIONS REFERENCED TO THE GENERAL
PARTNER WITHIN THIS MEMORANDUM MAY ALSO BE
DEEMED TO APPLY. AND SHOULD BE READ TO APPLY
EQUALLY, TO THE INVESTMENT MANAGER AND/OR VICE
VERSA, WHERE RELEVANT.

ADVISORY BOARD The General Partner and/or Investment Manager currently
intend, but are not required, to establish an advisory board
(the "Advisory Board") to reguiarly and periodically provide
such advice and counsel as is requested by the General
Partner and/or Investment Manager in connection with general
business and/or other matters related to the Fund (currently
expected to include, but not be limited to, fund policies and
investment strategies); the members of the Advisory
Committee shall be appointed and removed in the sole
discretion of the General Partner and/or Investment Manager
and are currently expected to include affiliates of the General
Partner or Investment Manager (namely, employees), but may
also include, in the sole discretion of the General Partner
and/or Investment Manager, Investors and unrelated third
parties (which may pose certain conflicts of interest). The
current members of the Advisory Board, if any, are available
upon request. The General Partner and investment Manager
will retain uitimate responsibility for all decisions relating to the
operation and management of the Fund, inciuding investment

decisions.
INVESTMENT The Fund's investment objective, under normal market
OBJECTIVE conditions, is to seek capital appreciation by investing and/or
AND POLICIES trading in securities. The Fund currently intends, but is not

required, to accomplish its investment objective by investing
and/or trading in both U.S. and non-U.S. securities. See
"Certain Risks of Foreign Securities" below under "CERTAIN
RISK FACTORS". The Fund is also currently expected to take
material long and/or short positions in one or more Securities;
accordingly, all or a substantial portion of the Fund's assets
may be invested in long or short positions at any given time as
determined in the sole discretion of the Investment Manager.

9
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See also "Other Business Risks - Short Selling" below under
"CERTAIN RISK FACTORS". However, notwithstanding the
foregoing, the Investment Manager retains broad investment
flexibility. Accordingly, the Fund may invest and/or trade, on
margin and otherwise, directly or indirectly, long and short, in
public and private investments or securities, whether U.S. or
non-U.S. issued, including without limitation, equities, common
stock, preferred stock, convertible securities and debentures,
exchange traded funds ("ETFs"), exchange traded notes
("ETNs"), "new issues” (i.e. initial public offerings), restricted
securities, private placements, illiquid securities, mezzanine
and hybrid securities, American Depositary Receipts ("ADRs"),
European Depositary Receipts ("EDRs"), Global Depositary
Receipts ("GDRs"), Holding Company Depositary Receipts
("HOLDRs"), New York Registered Shares ("NYRs"),
American Depositary Shares ("ADSs"), options (including, but
not limited to, purchasing put and call options and writing put
and call options), swaps, warrants, rights, caps, floors, collars,
commodities (including any futures and options on futures),
currencies and spot contracts, forward contracts on currencies
and commodities, repurchase agreements, reverse
repurchase agreements, other funds (including, but not limited
to, U.S. or offshore unit investment trusts, open-end and
closed-end mutual funds and hedge funds, private equity
funds, venture capital funds, advisory accounts, real estate
investment trusts, ETFs, or other private investment funds,
regardless of whether any of the foregoing investment
vehicles are affiliated with the General Partner), collateralized
debt obligations ("CDOs") (which include collateralized bond
obligations ("CBOs"), collateralized loan obligations ("CLOs"),
collateralized commodity obligations ("CCOs") and other
similarly structured securities), asset backed securities,
mortgage backed securities, real estate securities, direct or
indirect investments in real estate, mortgage dollar rolls,
guaranteed investment contracts ("GICs"), funding
agreements, fixed-income securities, corporate bonds and
notes, high vyield fixed income securities and junk bonds,
municipal obligations, U.S. government agency obligations,
U.S. government securities, U.S. Treasury obligations,
inflation-indexed bonds, auction rate certificates or securities
("ARS"), pay-in-kind securities, receipts, senior loans,
structured notes, step coupon bonds ("STEPs"), tender option
bonds, variable and floating rate instruments, zero coupon
bonds, commercial paper and other cash equivalents, bank
obligations, banker acceptances, certificates of deposit,
demand instruments, time deposits, and other instruments and
investments, in each case of every kind and character,
whether or not commonly defined or registered as a "security”
(collectively “Securities”), and may lend funds or assets and
borrow money, with and without collateral. The Fund will not
be subject to specific percentage limitations with respect to
any style, country, region, Security, issuer, or industry.
Accordingly, the Fund may, from time to time, invest and/or
trade, on margin and otherwise, long and short, a substantial
portion of the Fund's assets into any one of the Securities
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described herein, or any single issuer thereof. Furthermore,
there is no limit as to the percentage of an issuer's Securities
that the Fund may own. Positions in Securities may be held
for very short periods, even as littie as a portion of one day.
Any such turnover may increase transaction costs and lead to
realization of taxable gain. In addition, the Fund may from
time to time, for temporary or defensive or other purposes,
invest up to 100% of its assets directly or indirectly in cash,
cash equivalents, bank deposits, and/or similar instruments,
including short-term high quality obligations of corporate
issuers or the United States or other Government (including
any agencies or instrumentalities thereof).

Notwithstanding the foregoing, the General Partner retains
broad investment discretion and may change the foregoing
practices and policies at any time without notice to Limited
Partners.

There can be no assurance that the Fund will achieve its
investment objectives.

LEVERAGE AND DERIVATIVES The Fund reserves the right to borrow money, utilize margin,
or utilize any financial instruments necessary (inciuding, but
not limited to, swaps, options, repurchase agreements,
forward contracts, and other derivative instruments) for any
purpose, including, but not iimited to: (1) leveraging Fund
assets for any purpose, including, but not limited to, enhancing
the Fund's returns, if any; (2) seeking to hedge the Fund's
investments and/or other assets; and (3) making specuiative
investments. As a result of any such leverage, the Fund may
generate unrelated business taxable income. Accordingly,
Interests may not be suitable for charitable remainder trusts
and tax-exempt entities, including benefit plan investors. The
use of leverage entails substantial risks. See "Leverage;
Interest Rates; Margin" under "CERTAIN RISK FACTORS".

OFFERING TERMS Limited partnership interests in the Fund (“Interests”) are
being offered to qualified Investors who are "accredited
investors" as defined in Regulation D under the Securities Act
of 1933. The Fund may begin operations without receiving
any prescribed minimum amount of capital contributions.
Significant portions of the Fund's capitalization may, but are
not required to, consist of investments by the General Partner
and its affiliates.

Investors may initially subscribe for interests, or make
Additional Capital Contributions monthly or as otherwise
determined by the General Partner. Initial and Additionai
Capital Contributions that are accepted in the sole discretion
of the General Partner will generally be effective for
investment on the first day of each calendar month. The
minimum investment for an Investor is $500,000. The
minimum Additional Capital Contribution is $100,000. The
General Partner may increase or waive the foregoing
minimums in its sole discretion. No Partner will be required or
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obligated to contnbute any capital in addition to its initial
investment of $500,000, or such lesser amount as such
Partner was permitted to invest in the sole discretion of the
General Partner. There currently is no minimum limit for total
capital contributions to the Fund; the current maximum limit for
total capital contributions to the Fund is $1 billion, subject to
increase or decrease in the sole discretion of the General
Partner. All investments in Interests must be made in readily
available federal funds, or, at the sole discretion of the
General Partner, other property. See the instructions set forth
in "Offering and Sale of Interests; Subscriptions” and in the
Subscription  Agreement delivered with Memorandum.
Subscribers will be required to sign the limited partnership
agreement (the "Limited Partnership Agreement") by signing
the Subscription Agreement delivered with the Private Offering
Memorandum. Signature pages are included in the
Subscription Agreement. [f accepted in the General Partner's
sole discretion, prospective qualified investors will become
Limited Partners in the Fund ("Limited Partners" or
"Investors"). See "Limited Liability of Limited Partners" under
"OUTLINE OF LIMITED PARTNERSHIP AGREEMENT".

Notwithstanding any other statement herein: (i) the Fund may
create classes of Interests or achieve the effect of having
created "classes" via special allocations to one or more
specific Limited Partner's Capital Accounts without having
legally created, per se, "classes" within the Fund; and (ii) each
Limited Partner may have different economics and/or holdings
within the Fund by special class or special allocation(s).

The General Partner reserves the right to reject any
subscription in its entirety, for any reason whatsoever, or to
allocate to any subscriber a lesser number of Interests, or
fractions thereof, than it has offered to purchase, or to remove
any Limited Partner in its sole discretion.

The General Partner and its principals may, but are not
required to, invest in the Fund.

THE NON-U.S. FUND The principals of the General Partner and Investment
Manager have established The Grayson Fund (Cayman) Ltd.,
which is a Cayman Islands exempted company incorporated
with limited liabilty and a pnvate investment fund with the
same investment objectives, policies and strategies as the
Fund generally for investment by non-U.S. persons and U.S.
tax-exempt investors that are, inter alia, "accredited investors”
as defined under Regulation D of the Securities Act of 1933
(the "Non-U.S. Fund®). Like the Fund, the Non-U.S. Fund wili
invest substantially all of its assets in the Master Fund.
Currently, the Master Fund intends, but is not required, to seli
its equity interests only to the Fund and the Non-U.S. Fund.

ADDITIONAL INFORMATION Prospective Limited Partners are invited to meet with Alan
Grayson or Todd Jurkowski for a further explanation of the
terms and conditions of this offering of Interests in the Fund
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and to obtain certain additional information necessary to verify
the information contained in this Memorandum. Requests for
such information should be directed to the General Partner at
the address set forth in the Directory.

MANAGEMENT FEE The Fund will pay in advance to the Investment Manager, as
of the Inception Date and on the first day of each calendar
quarter thereafter, a fee (*Management Fee”) equal to 0.50%
(2% annualized) of the opening Capital Account balances of
the Limited Partners in the quarter to which the Management
Fee relates (prorated for any permitted mid-quarter
investments). The Management Fee will be payable by the
Fund as of the Inception Date, and thereafter, on January 1,
April 1, July 1, and October 1. The Investment Manager and/or
General Partner may waive or modify, in whole or in part, the
Management Fee for any account, including those of an
affiliate or family member of the Investment Manager, General
Partner or their principals.

Investors will only incur one Management Fee with respect to
the Investment Manager, which is currently expected to occur
at the Fund level and not at the Master Fund level. However,
in the sole discretion of the Investment Manager and/or
General Partner, the Management Fee may be waived at the
Fund level and incurred at the Master Fund level at any time.

The Management Fee is generally allocated in the same
manner as Profits and Losses (prior to the Incentive Allocation
(defined below)).

ORGANIZATIONAL AND The Fund will bear all legal and other organizational expenses
OFFERING EXPENSES incurred in the formation of the Fund.

The Fund will be required to pay its pro rata portion of such
expenses of the Master Fund.

OTHER FEES & EXPENSES The General Partner may make payments to sellers of
Interests in the Fund, who also may charge fees to Investors
directly. Such payments may pose conflicts of interest.

The General Partner will make personnel and facilities
available to the Fund (some of which may be compensated or
reimbursed by the Fund for administrative assistance) and
may hire providers of ongoing accounting, administration and
reporting functions at Fund expense.

The General Partner will pay all of its own ordinary
administrative and overhead expenses in managing Fund
investments, including salaries, benefits and rent.

Except as noted above, the Fund will pay, from its own assets,
all other expenses attributable to the activities of the Fund,
including but not Ilimited to: fees, costs, brokerage
commissions, research services and products (including the
research services and products of the type more fully
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described under BROKERAGE COMMISSIONS), and other
expenses (including travel costs) related to the purchase and
sale of investments; expenses for custodians, outside counsel,
administrators and accountants; printing; mailing; insurance
for the General Partner; any litigation expenses; any taxes,
fees or other governmental charges levied against the Fund;
and any other expenses not expressly agreed to be paid by
the General Partner. The Fund will be required to pay its pro
rata portion of such expenses of the Master Fund. Such
expenses may be significant and potentially exceed the
Management Fee.

ALLOCATION OF PROFITS AND In general, each Partner’s capital contributions will be credited
LOSSES:; INCENTIVE ALLOCATION to a Capital Account established on the books of the Fund for
each Partner.

At the end of each monthly Accounting Period of the Fund,
any Profit or Loss is allocated to all Partners (including the
General Partner) in proportion to their respective opening
Capital Account balances for such period, provided that the
General Partner will be allocated for each calendar quarter, for
each Limited Partner of the Master Fund (e.g. the Fund), an
amount equal to 20% of the Master Fund's Profit (including
unrealized gains and adjusted for Management Fees and
other expenses paid at the Fund level but not reflected in the
balances of Master Fund Capital Accounts (i.e. the Fund's
Capital Account)) credited to such partner's Capital Account in
such quarter, subject to a loss carryforward or “high water
mark” provision (the "Incentive Allocation"). The Profit or Loss
of the Fund for a given Accounting Penod will be the net
investment income, plus the realized and unrealized gain or
loss on investments from the beginning to the end of the
Accounting Period (after deduction of the Management Fee
and other expenses accrued or reimbursabie to the General
Partner).

Investors will only incur one Incentive Allocation with respect
to the General Partner, which is currently expected to occur at
the Master Fund level and not at the Fund level. However, in
the sole discretion of the General Partner, the Incentive
Allocation may be waived at the Master Fund level and
incurred at the Fund level at any time.

The General Partner may waive or modify, in whole or in part,
its Incentive Allocation for any account, including those of an
affiliate or family member of the Investment Manager, General
Partner or their principals.

INCEPTION DATE The Inception Date was held on or about August 1, 2011.

TERM The Fund's business commenced upon the Inception Date
and shall continue until dissolved in accordance with the
Limited Partnership Agreement.

RISK FACTORS An investment in the Fund is speculative, and is suitable only
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for Investors who are willing to accept substantial risks of loss,
including entire loss of principal. See "Certain Risk Factors."

SECURITY RISKS IN The Fund will be investing in securities which may involve a

GENERAL high degree of risk. See “Certain Risk Factors”. Prices are
volatile and market movements are difficult to predict. These
price movements may resuit from factors affecting individual
companies or industries. Furthermore, the Fund is not subject
to a specific percentage limit on any particular style, industry
or issuer. Price changes may be temporary or last for
extended periods. In addition to, or in spite of, the impact of
movements in the overall stock or debt market, the value of
the Fund's investments may decline if the particular
companies in which the Fund invests do not perform well in
the market.

Frequent trading may increase brokerage costs and have
negative tax effects.

RELIANCE UPON INVESTMENT The success of the Fund depends on the ability of the
MANAGER Investment Manager to identify, select and realize investments
consistent with its objectives.

LACK OF OPERATING The Fund and the General Partner are each recently

HISTORY organized and have no operating history with third party
money upon which Investors may evaluate their possible
performance.

LACK OF MANAGEMENT Under the Limited Partnership Agreement, the Limited

CONTROL BY BENEFICIAL Partners do not have the right to participate in the

OWNERS management, control or operation of the Fund.

SIX MONTH LOCK-UP PERIOD Interests purchased, whether by newly accepted subscribers

or existing investors, may not be withdrawn, either in whole or
in part, until six months after the "Purchases” of such Interests
are made (the "Lock-Up Period"), uniess otherwise permitted
in the sole discretion of the General Partner. For purposes of
this paragraph, "Purchases" mean receipt by the General
Partner or its delegate of the initial or additional capital
contributions of Investors. Each Purchase will be subject to its
own Lock-Up. The Fund may use a First in First Out
approach for determining the age of Purchases. Once
Interests have, or will have, been held for their complete Lock-
Up Period, unless otherwise permitted in the General Partner's
sole discretion, such Interests may be withdrawn subject to
the other terms generally applicabie to withdrawals under the
Limited Partnership Agreement.

WITHDRAWALS Once the Lock-Up Period no longer applies to an Interest, and
subject to the potential limitations discussed below and under
"Designated investments”, such Limited Partner may, upon
written notice to the Administrator (defined below) not less
than one hundred twenty (120) days prior to the end of any
calendar quarter, or such other time as the General Partner
may determine (the “Withdrawal Notice Date”), withdraw all or
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any portion of such Interest in its Capital Account, adjusted if
necessary for any un-allocated Incentive Allocation, less
reserves determined in good faith by the General Partner and
less the Limited Partner’s share of any accrued, but unpaid,
Management Fee and expenses; provided that the aggregate
of all withdrawalis by Limited Partners in any calendar quarter
may not exceed 15% of the Fund’s net assets. Such a
percentage limit is often referred to as a "Gate". If Limited
Partners request withdrawals in any calendar quarter which, in
the aggregate, exceed 15% of the Fund’s net assets, then
each Limited Partner requesting a withdrawal shail be
permitted to withdraw a pro-rata portion of its requested
withdrawal amount so that the total of all such withdrawals
equals 15% of the Fund’s net assets.

The minimum withdrawal amount is $100,000, subject to
waiver in the General Partner's discretion. A Limited Partner
who elects to withdraw all of his Capital Account will be
deemed to have retired as of the effective date of such
withdrawal. Permitted withdrawals will be effective
immediately following the close of business of the last
business day of the quarter, or as otherwise permitted by the
General Partner (the “Withdrawal Date”). A notice of
withdrawal is irrevocable, except as provided in the sole
discretion of the General Partner. Withdrawal requests
received after a Withdrawal Notice Date has passed, and
withdrawals which are not permitted due to the aggregate 15%
gate limitation described above, will be deemed cancelled and
must be resubmitted if the Investor continues to desire a
withdrawal.

Except as otherwise provided in the Limited Partnership
Agreement, payment of ninety percent (90%) of any
withdrawal proceeds ordinarily will be effected within thirty (30)
business days following the applicable Withdrawal Date in
cash or in kind in the discretion of the General Partner, with
the balance generally to be paid within sixty (60) days after
finalization of the annual audit, subject to reserves and any
necessary adjustments. No interest shall be paid for the
period between the effective date of withdrawal and any date
of payment.

Notwithstanding any other statement herein, the General
Partner may limit or prohibit withdrawals, notwithstanding
whether or not valuation of the Fund's assets have been
suspended, including under extraordinary or emergency
circumstances or if, in its discretion, such withdrawals would
not be in the best interests of the Partnership or maximize the
return available by having to sell an investment to satisfy such
withdrawals; in addition to the foregoing reasons, in the
General Partner's sole discretion, the Fund may also refuse
requests for withdrawals or delay withdrawais or payments if
the Master Fund suspends or limits withdrawals with respect
to the Fund or if the Fund is not sufficiently liquid, which shali
be determined in the sole discretion of the General Partner. In
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any of the foregoing circumstances, the Incentive Allocation, if
any, and Management Fee will stili be applied to the Interests
(including based on estimates of the Fund's assets and
Capital Account values in the event that withdrawals and/or
valuation of the Fund's assets are suspended).

The Fund may, but is not obligated to, hold un-invested cash,
sell investments or borrow in order to honor withdrawals.

The Fund's ability to make redemptions will be in large part
dependent upon the Fund receiving redemptions from the
Master Fund.

The General Partner may, at its sole discretion, expressly
waive any of the foregoing restrictions, inciuding, but not
limited to, the Lock-Up Period and 15% "gate”.

DESIGNATED The General Partner may designate some or all of the

INVESTMENTS investments held directly or indirectly by the Fund as
“Designated Investments” (an accountant sometimes refers to
Designated Investments as "side pockets”) if such
investments are, in the judgment of the General Partner, long-
term, illiquid or without a Readily Ascertainable Market Value
(defined below). Interests acquired after the Fund’s direct or
indirect acquisition or designation of a Designated Investment
may, in the discretion of the General Partner, not participate in
the gain, loss or income of such Designated Investment. The
Management Fee and Fund expenses will apply to, and be
charged against, the portion of any Limited Partner's Capital
Account attributed to a participating interest in a Designated
Investment based upon the lower or higher of Book Value or
fair value assigned to such parficipating interest, as
determined in the sole discretion of the General Partner (with
an option to value at fair value), which might not be consistent
with U.S. generally accepted accounting principles or other
industry accepted accounting standards. The Incentive
Allocation will immediately apply to any Profit allocated to a
Capital Account attributable to a Designated Investment. A
follow-on investment to a Designated Investment shall be
treated as an independent Designated Investment.

In the event that you withdraw all or some of your interest(s)
prior to the sale or other disposition of any Designated
Investment(s) in which you participate, uniess the General
Partner determines otherwise, your economic interest in such
Designated Investment(s) may be maintained until the sale or
other disposition of the Designated Investment(s) by the Fund.
In such event, for so iong as the Fund continues to own or
hold such Designated Investment(s), you would (a) remain
entitled to receive your allocable share of the gains, losses
and expenses (i.e. Fund expenses) related thereto but (b)
would be a Limited Partner in the Fund only to the extent of
your interest in Designated Investments.

In its sole discretion, the General Partner instead may allow or
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require a Limited Partner to redeem, in cash or in kind, its
participating interest in a Designated Investment. If such a
redemption is made, the redeeming Limited Partner wili have
no further participating interest in such Designated investment
and the General Partner may elect to mark, in its sole
discretion, the value of the redeemed interest in such
Designated Investment as of the Withdrawal Date at the lower
or higher of Book Value or fair value (with an option to mark
the value of the redeemed interest in such Designated
Investment as of the Withdrawal Date at fair value). In any
case, especially if the lower value is used, such redeemed
interest may not reflect the full value realizable over time by
the Fund from the holding of the Designated Investment.

FEDERAL For United States federal income tax purposes, it is expected

INCOME TAXES that the Fund will be treated as a partnership and each Limited
Partner will be treated as a partner of such partnership. See
"Income Tax Treatment of Limited Partners.” A partnership is
not subject as an entity to Federal income tax. The Fund,
however, will file a U.S. federal partnership information return
reporting its operations for each calendar year. Each Limited
Partner must report on its US. federal income tax return its
share of the Fund's income, recognized gains and losses,
deductions or credits for the taxabie year of the Fund ending
within or with its taxable year, whether or not cash or other
properties are distributed to such Limited Partner.

The Fund will provide each Limited Partner with a statement of
the amounts and types of income, gain, loss, deduction, and
credit allocated to it during the Fund's calendar year for use in
the preparation of such Limited Partner's tax return as soon as
practicable after the end of each calendar year in accordance
with federal reporting requirements.

Each Limited Partner will be required to take into account in
computing his income tax liability his allocable share of the
Fund's income, loss, deductions, credits and items of tax
preference for each year or that portion of each year in which
he is a Limited Partner without regard to whether any cash
distributions from the Fund have been received by the Limited
Partner for such year.

Allocations will be made to the Capital Accounts of the
Partners in proportion to the respective Capital Accounts of all
the Partners, with adjustments described herein. Because a
Limited Partner’s Capital Account will include unrealized gains
and losses, a Limited Partner's gain or loss for income tax
purposes may differ from his gain or loss for book purposes.

Limited Partners who are not United States citizens or
residents may face withholding tax on certain Fund income
and should consult their own legal and tax professionals
before investing in the Fund.

The foregoing discussion is merely a summary of tax issues
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that an Investor should evaluate when considering an
investment in the Fund. Investors are urged to consult their
legal and tax advisors before investing in Interests.

IRS CIRCULAR 230 DISCLOSURE: TO ENSURE
COMPLIANCE WITH REQUIREMENTS IMPOSED BY THE
UNITED STATES INTERNAL REVENUE SERVICE, WE
INFORM YOU THAT ANY TAX ADVICE CONTAINED IN
THIS MEMORANDUM (INCLUDING ANY ATTACHMENTS)
IS NOT INTENDED OR WRITTEN BY THE FUND OR ITS
COUNSEL TO BE USED, AND CANNOT BE USED, FOR
THE PURPOSE OF () AVOIDING TAX-RELATED
PENALTIES UNDER THE INTERNAL REVENUE CODE, OR
(i) PROMOTING, MARKETING, OR RECOMMENDING TO
ANOTHER PARTY ANY TAX-RELATED MATTER HEREIN.

CONFLICTS OF From time to time, certain potential conflicts of interest

INTEREST between the Fund on the one hand, and the General Partner
and its affiliates on the other hand, may arise. See "Conflicts
of Interest.”

The General Partner and its affiliates may also engage in
business activities, other than those of the Fund, whether or
not such activities are competitive with the Fund. In some
cases, the General Partner may cause the Fund to do
business with its affiliates.

The General Partner and its affiliates may make investment
decisions for other clients which are contrary to positions
taken on behalf of the Fund.

The Investment Manager and its affiliates may not devote all
of their time to the management of the Fund. Effective January
3, 2013, Alan Grayson will hold public office in the U.S.
Congress as a Representative from the State of Florida. His
role as an active U.S. Congressman will impact the time he is
able to devote to the Fund and will subject him to the U.S.
STOCK Act, which restricts certain public officials from trading
on any non-public information received as a result of such
public office; the U.S. STOCK Act's prohibitions may preempt
the Fund from pursuing certain profitable investments.
Additionally, U.S. Congressmen are subject to certain monthly
and annual disclosure requirements with respect to certain of
their personal investment holdings; to the extent Alan Grayson
makes parallel investments with the Fund, the Fund's
investment strategy and positions may be gleaned, in whole or
in part, as a result of such disclosures and put the Fund at a
competitive disadvantage. Furthermore, notwithstanding the
foregoing, there is a risk that Alan Grayson may be required to
disclosure some or all of the Fund's holdings as well when
making such Congressional disclosures; the Fund does not
currently intend to make such disclosures unless it is required
to by law. If the Fund's holdings are required to be disclosed
by law, such disclosures may put the Fund's strategy at a
competitive disadvantage. Seeking and/or holding public office
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may also create unwarranted attention from the media
(whether justified or not), an increased possibility of closing
down the Fund, and enhanced scrutiny of the Fund, which
may be more prone to examination by regulators and other
relevant parties as a result of seeking and/or holding public
office.

INDEMNIFICATION The Fund will indemnify the General Partner, its subsidiaries,
affiliates and personnel, and may indemnify service providers
against claims, liabilities, costs and expenses, including legal
fees, incurred by them by reason of their acts or omissions on
behalf of the Fund or its Limited Partners, other than acts of
gross negligence, fraud or willful misconduct. These
provisions shall not limit, or be deemed to be a waiver of, the
rights granted to all investors under the state and federal
securities laws.

DISTRIBUTIONS Distributions, if any, will be made at the discretion of the
General Partner. The Fund's ability to pay distributions will be
in large part dependent upon the Fund receiving distributions
or redemptions from the Master Fund. It is anticipated that the
General Partner will reinvest net investment income and net
realized investment gains. If, in the sole discretion of the
General Partner, a distribution is made, it will generally be
made in accordance with the positive balances of the
Partners’ Capital Accounts as adjusted. However,
notwithstanding any other statement herein, the General
Partner may make distributions at any time to some or all
Limited Partners as determined in its sole discretion (including
based on estimated values with respect to Designated
Investments or Fund assets generally when it is not
reasonable for the Fund to fairly determine the value of the
Fund’s assets). Distributions will be made in cash or in kind in
the discretion of the General Partner. The General Partner
may not pay distributions in amounts sufficient to pay current
taxes due on such Limited Partner's Interest in the Fund. The
General Partner may make distributions to itself from its
Capital Account at any time.

PROHIBITIONS The Interests have not been registered under the 1933 Act or

ON RESALE the Company Act and may not be transferred unless so
registered or an exemption from registration is available. The
Interests are not registered in any jurisdiction outside the U.S.
and are not for sale in any country in which such sale is
prohibited or requires registration. Investors should consuit
their own counsel with respect to the laws of their home
jurisdiction governing investment in the Fund. Regardless of
any exemption from registration that may exist, except as
otherwise provided in the Limited Partnership Agreement, the
Interests in the Fund may not be sold, transferred, assigned,
pledged, or otherwise hypothecated or disposed of, in whole
or in part, without the prior written consent of the General
Partner, which consent may be withheld in the General
Partner's sole discretion, and any attempt to do so shall be
null and void.

20

TJ_1675
15-6530_0194



BROKERAGE The choice of brokers and dealers employed in connection
with the investment and reinvestment of the assets of the
Fund is exclusively within the control and discretion of the
General Partner. In its selection of brokers and dealers to
effect Fund transactions, the General Partner may not
necessarily receive best net price and best execution for its
transactions. Not requiring the Fund or the General Partner to
seek best execution on brokerage commissions may pose
conflicts of interest and is unusual relative to the market
practices of other similar private investment funds. The
General Partner will have no obligation in selecting a broker or
dealer to seek competitive bids, the lowest available
commission costs, or best execution. The Fund may not be
the direct or exclusive beneficiary of any ancillary or related
services provided by brokers and another broker or dealer
may be willing to charge a lower commission on a particular
transaction. The General Partner, on behalf of the Fund, may
enter into brokerage arrangements pursuant to which the
Fund allocates transactions to a particular broker-dealer in
consideration of fees due to the broker-dealer in connection
with research or other products or services provided to the
Fund. Such services may include the sale of Interests by the
broker-dealer. In connection with such arrangements, the
Fund may pay a brokerage commission in excess of that
which another broker might charge for executing the same
transaction. See "BROKERAGE COMMISSIONS;
RESEARCH AND OTHER SERVICES."

The foregoing brokerage practices should also be read to
apply equally, as relevant, to the Master Fund.

PRIME BROKER The General Partner may appoint one or more financial
AND CUSTODIAN institutions (each a "Prime Broker") as the prime broker for the
Fund. To the extent that the Fund does not hire a prime
broker, the Fund's executing broker who provides trade
execution, which may include clearing and settiement, will act
as custodian. ConvergEx Prime Services LLC will serve as
the Prime Broker of the Fund's securities. Generally, portfolio
transactions for the Fund will be cleared through the
brokerage accounts maintained by the Fund with the Prime
Broker or such other brokerage firm(s) selected by the
General Partner. Unless the Fund hires a separate custodian,
any Prime Broker (or its affiliates) generally also will provide or
arrange for custody for the assets of the Fund. The Prime
Broker will be independent of, and not affiliated with, the Fund,
or the General Partner or their respective principals. Any
other brokerage firms retained by the General Partner for the
Fund may contract with the Fund and the Prime Broker to act
as sub-custodians in respect of all Fund assets held by or to
the order of each such broker and thereby assume sole
responsibility for such assets. The Prime Broker will act
pursuant to its standard form agreements relating to the
operation of brokerage accounts (the "Brokerage Agreement")
entered into between the Fund and the Prime Broker. The
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Prime Broker will not be responsible for the custody of any
Fund assets that have been transferred to an authorized
transferee, such as a broker where the Fund maintains its
trading accounts.

From time to time, certain conflicts of interest between the
Fund on one hand, and the Prime Broker and its affiliates on
the other hand, may arise. The Prime Broker and its affiliates
may also engage in business activities, other than those of the
Fund, whether or not such activities are competitive with the
Fund. Furthermore, the Prime Broker and its affiliates may
make investment decisions for other clients which are contrary
to positions taken on behalf of the Fund.

REPORTS Annual audited financial statements and unaudited monthly
account statements will be sent to Limited Partners.
Notwithstanding any other statement herein, the Fund's first
audit will not be provided until after December 31, 2012 and
will include the relevant portion of the Fund's fiscal calendar
year for 2011 and all of the Fund's fiscal calendar year for

2012.

FISCAL YEAR END The Fund has a fiscal year ending on December 31 in each
year.

VALUATION OF FUND ASSETS The Fund's liquid assets, as determined in the sole discretion

of the General Partner, will be valued monthly, or more
frequently if there are permmitted mid-month investments or
withdrawals. For liquid assets (i.e. securities with readily
available market quotations), valuations will generally be
based upon the closing price or final bid price for a security
held iong and asked price for a short position on the
applicable exchange or market as of the close of business.
For purposes of the Fund's annually audited financial
statements, the General Partner or its delegate will try to
determine the fair value of any illiquid assets of the Fund (i.e.
securities without readily available market values, including,
but not limited to, any Designated investments) at least
annually. However, for purposes of the accounting of the
Fund's Capital Accounts, the Fund may carry illiquid assets at
the lower or higher of Book Value or fair value, as determined
in the sole discretion of the General Partner (with an option to
value at fair value), which might not be consistent with U.S.
generally accepted accounting principles or other industry
accepted accounting standards.

The General Partner, or its delegate, may further adopt, in
connection with the foregoing, valuation methods and
procedures or override valuations provided by methods
described above when it deems such prices unreliable.

The value of the Fund's assets will generally equal the value
of the Fund's pro-rata interest in the Master Fund's assets
reduced by the applicable Fund and Master Fund level fees
and expenses. Accordingly, the foregoing valuation practices
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should be read to apply equally to the Master Fund's assets.

COUNSEL Holiand & Knight LLP and Maples & Calder act as counsel to
the Fund, Master Fund, General Partner, and/or Investment
Manager. Holland and Knight LLP and Maples & Calder do
not represent the Investors as investors in the Fund. Holland
& Knight LLP and Maples & Calder's representation has been
limited to specific matters addressed to them. No Investor
shall assume that Holland & Knight LLP and Mapies & Calder
have undertaken an evaluation of the merits of an investment
in the Fund or Master Fund. The Fund, General Partner,
Master Fund, and/or Investment Manager are represented by
the same legal counsel and accountants which may pose
conflicts of interest. See "LEGAL MATTERS".
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INVESTMENT OBJECTIVES AND POLICIES

Note: All trading activity is currently expected to take place at the Master Fund rather than Fund level.

The Fund's investment objective, under normal market conditions, is to seek capital appreciation
by investing and/or trading in securities. The Fund currently intends, but is not required, to accomplish its
investment objective by investing and/or trading in both U.S. and non-U.S. securities. See "Certain Risks
of Foreign Securities” below under "CERTAIN RISK FACTORS". The Fund is also currently expected to
take material long and/or short positions in one or more Securities; accordingly, all or a substantial portion
of the Fund's assets may be invested in long or short positions at any given time as determined in the
sole discretion of the Investment Manager. See aiso "Other Business Risks - Short Selling" below under
"CERTAIN RISK FACTORS". However, notwithstanding the foregoing, the Investment Manager retains
broad investment flexibility. Accordingly, the Fund may invest and/or trade, on margin and otherwise,
directly or indirectly, long and short, in public and private investments or securities, whether U.S. or non-
U.S. issued, including without limitation, equities, common stock, preferred stock, convertibie securities
and debentures, exchange traded funds ("ETFs"), exchange traded notes ("ETNs"), "new issues" (i.e.
initial public offerings), restricted securities, private placements, illiquid securities, mezzanine and hybrid
securities, American Depositary Receipts ("ADRs"), European Depositary Receipts ("EDRs"), Global
Depositary Receipts ("GDRs"), Holding Company Depositary Receipts ("HOLDRs"), New York Registered
Shares ("NYRs"), Amenican Depositary Shares ("ADSs"), options (including, but not limited to, purchasing
put and call options and writing put and call options), swaps, warrants, rights, caps, floors, collars,
commodities (including any futures and options on futures), currencies and spot contracts, forward
contracts on currencies and commodities, repurchase agreements, reverse repurchase agreements,
other funds (including, but not limited to, U.S. or offshore unit investment trusts, open-end and closed-end
mutual funds and hedge funds, private equity funds, venture capital funds, advisory accounts, real estate
investment trusts, ETFs, or other private investment funds, regardless of whether any of the foregoing
investment vehicles are affiliated with the General Partner), collateralized debt obligations ("CDOs")
(which include collateralized bond obligations ("CBOs"), collateralized loan obligations ("CLOs"),
collateralized commodity obligations ("CCOs") and other similarly structured securities), asset backed
securities, mortgage backed securities, real estate securities, direct or indirect investments in real estate,
mortgage dollar rolls, guaranteed investment contracts ("GICs"), funding agreements, fixed-income
securities, corporate bonds and notes, high yield fixed income securities and junk bonds, municipal
obligations, U.S. government agency obligations, U.S. government securities, U.S. Treasury obligations,
inflation-indexed bonds, auction rate certificates or securities ("ARS"), pay-in-kind securities, receipts,
senior {oans, structured notes, step coupon bonds ("STEPs"), tender option bonds, variable and floating
rate instruments, zero coupon bonds, commercial paper and other cash equivaients, bank obligations,
banker acceptances, certificates of deposit, demand instruments, time deposits, and other instruments
and investments, in each case of every kind and character, whether or not commonly defined or
registered as a "security" (collectively “Securities”), and may lend funds or assets and borrow money,
with and without collateral. The Fund will not be subject to specific percentage limitations with respect to
any style, country, region, Security, issuer, or industry. Accordingly, the Fund may, from time to time,
invest and/or trade, on margin and otherwise, long and short, a substantial portion of the Fund's assets
into any one of the Securities described herein, or any single issuer thereof. Furthermore, there is no limit
as to the percentage of an issuer's Securities that the Fund may own. Positions in Securities may be held
for very short periods, even as littie as a portion of one day. Any such turnover may increase transaction
costs and lead to realization of taxable gain. In addition, the Fund may from time to time, for temporary or
defensive or other purposes, invest up to 100% of its assets directly or indirectly in cash, cash
equivalents, bank deposits, and/or similar instruments, including short-term high quality obligations of
corporate issuers or the United States or other Government (including any agencies or instrumentalities
thereof).

Notwithstanding the foregoing, the General Partner retains broad investment discretion and may
change the foregoing practices and policies at any time without notice to Limited Partners.
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There can be no assurance that the Fund will achieve its investment objectives. The Fund is not
managed to provide tax benefits to Investors.

LEVERAGE AND DERIVATIVES

The Fund reserves the right to borrow money, utilize margin, or utilize any financial instruments
necessary (including, but not limited to, swaps, options, repurchase agreements, forward contracts, and
other derivative instruments) for any purpose, including, but not limited to: (1) leveraging Fund assets for
any purpose, including, but not limited to, enhancing the Fund's returns, if any; (2) seeking to hedge the
Fund's investments and/or other assets; and (3) making speculative investrents. As a result of any such
leverage, the Fund may generate unrelated business taxable income. Accordingly, Interests may not be
suitable for charitable remainder trusts and tax-exempt entities, inciuding benefit plan investors. The use
of leverage entails substantial risks. See "Leverage; Interest Rates; Margin" under "CERTAIN RISK
FACTORS".

DESCRIPTION OF PORTFOLIO SECURITIES
The Fund may invest directly or indirectly in investments of all types, including one or more of the
following instruments. The Fund may choose to invest anywhere from 0 to 100% of its assets directly or

indirectly in any single type of instrument or issuer thereof.

Note: the following description of portfolio securities should also be read to apply equally, where relevanit,
to the Master Fund.

Foreign Securities. The Fund may, and currently intends to, substantiaily invest, without limitation, in
securities of issuers domiciled outside of the United States or that are denorninated in various foreign
currencies and multination and multinational foreign currency units. Investing in securities of foreign
entities and securities denominated in foreign currencies involves certain risks not involved in domestic
investments, including, but not limited to fluctuations in foreign exchange rates, future foreign political and
economic developments, different legal systems and the possible imposition of exchange controls for
other foreign governmental faws or restrictions. See "Certain Risks of Foreign Securities” below under
"CERTAIN RISK FACTORS".

Depositary Receipts and New York Registered Shares. Depositary receipts are instruments generaily
issued by domestic banks or trust companies that represent the deposits of a security of a foreign issuer.
Generally, investors may pay a fee to convert depositary receipts to the home-market shares. To the
extent the Fund may invest in foreign securities (see below), it may purchase American Depositary
Receipts ("ADRs"), European Depositary Receipts ("EDRs"), Giobal Depositary Receipts ("GDRSs"),
Holding Company Depositary Receipts ("HOLDRS"), New York Registered Shares ("NYRs") or American
Depositary Shares ("ADSs"). ADRs are traded in U.S. dollars on U.S. exchanges or over-the-counter, are
typically issued by a U.S. bank or trust company, and evidence ownership of underlying foreign securities.
Certain institutions issuing ADRs may not be sponsored by the issuer. A non-sponsored depositary may
not provide the same shareholder information that a sponsored depositary is required to provide under its
contractual arrangements with the issuer. EDRs are issued by European financial institutions and typically
trade in Europe and GDRs are issued by European financial institutions and typically trade in both Europe
and the United States. HOLDRSs trade on the American Stock Exchange and are fixed baskets of U.S. or
foreign stocks that give an investor an ownership interest in each of the underlying stocks. NYRs, also
known as Guilder Shares since most of the issuing companies are Dutch, are doillar-denominated
certificates issued by foreign companies specifically for the U.S. market. ADSs are shares issued under a
deposit agreement that represents an underlying security in the issuer's home country. (An ADS is the
actual share trading, while an ADR represents a bundle of ADSs.) Investments in these types of
securities involve similar risks to investments in foreign securities.
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Generally, foreign security depositary receipts in registered form are designed for use in the U.S.
securities market and foreign security depositary receipts in bearer form are designed for use in securities
markets outside the United States. Depositary receipts in which the Fund may invest are typically
denominated in U.S. dollars, but may be denominated in other currencies. Depositary receipts may be
issued pursuant to sponsored or unsponsored programs. In sponsored programs, an issuer has made
arrangements to have its securities traded in the form of depositary receipts. In unsponsored programs,
the issuer may not be directly involved in the creation of the program. Although regulatory requirements
with respect to sponsored and unsponsored programs are generally similar, in some cases it may be
easier to obtain financial information from an issuer that has participated in the creation of a sponsored
program. Accordingly, there may be less information available regarding issuers of securities underlying
unsponsored programs and there may not be a correlation between such information and the market
value of the depositary receipts. Depositary receipts evidencing ownership of a foreign corporation also
involve the risks of other investments in foreign securities.

Unlike depositary receipts of foreign companies, NYRs are not receipts backed by the home
market security, but represent dollar-denominated direct claims on the issuing company's capital.
Investment in NYRs, therefore, involves similar risks to investing directly in other types of foreign
securities. Like depositary receipts, however, investors may pay a fee to convert to the home-market
shares.

Common Stocks and Equivalents. The Fund may invest in common stocks. Common stocks may
include issues listed on a national securities exchange or traded in the over-the-counter market or issues
that are unlisted, or listed but thinly traded. Securities similar to or convertible into or exercisable for
common stocks may include convertible debt securities (such as bonds, debentures and notes), preferred
stocks, options, warrants and rights. In certain instances, a security of one issuer may be convertible into
or exercisable or exchangeable for securities of a different issuer. Although certain securities in which the
Fund may invest may be issued by blue-chip issuers, others may be issued by less recognized and
smaller companies.

Leverage and Short Sales. The Fund may use leverage and may enter into short sales of securities in
executing its investment strategy. The use of leverage, which can be described as exposure to changes
in price at a ratio greater than the amount of equity invested ("leverage"), magnifies both the favorable
and unfavorabie effects of price movements in the investments made by the Fund. The Fund may borrow
funds, engage in short sales, or utilize any financial instruments necessary (including, but not limited to,
swaps, options, repurchase agreements and reverse repurchase agreements, forward contracts and any
other derivative instruments) for any purpose, including, but not limited to, enhancing returns, meeting
operating expenses and withdrawal requests while maintaining investment capacity, and increasing the
amount of capital available for securities investments. The Fund may be exposed to additional
borrowings and leverage through its investment, if any, in other funds.

Short sales are transactions in which the Fund sells securities it borrows in anticipation of a
decline in the market price of such securities. A short sale results in a gain when the price of the
securities sold short declines between the date of the short sale and the date on which securities are
purchased to replace those borrowed. A short sale resuits in a loss when the price of the security sold
short increases. Any gain is decreased, and any [oss is increased, by the amount of any transaction
costs that the Fund incurs with respect to the borrowed securities. In the sole discretion of the General
Partner, the Fund may make short sales of securities which it deems to be relatively overpriced.

The Limited Partnership Agreement does not restrict the extent to which the Fund may engage in
leverage and short sales. Leverage and short sales present special risks. See "Certain Risk Factors.”

Short Sales "Against the Box. These are short sales of securities that the Fund owns or has the right to
obtain (equivalent in kind or amount to the securities sold short). If the Fund enters into a short sale against the
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box, it will be required to set aside securities equivalent in kind and amount to the securities sold short (or
securities convertibie or exchangeable into such securities) and will be required to hold such securities whiie
the short sale is outstanding. The Fund will incur transaction costs, including interest expenses, in
connection with opening, maintaining, and closing short sales against the box.

Options. The Fund is authorized to use portfolio management techniques employing options on
individual Securities, stock indexes, commodities, and any other instruments in the sole discretion of the
General Partner. See "Commodities" below. These techniques may include the purchase or sale (write)
of call and put options. These options are expected to be used for either risk control or return
enhancement purposes including but not limited to where, in the judgment of the General Partner,
operational constraints make it difficult or not cost effective to assembie individual security positions in the
cash markets. These options may, but need not, be listed on exchanges or traded in established over-
the-counter markets. Unlike exchange-traded options, which are standardized with respect to the underlying
instrument, expiration date, contract size, and strike price, the terms of OTC options (options not traded on
exchanges) generally are established through negotiation with the other party to the option contract. VWhile
this type of arrangement allows the purchaser or writer greater flexibility to tailor an option to its needs, OTC
options generally are less liquid and involve greater credit risk than exchange-traded options, which are
guaranteed by the clearing organization of the exchanges where they are traded. See "Certain Risk
Factors - Derivatives.”

Purchasing Put and Call Options. By purchasing a put option, the purchaser obtains the right (but not
the obligation) to sell the option's underlying instrument at a fixed strike price. In retum for this right, the
purchaser pays the current market price for the option (known as the option premium). Options have various
types of underlying instruments, including specific securities, indices of securities prices, and futures
contracts. The purchaser may terminate its position in a put option by allowing it to expire or by exercising the
option. if the option is allowed to expire, the purchaser will lose the entire premium. If the option is exercised,
the purchaser completes the sale of the underlying instrument at the strike price. A purchaser may also
terminate a put option position by closing it out in the secondary market at its current price, if a liquid
secondary market exists.

The buyer of a typical put option might realize a gain if security prices fall substantiaily. However, if
the underlying instrument's price does not fall enough to offset the cost of purchasing the option, a put buyer
could suffer a loss (limited to the amount of the premium, plus related transaction costs).

The features of call options are essentially the same as those of put options, except that the purchaser
of a call option obtains the right to purchase, rather than sell, the underlying instrument at the option's strike
price. A call buyer typically attempts to participate in potential price increases of the underlying instrument with
risk limited to the cost of the option if security prices fall. At the same time, the buyer could suffer a loss if
security prices do not rise sufficiently to offset the cost of the option.

Writing Put and Call Options. The writer of a put or call option takes the opposite side of the
transaction from the option's purchaser. In return for receipt of the premium, the writer of a put option
assumes the obligation to pay the strike price for the option's underlying instrument if the other party to the
option chooses to exercise it. The writer may seek to terminate a position in a put option before exercise by
closing out the option in the secondary market at its current price. If the secondary market is not liquid for a
put option, however, the writer must continue to be prepared to pay the strike price while the option is
outstanding, regardiess of price changes.

If security prices rise, a put wnter would generally expect to profit, although its gain would be limited to
the amount of the premium it received. If security prices remain the same over time, it is likely that the writer
will also profit, because it should be able to close out the option at a lower price. If security prices fail, the put
writer could suffer a loss. This loss should be less than the loss from purchasing the underlying instrument
directly, however, because the premium received for writing the option should mitigate the effects of the
decline.
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Writing a call option obligates the writer to sell or deliver the option's underlying instrument, in return
for the strike price, upon exercise of the option. The characteristics of writing call options are similar to those
of writing put options, except that wnting calls generally is a profitable strategy if prices remain the same or
fall. Through receipt of the option premium, a call writer mitigates the effects of a price decline. At the same
time, because a call writer must be prepared to deliver the underlying instrument in return for the strike price,
even if its current value is greater, a call writer gives up some ability to participate in security price
increases.

Combined Positions. The Fund may purchase and write options in combination with each other, or
in combination with futures or forward contracts, to adjust the risk and return characteristics of the overall
position. For example, purchasing a put option and writing a call option on the same underlying instrument
would construct a combined position whose risk and retum charactenstics are similar to selling a futures
contract. Another possible combined position would invoive writing a call option at one strike price and
buying a call option at a lower price, to reduce the risk of the written call option in the event of a substantial price
increase. Because combined options positions involve multiple trades, they result in higher transaction
costs and may be more difficult to open and close out.

Commoaodities. The Fund may buy and sell commodities (e.g. futures contracts and options on futures
contracts).

Futures Contracts. In purchasing a futures contract, the buyer agrees to purchase a specified
underlying instrument at a specified future date. In selling a futures contract, the seller agrees to sell a
specified underlying instrument at a specified future date. The price at which the purchase and sale will take
place is fixed when the buyer and seller enter into the contract. Some currently available futures contracts
are based on specific securities, such as U.S. Treasual bonds or notes, and some are based on indices of
securities prices, such as the Standard & Poor's 500%™ Index (S&P 500®). Certain futures can be held until
their delivery dates, or can be closed out before then if a liquid secondary market is available. The value of a
futures contract tends to increase and decrease in tandem with the value of its underlying instrument.
Therefore, purchasing futures contracts will tend to increase the Fund's exposure to positive and negative
price fluctuations in the underlying instrument, much as if it had purchased the underlying instrument directly.
When the Fund sells a futures contract, by contrast, the value of its futures position will tend to move in a
direction contrary to the market. Selling futures contracts, therefore, will tend to offset both positive and
negative market price changes, much as if the underlying instrument had been sold.

Unlike the purchase or sale of portfolio securities, no price is paid or received by the Fund upon
the purchase or sale of a futures contract. Initially, the Fund will be required to deposit with the broker
an amount of cash or cash equivalents, known as initial margin, based on the value of the contract. The
nature of initial margin in futures transactions is different from that of margin in securities transactions in
that futures contract margin does not involve the borrowing of funds by the customer to finance the
transactions. Rather, the initial margin is in the nature of a performance bond or good faith deposit on
the contract which is returned to the Fund upon termination of the futures contract, assuming all
contractual obligations have been satisfied. Subsequent payments, called variation margin, to and
from the broker, will be made on a daily basis as the price of the underlying instruments fluctuates,
making the long and short positions in the futures contract more or less vaiuable, a process known as
"marking to the market.” For example, when a particular Fund has purchased a futures contract and the
price of the contract has risen in response to a rise in the price of the underlying instruments, that position
will have increased in value and the Fund will be entitied to receive from the broker a variation margin
payment equai to that increase in value. Conversely, where the Fund has purchased a futures contract
and the price of the futures contract has declined in response to a decrease in the underlying instruments,
the position would be less valuable and the Fund would be required to make a variation margin
payment to the broker. At any time prior to expiration of the futures contract, the Advisor may elect to close
the position by taking an opposite position, subject to the availability of a secondary market, which will
operate to terminate the Fund's position in the futures contract. A final determination of variation margin is
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then made, additional cash is required to be paid by or released to the Fund, and the Fund realizes a loss or
gain.

Options on Futures Contracts. The Fund may purchase and write options on the futures
contracts. A futures option gives the holder, in return for the premium paid, the right to buy from (call) or
sell to (put) the writer of the option a futures contract at a specified price at any time during the period of
the option. Upon exercise, the writer of the option is obligated to pay the difference between the cash
value of the futures contract and the exercise price. Like the buyer or seller of a futures contract, the
holder, or writer, of an option has the right to terminate its position prior to the scheduled expiration of
the option by selling or purchasing an option of the same series, at which time the person entering into
the closing transaction will realize a gain or loss. The Fund will be required to deposit initial margin and
variation margin with respect to put and call options on futures contracts written by it pursuant to
requirements similar to those described above under "Futures Contracts". Net option premiums
received will be included as initial margin deposits.

Limitations on Commodity Transactions. The General Partner is not registered as a "commaodity pool
operator" with the Commodity Futures Trading Commission ("CFTC") and currently does not intend to
become so registered. As a result, the Fund will employ derivative instruments, such as futures trading
contracts and options thereon, only to the extent consistent with the General Partner's registration
exemptions under the Commodity Exchange Act. The General Partner is currently exempt because, inter
alia, no more than 100% or 5% of the Fund's assets’ liquidation value will be aillocated to net notional
value or initial margin and premiums, respectively, of commodities. With respect to the Fund's indirect
investments in commodities through its investments in other funds, if any, the Fund may satisfy the
percentage limitations in the preceding sentence by allocating no more than 50% of the Fund's assets to
other funds that trade commodity interests (without regard to the level of commodity interest trading
engaged in by such other funds).

New Issues. The Fund may, from time to time, invest in "new issues" (basically, shares of U.S. initial
public offerings or “IPOs”.) In such circumstances, to the extent required by the Conduct Rules of the
U.S. Financial Industry Regulatory Authority, Inc. ("FINRA"), as amended from time to time, the securities
comprising any "new issue" will be allocated to the extent required by law so that the shares of any new
issue, and any profits and losses thereon, may only be held by Investors whose beneficial owners are not
restricted persons, as set forth in such Conduct Rules, inciuding, but not limited to, Rules 5130 and 5131.
Investors will be required to specify in the Subscription Agreement whether they are "Restricted Persons”
and "Restricted Investors”, but the General Partner's determination as to whether an Investor is a
"Restricted Person" or "Restricted Investor” will be conclusive. Accordingly, a potentially small number of
Investors who are not Restricted Persons or Restricted investors may be allocated the entire risk and
return of any new issues. The General Partner may determine not to purchase "new" issues in its sole
discretion.

Currency Transactions. The Fund may conduct foreign currency transactions on a spot (i.e., cash) or
forward basis (i.e., by entering into forward contracts to purchase or sell foreign currencies). In the event
these instruments are used, the Fund may take long or short foreign exchange positions to reflect the
foreign exchange element of the underlying focal currency cash position of the derivative or cash
instrument. Although foreign exchange dealers generally do not charge a fee for such conversions, they do
realize a profit based on the difference between the prices at which they are buying and selling various
currencies. Thus, a dealer may offer to seli a foreign currency at one rate, while offering a lesser rate of
exchange should the counterparty desire to resell that currency to the dealer. Forward contracts are
customized transactions that require a specific amount of a currency to be delivered at a specific exchange
rate on a specific date or range of dates in the future. Forward contracts are generally traded in an interbank
market directly between currency traders (usually large commercial banks) and their customers. The parties
to a forward contract may agree to offset or terminate the contract before its matunty, or may hold the contract
to maturity and complete the contemplated currency exchange. The Fund may conduct foreign currency
transactions on a spot or forward basis for any reason, including, but not limited to, hedging and speculative
purposes.
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The Fund may also use swap agreements, indexed securities, and options and futures contracts
relating to foreign currencies for the same purposes. Currency futures contracts are similar to forward
currency exchange contracts, except that they are traded on exchanges (and have margin requirements) and
are standardized as to contract size and delivery date. Most currency futures contracts call for payment or
delivery in U.S. dollars. The underlying instrument of a currency option may be a foreign currency, which
generally is purchased or delivered in exchange for U.S. doliars, or may be a futures contract. The purchaser
of a currency call obtains the right to purchase the underlying currency, and the purchaser of a currency put
obtains the right to sell the underlying currency.

llliquid Securities. Some of the securities in which the Fund may invest may be illiquid in that the Fund
may not be able to dispose of them for a sales price generally reflecting what the Fund believes them to
be worth.

Convertible Securities. The Fund may invest in convertible securities. Convertible securities are bonds,
corporate notes, debentures, preferred stocks and other securities that are exchangeable or "convertible"
for equity securities of foreign and domestic companies within a particular time period at a specified
formula or price. Companies issue convertible securities that allow the holders to convert their securities
to a predetermined amount of equity securities at a discount to the market price at the time of conversion.
Convertible securities have several defining characteristics: (1) capital appreciation if the value of the
underlying equity security increases; (2) a relatively high yield received from preferred dividend or interest
payments as compared to common stock dividends; and (3) a decreased risk of decline in value relative
to common stock due to the fixed income nature of certain convertible securities.

Fixed Income Securities. From time to time, the Fund may take long and/or short positions in foreign or
U.S. corporate, government or agency bonds and notes and other similar instruments of various
maturities, credit quality, and rating (if any) including to hedge long or short equity positions, to capitalize
on a change in the direction of interest rates, to achieve maximum income or to increase or decrease
overall financial leverage and portfolio volatility.

Arbitrage. The Fund may engage in arbitrage trades which profit from differences in price when the
same or similar security is traded on two or more markets. For example, deal arbitrage trades may be
made after the announcement of a merger of two public companies. Arbitrage may also be used on both
the long and short side of the investment equation with respect to the securities of the same issuer.

Dividend Capture. The Fund may from time to time utilize a method of buying common or preferred
stock so as to collect an entire quarterly dividend while holding the stock for a relatively short period of
time. This entails purchasing shares before the stock's ex-dividend date and holding the shares for a
short period of time, thereby potentially increasing the annualized return on investment.

Exchange Traded Funds (ETFs). While actively managed ETFs are growing in number, ETFs, like
index funds, typically represent shares of ownership in funds, unit investment trusts, or depository
receipts that hold set portfolios of Securities which may track the performance and dividend yield of
specific indices (i.e. broad market indices, sector indices, international indices...etc.) without being
actively managed. ETFs give investors the opportunity to buy or sell an entire portfolio of stocks in a
single security. Unlike traditional mutual and index funds, ETFs sometimes issue and redeem shares
only in large increments called "Creation Units" (e.g. a single Creation Unit may consist of 50,000 or
100,000 shares worth several million dollars). Purchases of Creation Units are made by tendering a
basket of designated stocks to an ETF and redemption proceeds are paid with a basket of securities from
an ETF's portfolio. These are called "in-kind" transactions. ETFs calculate their share's value ("NAV")
once a day in the same fashion as traditional mutual and index funds. An ETF's shares can also be
purchased and sold in much smaller increments and for cash in the secondary market. Because ETFs
trade like stock (unlike traditional mutual and index funds), the Fund can margin, utilize hedging strategies
on, and sell short ETFs in addition to simply buying ETFs long. These transactions, however, are not
made at the ETF's NAV, but rather are made at market prices which may vary throughout the day and
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may differ from the ETF's NAV. Like any listed security, ETF shares can generally be purchased and soid
at any time a secondary market is open. Except when aggregated in Creation Units, shares of an ETF
are not redeemable securities. Accordingly, there is no guarantee that ETF shares will frade at or near
NAYV (see "CERTAIN RISK FACTORS ").

The Fund may incur certain fees charged directly by an ETF when purchasing, holding, or selling
Creation Units of an ETF ("Creation Unit Fees"). The Fund may also be subject to an expense fee that is
typically based upon a small percentage of an ETF's NAV accrued daily ("ETF Expense Fee"). If the
Fund purchases shares of an ETF in the secondary market, it will generally not be subject to Creation
Unit Fees, but will be subject to ETF Expense Fees. As a result of Creation Unit Fees and ETF Expense
Fees, Investors in the Fund may bear an additional level of fees in addition to those fees charged by the
Fund (i.e. the Management and any incentive Allocation) if the Fund invests and/or trades ETFs.
Furthermore, brokerage commissions accumulated by the Fund in trading and/or investing in ETF shares
may reduce the Fund's profits, if any.

Exchange Traded Notes {"ETNs"}. ETNs are unsecured obligations (i.e. they are not secured debt) of
issuers that trade on exchanges. They are designed to provide investors a return that is linked to the
performance of a market index, minus investor fees. With ETNs, investors are subject to credit risk from
the issuer and are essentially getting a promise from the issuer to pay the index return plus any accrued
interest at maturity. On the other hand, ETF investors are buying a piece of a basket of securities, which
secures their investment. Both ETFs and ETNs can be sold short. ETNs can typically be liquidated in
one of three ways: (1) sell in the secondary market during trading hours; (2) redeem a large block of
securities, typically 50,000 securities directly to the issuer, who may charge redemption fees; and (3) hoid
until maturity and receive a cash payment from the issuer generally equal to the principal amount of the
units times the index factor on the final valuation date, less the investor fee on the final valuation date.
ETNs generally do not make interest or dividend payments to investors thereof. ETNs do not offer
principal protection and the value of the ETNs may go up or down, depending on the performance of the
underlying index. ETNs are not equities or index funds; they are debt securities and grantor trusts without
voting nghts and are generally registered under the Securities Act and not the Company Act. Since ETNs
are not registered investment companies, daily net asset values are not calculated for ETNs; instead, an
intraday "indicative value" meant to approximate the intrinsic economic value of each ETN is generally
calculated and published by Bloomberg or a similar entity. See "Certain Risks of Exchange Traded
Notes" under "CERTAIN RISK FACTORS".

Other Funds and Managers. The Fund may invest in discretionary accounts managed by other money
managers, hire subadvisers to manage portions of the Fund at Fund expense, and invest in other funds
(including, but not limited to, U.S. or offshore unit investment trusts, open-end and closed-end mutual
funds and hedge funds, private equity funds, venture capital funds, advisory accounts, real estate
investment trusts, ETFs, or other private alternative or other investment funds, regardless of whether any
of the foregoing investment vehicles are affiliated with the General Partner) (collectively, "Other Funds
and Managers”). These Other Funds and Managers will charge their own management and other fees,
so that if the Fund invests in them, an Investor will bear an additional level of fees and expenses. Some
of these funds may pay fees to the General Partner or its affiliates. Also, U.S. mutual funds generaily
must distribute all gains, including to investors who may not have an economic gain, which can lead to
negative tax effects on Investors, particularly non-U.S. persons. The Fund may also invest in unit
investment trusts or other similar vehicles designed to track the performance of a specific index or sector.
The Fund may hire sub-advisors to manage portions of the Fund at Fund expense.

Collateralized Debt Obligations. The Fund may invest in collateralized debt obligations ("CDQO"), which
include collateralized bond obligations ("CBQO"), collateralized foan obligations ("CLO"), collateralized
commodity obligations ("CCO") and other similarly structured securities. CBOs and CLOs are types of
asset-backed securities. A CBO is a trust which is backed by a diversified pool of high risk, below
investment grade fixed income securities. A CLO is a trust typically coliateralized by a pool of loans,
which may include, among others, domestic and foreign senior secured loans, senior unsecured loans,
and subordinate corporate loans, including loans that may be rated below investment grade or equivalent
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unrated loans. A CCO is a type of synthetic CDO comprised of a portfolio of commodity trigger swaps that
reference a basket of commodity products.

For many CDOs, the cash flows from the trust are split into two or more portions, called tranches,
varying in risk and yield. The riskiest portion is the "equity" tranche which bears the bulk of defaults from
the bonds or loans in the trust and serves to protect the other, more senior tranches from default in all but
the more severe circumstances. Since it is partially protected from defaults, a senior tranche from a CDO
trust typically has higher ratings and lower yields than its underlying securities, and can be rated
investment grade. Despite the protection from the equity tranche, CDO tranches can experience
substantial losses due to actual defaults, increased sensitivity to defaults due to collateral default and
disappearance of protecting tranches, market anticipation of defaults, as weill as aversion to CDO
securities as a class.

Asset-Backed Securities. The Fund may purchase asset-backed securities (i.e., securities backed by
mortgages, installment sales contracts, credit card receivables or other assets). The average life of asset-
backed securities varies with the maturities of the underlying instruments. The average life of an asset-
backed instrument is likely to be substantially less than the original maturity of the asset pools underlying
the securities as the result of unscheduled principal payments and prepayments. The rate of such
prepayments, and hence the life of the securities, will be primarily a function of current interest rates and
current conditions in the relevant markets. Because of these and other reasons, an asset-backed
security's total return may be difficult to predict precisely.

Mortgage-Backed Securities. The Fund may invest in mortgages and mortgage pass-through
certificates and multiple-class pass-through securities, such as fixed and adjustable rate mortgage
securities, whole loan-based mortgage securities, real estate mortgage investment conduits, mortgage-
backed derivatives, including, without limitation, stripped mortgage backed securities, adjustable rate
mortgage-backed securities and inverse floating rate mortgage-backed securities, pass-through
certificates and collateralized mortgage obligations (collectively, "Mortgage-Backed Securities").
Investing in Mortgage-Backed Securities involves certain risks, including adverse interest rate changes
and the effects of prepayments on mortgage cash flows. Further, the yield charactenstics of Mortgage-
Backed Securities differ from those of traditional fixed income securities. The major differences typically
include more frequent interest and principal payments (usually monthiy), the adjustability of interest rates,
and the possibility that prepayments of principal may be made substantially earlier than their final
distribution dates or, conversely, that prepayments of principal may be slower than expected, extending
the duration of the mortgage-backed security.

Mortgage Dollar Rolls. In a mortgage dollar roll transaction, the Fund sells a morigage-related security,
such as a security issued by a GNMA (as defined below), to a dealer and simultaneously agrees to
repurchase a similar security (but not the same security) in the future at a pre-determined price. A dollar
roll can be viewed, like a reverse repurchase agreement, as a collateralized borrowing in which the Fund
pledges a mortgage-related security to a dealer to obtain cash. Unlike in the case of reverse repurchase
agreements, the dealer with which the Fund enters into a dollar roll transaction is not obligated to return
the same securities as those originally sold by the Fund, but only securities which are similar.

The Fund's obligations under a dollar roll agreement must be covered by designating, or
"segregating,” on its records cash or liquid assets equal in value to the securities subject to repurchase by
the Fund. Furthermore, because dollar roll transactions may be for terms ranging between one and six
months, doliar roll transactions may be deemed illiquid.

Unregistered Securities. Investments may include securities which have not been registered under the
1933 Act or the blue sky laws of any state, or for which there is no active trading market.

Private Placements, Venture Capital and Other Similar Investments. The Fund may from time to time
invest its assets in unregistered securities of public companies and in the securities of private companies
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for which no or a limited market exists and/or which are restricted as to their transferability under federal
or state securities laws.

Companies With Limited Operating Histories. The Fund may invest in securities of companies which
have limited operating histories or that may not be profitable. The investments in such companies offer
opportunities for capital gains, but entait significant risks including, but not limited to, the volatility of the
securities related to such companies and the viability of the firms’ operations.

Control Positions. The Fund may acquire, either alone or with one or more other persons or entities, a
large enough percentage of the outstanding stock of a publicly owned company that it would be deemed
to have a "control" position under the Securities Exchange Act of 1934 (the "Exchange Act”). In such an
event the Fund would be subject to certain reporting and disclosure obligations under the Exchange Act,
or resale restrictions, and its position may increase the likelihood of the Fund becoming involved in
litigation concerning its holdings in such a company.

Guaranteed Investment Contracts and Funding Agreements. The Fund may invest in guaranteed
investment contracts ("GICs") or funding agreements ("Funding Agreements") issued by U.S. insurance
companies. GICs and Funding Agreements are normally general obligations of the issuing insurance
company. In some cases Funding Agreements may be part of an insurance company's separate
account, but they still benefit from a guarantee from the general account. Pursuant to a GIC or a
Funding Agreement, the Fund makes cash contributions to a deposit fund of the insurance company's
general account. The insurance company then credits the Fund on a periodic basis with interest that is
based on an index. Generally, GICs and Funding Agreements are not assignable or transferabie
without the permission of the issuing insurance company, and an active secondary market in GICs and
Funding Agreements does not currently exist. Therefore, GICs and Funding Agreements will normally
be considered illiquid investments.

D